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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-VUIT DE NOVEMBRE DE DOS MIL DOS

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-vuit de novembre de dos mil dos, a les 17
hores i 5 minuts, es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Excm. Ajuntament, sota la
Presidència de l’Il·lm. Sr. Alcalde, Silvestre Borràs i Azcona, els regidors següents:

Na M. Lluïsa Domínguez i Escudero.
En Joan Baptista Gómez i Peñalva.
N’Alfred Cesari Castelló i Saez.
N’Emili Manuel Adán i Castaño.
En Francesc Zarzoso i Usina.
N’Alfred Pérez i Cardo.
N’Antònia L. Murciano i Rodríguez.
En Francesc Crispín i Sanchis.
En Manuel Esparza i Ripoll.
Na M. Cèlia Paniagua i Zornoza.
En Jaume Vidal i Falomir.
En Miquel García i Benítez.
Na M. Àngels García i Rodríguez.
Na Núria Hernández i Pérez.
Na M. Isabel Martínez i Domingo.
Na Gregòria Gil i Latorre.
En Marcel·lí Gil i Gandia.
En Francesc Ruiz i Villar.
En Miquel Àngel Cortés i Flor.
Na Maria Dolors Contreras i Matalí.
En Salvador Montesinos i Zamorano.
En Manuel Civera i Gómez.
Na Teresa Alegre i Peris.
N’Enric Lluís Ariño i Giménez.

Assistits de l’oficiala major, que actua per substitució com a secretària general,
Sra. Josepa M. Esparducer i Mateu, i de l’interventor, Sr. Josep Eugeni Garcerán i
Rodríguez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la corporació, en primera
convocatòria.

La Presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre del dia.

El portaveu del grup PSOE, Sr. CRISPÍN, indica: “Bona vesprada, Sr. Alcalde,
és una qüestió d’ordre. Crec recordar que en la sessió que vam celebrar la junta de
portaveus dilluns passat, i ací tinc el document de l’ordre del dia provisional, únicament
van ser presentats per l’Alcaldia cinc punts i pels grups polítics de l’oposició tres
mocions que es referien la primera del PSOE a la violència de gènere, la segona del
BLOC sobre la no privatització de Canal 9, i la tercera de SP sobre la modificació
d’unes normes hoteleres. Vaig rebre despús-ahir amb sorpresa al meu domicili la
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convocatòria de l’ordre del dia en què ha aparegut, no sabem molt bé per què, i espere
que vostè ens done alguna explicació, un punt més de l’ordre del dia, que no és un punt
més, és una proposició de diversos grups polítics segons resa l’ordre del dia, que en
l’ordre del dia posa maltractaments encara que en l’expedient posa també violència de
gènere. Volem saber com és possible que aparega açò fora de la junta de portaveus com
dic i que damunt es pose davant, immediatament davant de la del PSOE, que és el
primer a entregar-la, pensem que amb intenció de tapar o menyscabar la moció que
nosaltres presentem i que hem presentat en temps i forma, i molt abans lògicament que
el PP, el BLOC i el GM, que són els que subscriuen la moció sobre, també, la violència
de gènere, i que hàbilment, recolzant-se, lògicament que vostès són els que redacten
l’ordre del dia, com apareix açò abans que la moció del Grup Socialista. Volem que ens
ho aclarisca i si és un error que s’esmene i que es debata en primer lloc la moció del
Partit Socialista perquè és la primera que es presenta, i així es fan les coses en aquesta
casa.”

El Sr. ALCALDE diu: “No té cap importància l’ordre perquè unes vegades
figuren els grups minoritaris i altres vegades els grups majoritaris. El PP no es
caracteritza, o algun altre grup polític, per presentació per part de l’equip de govern de
proposicions o mocions. Bé, l’ordre del dia vostè sap que sempre queda obert fins al
mig dia, sempre ho dic, sempre, ho recorde, jo mateix insinue sempre la possibilitat que
el Grup Popular o algun altre grup de l’equip de govern presente alguna moció.
Coincideix que eixe dia vostè sap molt bé que el portaveu del Grup Popular no va
assistir a la sessió, al seu lloc va assistir un altre i ni ell ni jo, encara que esperàvem
alguna cosa, teníem constància d’ells. Al migdia se’ns va entregar i figura i la confecció
de l’ordre no la fixe jo. El que sí que demane és rotació dels grups perquè finalitzen i
comencen indistintament en cada sessió, i no siguen sempre els mateixos. Recorden que
en més d’una ocasió s’ha queixat el Sr. Montesinos perquè sempre el deixem per al
final. No tinc cap inconvenient a alterar l’ordre, debatre’l, però jo crec que això és, si
són coincidents les dues proposicions, allò lògic és que parlaren vostès els portaveus i
que tractaren de consensuar per part dels grups. Li recorde que hi ha un acord de la
Comissió de Govern de fa dues setmanes, el punt 37 concretament on es tracta ja un
assumpte d’aquests, és a dir, que estem preparats i previstos en funció del que hi havia,
punt 37, li ho indique de la Comissió de Govern per a donar compte en el Ple i tractar-lo
en el Ple. Seguint amb açò, alguna rectificació? Alguna correcció en l’acta? Cap?
S’aprova? S’aprova.”

1 APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR
Sotmès a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per

unanimitat, ACORDA: Aprovar l’esborrany de l’acta corresponent a la sessió celebrada
el dia 26 de setembre de 2002.

A continuació el Sr. ALCALDE manifesta: “Vull donar compte d’un fax que
m’ha arribat fa un moment de la Diputació Provincial de València en el qual se’ns
concedeix, prenga nota, Sra. Teresa, 30.050 euros del Pla de Nuclis 2003 “Almardà,
estudi de millores d’infrastructures a la sèquia del Rei” del Consell Agrari.”

2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA
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D’acord amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 31 d’octubre
d’enguany, segons la següent relació.

Mes d’octubre de 2002

24/10/02 Sotmetre a tràmit d’informació pública l’alternativa tècnica del PAI núm. 24.
24/10/02 Aprovar liquidacions diverses IVTM, núm. d’acord 353/02.
24/10/02 Aprovar liquidacions diverses IVTM, núm. d’acord 351/02.
24/10/02 Declarar extingida l’autorització de venda no sedentària a diversos venedors.
Exp. 57/01-M.
24/10/02 Procedir al pagament en concepte de beques o dietes TFIL operador estiba-
desestiba, mes de setembre. Exp. 4/02-ADL.
24/10/02 Procedir al pagament en concepte de beques o dietes TFIL per a persones
discapacitades, telemàrqueting, mes de setembre. Exp. 4/02-ADL.
24/10/02 Procedir al pagament en concepte de beques o dietes TFIL joves menors de 25
anys soldadors, mes de setembre. Exp. 4/02-ADL.
25/10/02 Exp. 380/02. Rectificació error amb temporalitat concessió nínxol.
25/10/02 Exp. 22/01-IF. Incoar exp. sancionador.
25/10/02 Exp. 23/02-IF. Incoar expedient sancionador.
25/10/02 Remissió còpia autoritzada al Tribunal Superior de Justícia de la Comunitat
Valenciana. Recurs núm. 2/1190/02.
25/10/02 Autoritzar, disposar, reconèixer l’obligació i ordenar el pagament relació núm.
200200001624.
25/10/02 Exp. 2727/01. Rectificació per error material IVTM.
25/10/02 Exp. 2489/01. Anul·lació rebuts IVTM 2000 i 2001.
25/10/02 Exp. 2499/01. Anul·lació rebuts IVTM 2000 i 2001.
25/10/02 Exp. 2446/01. Anul·lació liquidació IVTM per canvi titularitat vehicle.
25/10/02 Exp. 2476/01. Anul·lació liquidació providència constrenyiment IVTM 1999.
25/10/02 Exp. 2445/01. Anul·lació providència constrenyiment IVTM 1999.
25/10/02 Exp. 2408/01. Anul·lació rebut IVTM 2001.
25/10/02 Exp. 1643/01. Anul·lació rebut IVTM 1998.
25/10/02 Exp. 2371/01. Anul·lació de l’IVTM.
25/10/02 Exp. 2619/01. Anul·lació rebuts IVTM.
25/10/02 Exp. 2631/01. Anul·lació providència constrenyiment IVTM 1999.
25/10/02 Exp. 2643/01. Rectificació per error material anul·lació rebut IVTM 2001.
25/10/02 Exp. 2695/01. Anul·lació notificació providència recaptació IVTM 1999 i
2000.
25/10/02 Exp. 2587/01. Anul·lació executiva rebuts IVTM 99-00-01.
25/10/02 Exp. 2791/01. Anul·lació IVTM-99-00.
25/10/02 Exp. 2732/01. Anul·lació rebuts recaptació IVTM.
25/10/02 Exp. 2830/01. Anul·lació rebut IVTM.
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25/10/02 Exp. 1630/01. Anul·lació rebut IVTM 1999 i 2000.
25/10/02 Exp. 1631/01. Anul·lació notificació providència constrenyiment IVTM 1999.
25/10/02 Exp. 2945/01. Anul·lació en executiva IVTM 1996.
25/10/02 Exp. 1636/01. Anul·lació rebuts IVTM.
25/10/02 Exp. 1639/01. Anul·lació rebut IVTM 2001.
25/10/02 Exp. 1642/01. Anul·lació rebut 2000 IVTM.
25/10/02 Exp. 2515/01. Anul·lació IVTM any 1999.
25/10/02 Exp. 2516/01. Anul·lació IVTM any 2000.
25/10/02 Exp. 2525/01. Anul·lació rebuts pendents IVTM.
25/10/02 Exp. 2487/01. Anul·lació de la providència embargament IVTM.
25/10/02 Exp. 2526/01. Anul·lació notificació recaptació executiva IVTM 1998.
25/10/02 Exp. 2530/01. Anul·lació IVTM vehicle.
25/10/02 Exp. 2537/01. Anul·lació notificació providència constrenyiment IVTM 2001.
25/10/02 Exp. 2551/01. Anul·lació notificació providència constrenyiment IVTM 1999.
25/10/02 Exp. 2558/01. Anul·lació IVTM executiva per canvi titularitat.
25/10/02 Exp. 2837/01. Anul·lació IVTM en executiva anys 99-00-01.
25/10/02 Exp. 2957/01. Anul·lació IVTM en executiva.
25/10/02 Exp. 2556/01. Anul·lació rebut IVTM 1999.
25/10/02 Exp. 2566/01. Anul·lació IVTM any 1999 al 2001.
25/10/02 Incloure en la nòmina personal mes octubre incidències produïdes.
25/10/02 Ordenar el pagament de la nòmina personal Ajuntament mes d’octubre.
25/10/02 Expedició provisió fons tècnic comerç atenció despeses viatge a Tenerife
“experiències comercials”.
25/10/02 Delegació regidors per a celebració matrimonis civils dia 26 octubre 2002.
25/10/02 Inscripció al Registre Municipal Unions de Fet expedient 46/2002.
28/10/02 Avanç horari celebració sessió ordinària corporació corresponent al mes
d’octubre, a les 9 hores.
28/10/02 Inscripció al Registre Municipal Unions Fet, parella exp. 47/2002.
28/10/02 Inscripció al Registre Municipal Unions Fet, parella Exp. 48/2002.
28/10/02 Contractació llicenciat comunicació audiovisuals Projecte EQUAL.
28/10/02 Contractació coordinador projecte EQUAL.
29/10/02 Autorització cercavila Falla Luis Cendoya.
29/10/02 Incoació expedient sancionador infracció urbanística. Exp. 24/02-IF.
29/10/02 Incoació expedient sancionador infracció urbanística. Exp. 25/02-IF.
29/10/02 Tràmit audiència previ a ordre execució obres reparació immoble av. 9
d’Octubre 61 a 69 i c/ Escalante 28 a 32. Exp. 6/02-OE.
29/10/02 Ordre execució obres reparació immoble c/ Astúries 2, 4, 6, 8 i 10. Exp. 8/02.
29/10/02 Abonament diferències retributives substitució llocs treball.
29/10/02 Autorització instal·lació parades vendes flors prèvia a festivitat de Tots Sants.
29/10/02 Tràmit audiència previ extinció autorització venda no sedentària. Exp. 228/86.
29/10/02 Renovació i suspensió diverses PER.
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29/10/02 Concessió complement productivitat a funcionari ASFF.
29/10/02 Assignació complement productivitat funcionària AMT.
29/10/02 Aprovació liquidacions IBI rústica. Exp. 1977/2000.
29/10/02 Canvi titularitat cadastral IBI rústica parcel·la 47 polígon 84.
29/10/02 Incoació expedient sancionador per infracció urbanística. Exp. 19/02-IF.
29/10/02 Incoar expedient sancionador infracció urbanística. Exp. 20/02-IF.
29/10/02 Incoar expedient sancionador infracció urbanística. Exp. 21/02-IF.
29/10/02 Acceptació renúncia llocs venda no sedentària mercat exterior fix Sagunt.
29/10/02 Incoar expedient sancionador infracció ordenança tinença animals. Exp. 67/02.
29/10/02 Incoar expedient disciplinari agents Policia Local RMM i ANM.
30/10/02 Exp. 95/02. Reclamació danys a béns municipals.
30/10/02 Exp. 92/02. Reclamació danys a béns municipals.
30/10/02 Aprovar liquidacions núm. Acord 356/2002.
30/10/02 Exp. 92/02. Reclamació danys a béns municipals.
30/10/02 Aprovar liquidacions diverses, núm. Acord 354/2002.
30/10/02 Exp. 2259/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
30/10/02 Exp. 751/2001. Desestimar la sol·licitud d’anul·lació rebuts IVTM.
30/10/02 Exp. 784/2001. Anul·lar rebut IVTM.
30/10/02 Exp. 2130/2001. Prorratejar per trimestres import quota IVTM.
30/10/02 Exp. 2119/2001. Anul·lar rebut IVTM.
30/10/02 Exp. 2512/2002. Prorratejar per trimestres naturals import IVTM.
30/10/02 Exp. 1855/2001. Desestimar sol·licitud anul·lació rebut IVTM.
30/10/02 Exp. 1823/2001. Anul·lar rebut IVTM.
30/10/02 Aprovar liquidacions núm. Acord 355/2002.
30/10/02 Exp. 4514/2001. Desestimar reclamació rectificació per error material rebut
taxa aigües, clavegueram i fem.
30/10/02 Exp. 1638/2002. Anul·lar rebut rectificació rebut taxa aigua, clavegueram i
fem.
30/10/02 Exp. 1025/2002. Anul·lar rebut taxa aigua, clavegueram i fem.
28/10/02 Exp. 595/2002. Anul·lar rebut taxa aigua, clavegueram i fem.
30/10/02 Exp. 4501/2001. Desestimar sol·licitud correcció rebut taxa aigua.
30/10/02 Exp. 3650/2001. Anul·lar rebut aigua.
30/10/02 Exp. 3370/2001. Anul·lar rebuts taxa aigua, clavegueram i fem.
30/10/02 Exp. 2309/2002. Anul·lar rebut taxa aigua, clavegueram i fem.
30/10/02 Exp. 2063/2002. Anul·lar rebut taxa aigua, clavegueram i fem.
30/10/02 Exp. 4513/2001. Anul·lar rebut taxa aigua, clavegueram i fem.
30/10/02 Exp. 1/1998. Rectificar Resolució Alcaldia núm. 2524.
30/10/02 Exp. 345/2001. Anul·lar rebuts taxa aigua, clavegueram i fem.
30/10/02 Exp. 2033/2002. Desestimar reclamació presentada contra rebut taxa d’aigua.
30/10/02 Exp. 2027/2002. Anul·lar rebuts taxa d’aigua, clavegueram i fem.
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30/10/02 Exp. 2017/2002. Estimar parcialment i anul·lar rebuts taxa aigua, clavegueram
i fem.
30/10/02 Exp. 2014/2002. Anul·lar rebuts taxa d’aigua.
30/10/02 Exp. 3859/2001. Desestimar reclamació rebut taxa aigua.
30/10/02 Exp. 744/2002. Desestimar reclamació contra rebut taxa aigua.
30/10/02 Exp. 848/2002. Desestimar reclamació contra rebut taxa aigua, fem i
clavegueram.
30/10/02 Exp. 1799/2001. Anul·lar rebuts aigua, clavegueram i fem.
31/10/02 Exp. 130/00-C. Remetre exp. a la Comissió Provincial de Qualificació
d’Activitats.
31/10/02 Exp. 91/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud obertura activitat al passeig
marítim.
31/10/02 Adscriure la funcionària ALA al departament d’Urbanisme.
31/10/02 Exp. 348. Permutar parades mercat exterior fix.
31/10/02 Exp. 2475/2002. Desestimar reclamació revisió lectura comptador taxa aigua.
31/10/02 Exp. 874/2002. Desestimar reclamació revisió lectura rebuts aigua,
clavegueram i fem.
31/10/02 Exp. 420/2002. Desestimar reclamació contra rebut taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 2047/2002. Desestimar reclamació contra rebut taxa servei aigua.
31/10/02 Exp. 839/2002. Estimar reclamació i reconèixer dret a devolució rebut taxa
aigua, clavegueram i fem.
31/10/02 Exp. 1844/2002. Desestimar reclamació contra rebut taxa aigua.
31/10/02 Exp. 3783/2001. Estimar parcialment pretensió anul·lació rebut aigua.
31/10/02 Exp. 2021/2002. Estimar parcialment i mantenir liquidació taxa aigua.
31/10/02 Exp. 2726/2002. Anul·lar rebuts aigua, clavegueram i fem.
31/10/02 Exp. Desestimar reclamació rebut taxa aigua.
31/10/02 Exp. 1996/2002. Desestimar reclamació contra rebut aigua.
31/10/02 Exp. 2036/2002. Desestimar reclamació rectificació rebut taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 2041/2002. Desestimar reclamació rectificació taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 2052/2002. Desestimar reclamació sol·licitud devolució quantitat
concepte de taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 2054/2002. Desestimar reclamació contra rebut aigua.
31/10/02 Exp. 2053/2002. Desestimar reclamació rebut taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 2629/2002. Desestimar recurs reposició rebut aigua, clavegueram i fem.
31/10/02 Exp. 3844/2001. Desestimar reclamació contra rebuts taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 2648/2002. Desestimar reclamació rebut lectura taxa d’aigua.

31/10/02 Exp. 2647/2002. Desestimar sol·licitud devolució per error en la lectura de
taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 986/2002. Desestimar reclamació rebut taxa aigua.
31/10/02 Exp. 152/2002. Desestimar reclamació devolució error en lectura taxa d’aigua.
31/10/02 Exp. 2707/2001. Anul·lar rebut IVTM.
31/10/02 Exp. 2606/2001. Anul·lar rebuts IVTM.
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31/10/02 Exp. 1573/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
31/10/02 Exp. 1610/2001. Anul·lar liquidacions rebut IVTM.
31/10/02 Exp. 2301/2002. Anul·lar liquidacions IVTM.
31/10/02 Exp. 2002/2002. Deixar sense efecte resolució d’Alcaldia del 12 d’agost de
2002 i procedir devolució ingressat indegudament IVTM.
31/10/02 Exp. 2661/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
31/10/02 Exp. 2668/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
31/10/02 Exp. 2693/2001. Anul·lar rebut IVTM.
31/10/02 Exp. 2628/2001. Anul·lar per duplicitat rebut IVTM.
31/10/02 Exp. 2785/2001. Anul·lar rebuts IVTM.
31/10/02 Exp. 2730/2001. Anul·lar rebuts IVTM.
31/10/02 Exp. 2720/2001. Desestimar petició anul·lació IVTM.
31/10/02 Exp. 1255/2002. Aprovar liquidació provisional taxa obertura d’establiments.
31/10/02 Exp. 1256/2002. Estimar parcialment petició devolució impost sobre
construccions, instal·lacions i obres.
31/10/02 Aprovació relació de despeses 200200001686.
31/10/02 Desallotjament habitatge al c/ Trobador, 59 i ordre execució obres immoble.
Exp. 5/02-OE.
31/10/02 Convocatòria sessió extraordinària Ple corporació, dimecres 6 novembre
actual, a 10 hores.
31/10/02 Delegació en regidors celebració matrimonis civils dies 02 i 09 novembre
2002.

Mes d’octubre 2002

5/11/02 Traslladar celebració sessió ordinària Comissió Govern a dijous 07.11.02, a 8
hores i 30 minuts.
5/11/02 Aprovar, autoritzar, disposar i ordenar pagament, relació núm. 200200001721.
6/11/02 Aprovar padró taxa d’aigua, 3r trimestre de 2002.
6/11/02 Exp. 409/02 i 410/02. Concessió nínxols per 50 anys.
6/11/02 Exp. 377/02, 384/02 i 385/02. Concessió nínxols per 50 anys.
6/11/02 Exp. 386/02, 388/02 i 400/02. Autoritzar inhumació diversos cadàvers.
6/11/02 Exp. 407/02. Autoritzar trasllat restes mortals.
6/11/02 Exp. 428/02. Autoritzar trasllat restes mortals.
6/11/02 Exp. 429/02. Autoritzar exhumació restes mortals.
6/11/02 Assignar al funcionari MVM complement de productivitat.
6/11/02 Assignar a la funcionària AFV quantitat en concepte complement productivitat.
6/11/02 Assignar al funcionari MSJ quantitat en concepte de complement productivitat.
6/11/02 Assignar al funcionari JAFV quantitat en concepte de complement
productivitat.
6/11/02 Exp. 52/02-I. Concedir llicència activitat agència de viatges, a l’av. Camp de
Morvedre, 139.
6/11/02 Exp. 623/02 LO. Concedir llicència obres insonoritzar rampa garatge al c/
Churruca, 6-8-10.
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6/11/02 Exp. 638/02 LO. Concedir llicència obres al c/ Illa Sardenya, 12.
6/11/02 Exp. 661/02 LO. Concedir llicència obres a l’av. Fausto Caruana, 1.
6/11/02 Exp. 663/02 LO. Concedir llicència obres al c/ Dolors, 7.
6/11/02 Exp. 689/02 LO. Concedir llicència d’obres al polígon 20, parcel·la 500.
6/11/02 Exp. 701/02 LO. Concedir llicència obres al c/ Vent de Marinada, 9.
6/11/02 Exp. 702/02 LO. Concedir llicència obres a l’av. Dr. Palos, 7-1.
6/11/02 Exp. 706/02 LO. Concedir llicència obres en Av. Doctor Palos, 5.
6/11/02 Exp. 709/02 LO. Concedir llicència d’obres al c/ Astúries, 1.
6/11/02 Exp. 710/02 LO. Concedir llicència d’obres al c/ País Basc, 1-18.
6/11/02 Exp. 711/02 LO. Concedir llicència d’obres al c/ Clavells, 40.
6/11/02 Exp. 712/02 LO. Concedir llicència d’obres a l’av. Joan d’Àustria, 26.
6/11/02 Aprovar padrons taxa domini públic mercat exterior, octubre, novembre i
desembre de 2002.
7/11/02 Exp. 14/02-VD. Ordre retirada elements via pública SUP-2 Oest UE 2.
7/11/02 Exp. 9/09 OE. Concedir termini per a procedir realització obres diverses, ordre
d’execució a la plaça Jacinto Benavente, 3, 7.
7/11/02 Exp. 16/01 OE. Concedir termini per a realitzar obres, ordre d’execució al c/
Alberto Martínez, cantó c/ Treball.
7/11/02 Exp. 103/02 CH. Denegar cèdules habitabilitat, i concedir-ne una c/ Riu Sec, 5-
7.
7/11/02 Exp. 3334/2001. Desestimar sol·licitud quantitat rebut IBIU.
7/11/02 Exp. 2168/2002. Anul·lar rebut IBI taxa canvi titularitat immoble.
7/11/02 Exp. 2625/2002. Anul·lar rebut per error material IBI U.
7/11/02 Exp. 2729/2002. Anul·lar liquidació IBI U.
7/11/02 Exp. 61/2001. Anul·lar liquidació IBI rústica.
7/11/02 Exp. 2152/2001. Estimar petició aprovant liquidació taxa serveis urbanístics i
de l’ICIO.
7/11/02 Exp.2751/2002. Anul·lar per duplicitat liquidació.
7/11/02 Exp. 1667/2001. Anul·lar rebut IVTM.
7/11/02 Exp. 1649/2001. Anul·lar liquidacions de l’IVTM.
7/11/02 Exp. 1711/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
7/11/02 Exp. 2604/2001. Desestimar pretensió reclamant anul·lant providència
constrenyiment IVTM.
7/11/02 Exp. 1668/2001. Estimar recurs reposició i anul·lar liquidacions IVTM.
7/11/02 Exp. 1724/2001. Anul·lar rebuts IVTM.
7/11/02 Exp. 2480/2001. Desestimar recurs reposició IVTM.
7/11/02 Exp. 3148/2001. Anul·lar rebut IVTM.
8/11/02 Exp. 85/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència activitat en ampliació àrea
sud port Sagunt.
8/11/02 Exp. 44/02-I Accedir al que sol·licita i concedir llicència activitat al passatge
Vicente Moliner, 6-baix-dta.
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8/11/02 Exp. 4/02 ADL. Procedir al pagament quantitats en concepte de beques o dietes
assistència Taller Formació Inserció Laboral Operador d’estiba-desestiba.
8/11/02 Exp. 4/02-ADL. Pagament dietes mes d’octubre TFIL soldadors d’acer
inoxidable per els procediments MIG i TIG.
8/11/02 Exp. 4/02 ADL. Procedir al pagament de quantitats beques o dietes assistència
Taller de Formació i Inserció Laboral per a persones discapacitades de telemàrqueting.
8/11/02 Exp. 4/02-ADL. Que es procedisca al pagament en concepte de compensació
per la realització de pràctiques alumnes Taller de Formació i Inserció Laboral persones
discapacitades.
8/11/02 Exp. 26/02-IF. Incoar expedient sancionador al promotor de les obres al polígon
44, parcel·la 74, Sòl No Urbanitzable Ordinari.
8/11/02 Exp. 10/02 OE. Concedir tràmit audiència previ a l’ordre d’execució d’obres al
c/ Espronceda, 5.
8/11/02 Exp. 78/02 LO. Concedir pròrroga llicència obres al c/ Calvari Vell, 1-baix.
8/11/02 Exp. 576/02 LO. Concedir llicència obres en enllaç Sagunt Autopista A-7 del
punt quilomètric 193’780 al punt quilomètric 193’950.
8/11/02 Exp. 602/02 LO. Concedir llicència obres al c/ Vent de Tramuntana.
8/11/02 Exp. 00/3179. Aprovar liquidació IBI Urbana.
8/11/02 Exp. 2678/2000 BIS. Anul·lar rebuts IBI Rústica.
8/11/02 Exp. 1979/2001. Anul·lar rebut IBI Rústica.
8/11/02 Exp. 3157/2001. Reconèixer dret devolució IBI Rústica.
8/11/02 Exp. 3395/2001. Anul·lar rebuts IBI Rústica.
8/11/02 Exp. 234/2002. Anul·lar rebut IBI R.
8/11/02 Exp. 280/2002. Traslladar resolució al Centre Gestió Cadastral.
8/11/02 Anul·lar liquidació providència constrenyiment IBI Rústica 2001.
8/11/02 Anul·lar liquidació IBI Rústica.
8/11/02 Anul·lar liquidació IBI rústica.
8/11/02 Exp. 2265/2002. Anul·lar rebut IBI Rústica.
11/11/02 Atribuir temporalment funcions administratives a la funcionària RPR, fins a
incorporació baixa maternal de la funcionària IIM.
11/11/02 Nomenar tribunal qualificar i fer pública llista admesos i exclosos formació
borsa tècnics auxiliars d’informàtica.
12/11/02 Contractar Sr. JMPA llicenciat en Informàtica projecte Morvedre a Camp de
Morvedre.
12/11/02 Reconèixer grau personal nivell 20, al Sr. VOF oficial de la Policia Local.
12/11/02 Reconèixer un grau personal complement destinació al Sr. FVP oficial de la
Policia Local.
12/11/02 Incoar expedient sancionador al promotor de les obres. Exp. 27/02 IF. 27/02
SC.
12/11/02 Rectificar RA núm. 3018 de 30 de setembre de 2000, pel que fa a la
temporalitat de la concessió de nínxol.
12/11/02 Rectificar la RA de data 17 d’octubre de 2002, pel que fa al nom de
l’adquirent. Exp. 379/02.
12/11/02 Estimar la sol·licitud i reconèixer al Sr. Amancio Carrillo Gil el dret a la
devolució de la taxa d’aigua. Exp. 2065/02.
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12/11/02 Desestimar la pretensió presentada pel Sr. Francisco Molina Boix contra els
rebuts pendents a efectes de la taxa d’aigua, clavegueram i fem. Exp. 2819/02.
12/11/02 Cessió de nínxols. Exps. 430/02, 431/02, 432/02 i 433/02.
12/11/02 Inhumació en nínxol ocupat. Exp. 435/02.
12/11/02 Cessió nínxols. Exps. 434/02, 436/02 i 437/02.
12/11/02 Aprovació liquidacions IVTM exp. núm. /2001.
12/11/02 Aprovació liquidacions diversos conceptes tributaris. Exp. núm. /2001.
13/11/02 Devolució prorrateig rebut IAE 2001 per baixa activitat. Exp. 86/02.
13/11/02 Revisió rebuts pendents IAE, desestimació sol·licitud de devolució IAE 2001.
Exp. 235/02.
13/11/02 Sol. prorrateig de l’IAE any 2001. Exp. 3592/01.
13/11/02 Revisió rebuts pendents IAE. Exp. 122/02.
13/11/02 Desestimació prorrateig de l’IAE. Exp. 194/02.
13/11/02 Desestimar prorrateig IAE. Exp. 3813/01.
13/11/02 Devolució prorrateig IAE 2001. Exp. 3257/01.
13/11/02 Anul·lació rebut IAE i aprovació liquidació IAE. Exp. 3498/01.
13/11/02 Desestimar sol·licitud prorrateig IAE. Exp. 3804/01.
13/11/02 Desestimar sol·licitud prorrateig IAE i confirmar rebut IAE. Exp. 3621/01.
13/11/02 Desestimar sol·licitud prorrateig IAE i confirmar rebut IAE. Exp. 3606/01.
13/11/02 Sol·licitud anul·lació IAE 2001 per duplicitat amb un altre rebut sent que
l’activitat ha causat baixa. Exp. 3250/01.
13/11/02 Desestimar petició anul·lació rebut IAE i confirmar rebut IAE. Exp. 3242/01.
13/11/02 Anul·lar rebuts IAE i aprovar liquidació IAE. Exp. 3209/01.
13/11/02 Desestimar sol·licitud anul·lació rebut IAE i confirmar rebut IAE. Exp.
3283/01.
13/11/02 Desestimar sol·licitud de prorrateig de l’IAE. Exp. 3445/01.
13/11/02 Anul·lar rebut IAE i compensar per Tresoreria. Exp. 3661/01.
13/11/02 Desestimar sol·licitud anul·lació providència de constrenyiment rebuts IAE i
confirmar liquidacions IAE. Exp: 2646/01.
13/11/02 Anul·lar rebuts IAE i aprovar liquidació IAE. Exp. 3308/01.
13/11/02 Anul·lació liquidació per duplicitat ADP entrada de vehicles i reconèixer el
dret a devolució. Exp. 296/99.
13/11/02 Desestimar la devolució de la liquidació de la taxa d’obertura d’establiment.
Exp:53/2000.
13/11/02 Desestimar la sol·licitud de devolució de la taxa d’obertura d’establiment.
Exp. 2411/2000.
13/11/02 Anul·lació rebuts IVTM i liquidació al nou propietari. Exp. 3011/2000.
13/11/02 Prorratejar la taxa d’ADP per entrada a través de les voreres i reconèixer el
dret a devolució de la taxa. Exp. 1932/02.
13/11/02 Anul·lar liquidacions taxa per ADP entrada de vehicles i mecanitzar la baixa
en el padró. Exp. 2402/02.
13/11/02 Estimar el recurs de reposició de l’IVTM i en conseqüència el dret a devolució
a AS, SA, el rebut. Exp. 333/2001.
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13/11/02 Prorratejar la taxa d’ADP per entrada de vehicles i en conseqüència el dret a
devolució de la taxa. Exp. 1932/02.
13/11/02 Anul·lar per duplicitat liquidacions IVTM 200 i efectuar la baixa en el padró.
Exp. 494/01.
13/11/02 Anul·lar rebuts IVTM i mecanitzar baixa en el padró. Exp. 1154/01.
13/11/02 Aprovar liquidació IVTM. Núm. acord: 339/02.
13/11/02 Aprovar liquidacions IVTM. Núm. acord: 337/02.
13/11/02 Anul·lar liquidacions IVTM, reconèixer dret a devolució de l’IVTM i practicar
liquidació IVTM. Exp. 2361/02.
14/11/02 Adjudicació contracte d’instal·lació i desinstal·lació il·luminació nadalenca a
Iluminaciones Umia SL. Exp. 35/02.
15/11/02 Acordar compareixença Ajuntament de Sagunt procediment abreujat 318/02.
15/11/02 Autoritzar assistència funcionari M. Simón Jareño, VIII Trobades
Desenvolupament Local i Ocupació a La Corunya, i expedir ordre pagament a justificar.
15/11/02 Exp. 116/02-DN. Ordenar paralització obres parcel·la 17 polígon 6.
15/11/02 Nomenar comissió valoració programa ENCORP.
15/11/02 Incoar expedient disciplinari al funcionari MSA.
15/11/02 Exp. 126/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència obertura activitat
ampliació botiga roba al c/ Trobador, 71-baix.
15/11/02 Exp. 127/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud obertura activitat de venda menor
peces de vestir, a l’av. 9 d’Octubre, 82-B.
15/11/02 Exp. 128/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud activitat escola infantil al c/
Castelló, c/ Cánovas del Castillo, 71.
15/11/02 Exp. 130/02-C. Admetre a tràmit sol·licitant llicència obertura activitat pub, al
local Q, al c/ Foneria, s/n, parcel·la 78, polígon Ingruinsa.
15/11/02 Exp. 131/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència obertura activitat de bar,
al c/ Buenavista, 39, cantó Cánovas del Castillo.
15/11/02 Exp. 132/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud obertura llicència activitat vídeo
club amb cafeteria av. Doctor Palos, 12-baix.
15/11/02 Exp. 133/02-C. Admetre a tràmit sol·licitud llicència activitat bar restaurant, a
Illa Sardenya, 16-baix.
15/11/02 Exp. 20/00. Sotmetre a tràmit d’informació pública projecte urbanització
polígon NO Numerat 2 (PNN-2).
15/11/02 Exp. 438/02. Autoritzar trasllat restes mortals.
15/11/02 Exp. 294/02. Rectificar Resolució d’Alcaldia 2923.
15/11/02 Exp. 3212/2001. Anul·lar rebut IVTM.
15/11/02 Exp. 3211/2001. Desestimar recurs reposició IVTM.
15/11/02 Exp. 3207/2001. Desestimar recurs reposició IVTM.
15/11/02 Exp. 3210/2001. Anul·lar rebuts IVTM.
15/11/02 Exp. 1671/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
15/11/02 Exp. 1652/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
15/11/02 Exp. 2145/2001. Reconèixer dret devolució IVTM.
15/11/02 Exp. 2686/2002. Anul·lar liquidacions IVTM.
15/11/02 Exp. 3149/2001. Anul·lar liquidacions IVTM.
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15/11/02 Exp. 3152/2001. Desestimar petició IVTM.
15/11/02 Exp. 2413/2001. Anul·lar rebuts IVTM.
15/11/02 Exp. 3302/2001. Mecanitzar inclusió padró IVTM.
15/11/02 Exp. 3154/2001. Anul·lar rebut IVTM.
15/11/02 Exp. 3145/2001. Prorratejar per trimestres quotes IVTM.
15/11/02 Exp. 2548/2001. Anul·lar liquidació IVTM.
15/11/02 Exp. 2547/2001. Anul·lar rebut IVTM.
15/11/02 Exp. 2531/2001. Anul·lar rebuts IVTM.
15/11/02 Exp. 2394/2001. Reconèixer dret devolució import IVTM.
15/11/02 Exp. 2345/2001. Anul·lar rebut IVTM.
15/11/02 Exp. 2319/2001. Desestimar recurs reposició contra IVTM.
15/11/02 Exp. 2317/2001. Desestimar sol·licitud anul·lació rebuts pendents IVTM.
15/11/02 Exp. 3016/2001. Anul·lar rebut IVTM.
15/11/02 Exp. 2316/2001. Desestimar sol·licitud devolució ingressos IVTM.
15/11/02 Exp. 2842/2002. Desestimar sol·licitud prorrateig taxa per entrada de vehicles
(guals).
15/11/02 Delegació en regidors celebració matrimonis civils.
18/11/02 Inscripció en Registre Municipal Unions Fet, exp. 49/2002.
18/11/02 Inscripció en Registre Municipal Unions Fet, exp. 50/2002.
18/11/02 Emplaçament a tercers i remissió a Tribunal Superior Justícia C. Valenciana
expedient adm. contenciós 01/1257/02.
18/11/02 Emplaçament a tercers i remissió a Tribunal Superior de Justícia expedient
administratiu contenciós 01/1634/02.
18/11/02 Aprovar liquidacions de l’IVTM. Núm. d’acord 361/2002.
18/11/02 Nomenament funcionari interí Sr. AFP amb categoria de tècnic
d’administració general.
18/11/02 Ordenar la realització d’informació reservada prèvia a la incoació del p.
disciplinari a resultes dels fets posats de manifest pel Sr. FJFP agent de la Policia Local.
18/11/02 Autoritzar, disposar, reconèixer l’obligació i ordenar el pagament a MAPFRE
assegurances generals.
18/11/02 Obertura expedient de restauració de la legalitat urbanística i expedient
sancionador al promotor de les obres. Exp. 28/02-IF - 28/02-SC.
18/11/02 Autoritzar l’Associació Cultural Juvenil Barri El Salt a la celebració dels
festejos taurins tradicionals. Exp. 106/02.
19/11/02 Renúncia parada mercat exterior fix de Sagunt per Sra. MFRZ. Exp. 152/02.
19/11/02 Renúncia parades mercat exterior fix per Sra. FMR. Exp. 534.
19/11/02 Llicència d’obres per a adaptació per a fruiteria del local al c/ Concepción
Arenal, 39-baix. Exp. 380/01 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a construir tanca de la parcel·la 29 del polígon F-3. Exp.
490/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a muntar una coberta en terrassa per a evitar filtracions
per pluges en habitatge siti al c/ Vall Albaida, 31. Exp. 547/02 LO.
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19/11/02 Llicència d’obres per a adaptació per a venda de roba al detall del local siti a
l’av. 9 d’Octubre, 103. Exp. 658/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a renovar instal·lacions d’aigua i electricitat, entaulellat
de neteja i sanejament a l’habitatge siti a l’av. País Valencià, 15-1a. Exp. 713/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reparació de la teulada, bany i pavimentació
d’habitatge siti al c/ Menéndez y Pelayo, 39. Exp. 715/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a canviar el sòl de l’habitatge siti al c/ José Mª Pemán,
26. Exp. 716/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reparar el sòl del balcó a l’habitatge siti al c/ Abril, 10.
Exp. 717/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a entaulellat de façana i canvi de pis d’habitatge siti al c/
Teodor Llorente, 219. Exp. 718/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reforma de cuina a l’habitatge siti al c/ Petrés, 1-7a.
Exp. 722/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reparació de façana a l’immoble siti al c/ Sagasta, 34.
Exp. 723/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a derrocament i desmuntatge del sòl del terrabastall i
desmuntatge marquesina al c/ Romeu, 1. Exp. 724/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reforma de lavabos i reparar barandat a l’habitatge al c/
Castella la Nova, 4. Exp. 728/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reparació d’entaulellat de façanes d’immoble siti al c/
Maestrat, 11. Exp. 731/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reforma de façana i canvi de portes d’accés immoble
siti al c/ Gibraltar, 17. Exp. 733/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a reposició entaulellat de façana d’immoble siti al c/
Teodor Llorente, 32. Exp. 739/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a entaulellar la cuina d’habitatge siti al c/ Riu Millars,
17. Exp. 742/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a arreglament de bany d’habitatge siti a l’av. Sants de la
Pedra, 16-8a. Exp. 743/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a presa de gas al c/
Vicent Andrés Estellés, 17. Exp. 746/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a presa de gas al c/
Elche de la Sierra, 46. Exp. 748/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a obertura i tancament de rasa per a presa de gas al c/
Partida de L’Òliba, 1. Exp. 750/02 LO.
19/11/02 Llicència d’obres per a substitució de finestres sense modificar buits i
entaulellat del bany d’habitatge al c/ Horts, 19. Exp. 767/02 LO.
19/11/02 Remissió còpia de l’expedient i emplaçant a tercers interessats en el recurs
contenciós-administratiu núm. 511/2002. Exp. 05/02 OE.
19/11/02 Trasllat restes de Sra. EPO. Exp. 445/02.
20/11/02 Devolució ingressos indeguts per embargament compte. Exp. 2989/2002.
20/11/02 Expedir provisió de fons a nom de l’intendent principal cap de la Policia
Local.
20/11/02 Informe raonat Comissió Provincial Qualificació d’Activitats. Exp. 151/01-C.
20/11/02 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 129/02-C.
20/11/02 Decret admetent sol·licitud a tràmit. Exp. 144/02-C.
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20/11/02 Inadmissió a tramite de la sol·licitud de devolució d’ingressos indeguts, IBI
Exp. 386/01.
20/11/02 Anul·lació rebuts IBI Urbana. Exp. 2836/02
20/11/02 Desestimar sol·licitud d’anul·lació rebut IBI. Exp. 4515/01.
20/11/02 Anul·lar rebuts IBI Urbana. Exp. 2811/02.
20/11/02 Canvi de titularitat IBI Urbana. Exp. 423/02.
20/11/02 Rectificació error material, de fet o aritmètic liquidació pendent. Concepte
tributari IBI Urbana. Exp. 909/02.
20/11/02 Anul·lació rebuts per duplicitat d’IBI Urbana. Exp. 2815/02.
20/11/02 Anul·lació rebut IBI Urbana per duplicitat. Exp. 2193/02.
20/11/02 Rectificar error material, de fet o aritmètic rebut IBI Urbana. Exp. 2362/02.
20/11/02 Canvi de titularitat IBI Urbana. Exp. 2758/02.
20/11/02 Anul·lació liquidació per duplicitat IBI Urbana. Exp. 2740/02.
20/11/02 Rectificació error material, de fet o aritmètic rebuts IBI Urbana i rústica. Exp.
3423/01.
20/11/02 Anul·lar per duplicitat liquidació IBI rústica. Exp. 2434/02.
20/11/02 Emplaçant a tercers interessats en el recurs contenciós-administratiu P.
ordinari 549/02. Exp. 4/02-RO.
20/11/02 Canvi de titularitat IBI rústica. Exp. 3360/01.
20/11/02 Canvi de titularitat cadastral IBI rústica. Exp. 692/02.
20/11/02 Rectificació error material, de fet o aritmètic rebut IBI rústica. Exp. 522/02.
20/11/02 Canvi de titularitat Cadastral Ibi rústica. Exp. 395/02.
20/11/02 Llicència d’obres per a col·locació de sòl, canvi entaulellat de cuina i bany,
habitatge siti al c/ Nicolau Cotanda, 10. Exp. 751/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a canviar dues finestres sense modificar buits i picar
façana d’habitatge siti al c/ Riu Tajo, 8. Exp. 753/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a reparació dels balcons d’immoble siti al c/ Palància,
44. Exp. 755/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a entaulellat de bany i cuina, paviment nou i
derrocament de barandat d’habitatge siti al c/ Rey Sancho el Fuerte, 10. Exp. 756/02
LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a pujar mur tancament posterior parcel·la tocant a vial
internuclis sítia al c/ Escultor Salcillo, 14 A. Exp. 759/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a canviar entaulellat, paviment i mobiliari de cuina i
banys, finestres i porta de balcó a l’habitatge siti al c/ Abril, 13-1a. Exp. 760/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a canvi d’entaulellat i sanejament de neteja d’habitatge
siti al c/ Maestrat, 8-21a. Exp. 761/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a llevar taulellets i lluir de barreja façana d’immoble siti
al c/Alberto Martínez, 3. Exp. 762/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a entaulellat en cuina d’habitatge al c/ Capità Pallarés, 7-
3a. Exp. 766/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a canvi de façana i canvi de paviment d’habitatge al c/
Menéndez y Pelayo, 22. Exp. 769/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a arreglar la cornisa en façana d’habitatge al c/ Dolors, 7.
Exp. 778/02 LO.
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20/11/02 Llicència d’obres per a canvi de paviment i entaulellat de cuina i bany
d’habitatge al c/ Bisbe Miedes, 19-1a. Exp. 782/02 LO.
20/11/02 Llicència d’obres per a canvi de porta del gual al c/ Sogorb, 124. Exp. 786/02
LO.
20/11/02 Renovar la PER a SLJ i alçar la suspensió de la PER a EGC.
20/11/02 Reconèixer grau personal de complement de destinació consolidat nivell 20 al
funcionari de carrera Sr. MSAL, oficial de la Policia Local.
20/11/02 Anul·lació per duplicitat liquidacions taxa d’aigua, clavegueram i fem. Exp.
1694/02.
20/11/02 Desestimar petició de sol·licitud de nom propietari d’un habitatge. Exp.
2586/02.
20/11/02 Estimar sol·licitud petició d’identitat de propietaris de l’immoble confrontant.
Exp. 2186/02.
20/11/02 Declarar desistit de la seua sol·licitud de petició de titulars i dades per a
redactar Inventari de Patrimoni. Exp. 1095/02
21/11/02 Delegació de l’Alcaldia al primer tinent d’alcalde Sr. ACS els dies 22, 23 i 24
de novembre de 2002.
21/11/02 Reconèixer grau personal de complement de destinació consolidat nivell 20 al
funcionari de carrera Sr. SMG, oficial de la Policia Local.
21/11/02 Autoritzar festa AAVV Ciutat Vella. 107/02.
21/11/02 Abonament compensació econòmica a empresa col·laboradora per realització
de pràctiques no laborals a les alumnes del TFIL d’operador d’estiba-desestiba i
desplaçament de càrregues. Exp. 4/02.
21/11/02 Deixar sense efecte el nomenament com a membre del Consell Escolar
Municipal la Sra. VFF i nomenar el Sr. ASA en representació d’UGT.
21/11/02 Canvi de titularitat IBI urbana. Exp. 464/01.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 15/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 16/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 17/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 18/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 24/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 23/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 22/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 21/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 20/02-S.
22/11/02 Iniciació expedient sancionador per activitat sense llicència. Exp. 19/02-S.
22/11/02 Aprovació al·legacions informe tècnic Medi Ambient expedient concessió
administrativa ocupació superfície en aigües del Port de Sagunt, Unión Fenosa
Generación SA.

3 DONAR COMPTE RESOLUCIÓ CANVI REPRESENTANT SINDICATS
MAJORITARIS, UGT, EN EL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.
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Es dóna compte al Ple de l’Ajuntament de la Resolució de l’Alcaldia de data 21
de novembre de 2002, que diu:

“Segons Resolució de l’Alcaldia de data 3 de setembre de 2002, núm. 002771,
es van nomenar els membres del Consell Escolar Municipal, una vegada finalitzades les
corresponents propostes pels distints sectors de representació i celebrat el procés
d’elecció dels directors de centres públics i titulars de centres privats.

En el dit Consell Escolar hi ha representació de les organitzacions sindicals més
representatives, sent una d’elles la Unió General de Treballadors.

La UGT ens remet un escrit en el qual ens notifica el canvi de representant
d’aquest sindicat, substituint-se la Sra. Victoria Fray Fuertes pel Sr. Antonio Serrano
Archiles.

Qualsevol vacant en el Consell Escolar Municipal s’ha de cobrir d’acord amb el
mateix procediment que al seu dia es va utilitzar per a constituir el Consell Escolar
Municipal.

Atès el que estableix l’article quinze del Decret 111/1989, de 17 de juliol, del
Consell de la Generalitat Valenciana, pel qual es regulen els consells escolars
Territorials i Municipals.

RESOLC
Primer: deixar sense efecte el nomenament, com a membre del Consell Escolar

Municipal, en representació de la UGT, de la Sra. Victoria Fray Fuertes.
Segon: nomenar, segons la proposta d’aquest sindicat, el Sr. Antonio Serrano

Archilés membre del Consell Escolar Municipal, en substitució de la Sra. Victoria Fray
Fuertes.

Tercer: elevar al Ple aquesta Resolució a l’efecte de donar-ne compte.”

4 PROPOSICIÓ APROVACIÓ MODIFICACIÓ PLANTILLA 2002 I
RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL DEL CONSELL LOCAL AGRARI

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat no es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

5 APROVACIÓ ADDENDA CONVENI AMB IVAJ PEL QUAL ES VA
CREAR CENTRE ASSESSORAMENT I PROMOCIÓ LABORAL
“JOVEMPLEO”, PRÒRROGA 2003

El Ple de l’Ajuntament, en la sessió que tingué lloc el dia 22 de febrer de 2001,
va aprovar el conveni de col·laboració amb l’IVAJ per a la creació d’un centre
d’assessorament i promoció laboral sota la denominació “Jovempleo”, que va ser posat
en marxa a Sagunt amb l’objectiu d’afavorir la inserció laboral de la joventut. Conveni
que va ser subscrit amb data de 5 de març de 2001.

Mitjançant addenda subscrita el 9 de gener de 2002 per ambdues administracions
la vigència de l’esmentat conveni va ser prorrogada fins al 31 de desembre de 2002.

De conformitat amb la proposta in voce del regidor de Joventut, en el sentit que
es considera convenient continuar amb la línia de col·laboració establida.

En conseqüència i de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa
Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, i amb el conforme de l’Interventor,
l’Ajuntament Ple, per unanimitat, ACORDA:
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Aprovar l’addenda al conveni de col·laboració subscrit amb l’IVAJ pel qual es
crea un centre d’assessorament i promoció laboral sota la denominació
“JOVEMPLEO”, per la qual es prorroga aquest des de l’1 de gener de 2003 fins al 31
de desembre de 2003. Addenda que consta en l’expedient i es té ací per reproduït a tots
els efectes.

En aquests moments, a petició del Grup Socialista, s’altera l’ordre del dia a fi de
tractar el punt núm. 7 amb anterioritat a l’assumpte que figura com a núm. 6 en l’ordre
del dia d’aquesta sessió.

7 PROPOSICIÓ PSOE SOBRE VIOLÈNCIA DE GÈNERE. EXP. 63/02-M
Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició, que diu:
“Any rere any venim portant al Ple per aquesta data mocions contra la violència

de gènere.
L’any 2000 demanàvem al Govern de la nació la necessitat urgent d’una llei

integral contra la violència de gènere. Així com la creació d’una delegació del Govern
amb rang de Secretaria d’Estat.

L’any 2001 les nostres propostes eren les d’adoptar les mesures necessàries que
contribuïren a l’eradicació de la violència cap a les dones. Afavorir el rebuig social cap
a les actituds violentes, i de nou la petició d’una Llei Integral contra la Violència de
Gènere

Un altre any més realitzem al Dia Internacional Contra la Violència de Gènere
una crida perquè la violència desaparega.

Un altre any més en què les xifres de víctimes de dones assassinades pels seus
marits, companys, exmarits o amants van en augment.

També augmenten les xifres de dones que sofreixen maltractaments, davall la
forma de violència física, psicològica o econòmica; i encara que moltes ja s’han atrevit
a denunciar, la majoria d’elles segueixen en l’absolut anonimat. Assistim amb
impotència a una de les més greus violacions dels drets humans, el dret a la llibertat i a
la vida.

La nostra Carta Magna en l’article 15 proclama el dret a la vida i a la integritat
física i moral, sense tortura, ni tracte degradant o inhumà. Queda abolida la pena de
mort.

Considerem que els drets i les llibertats fonamentals vinculen tots els poders
públics, i són patrimoni de tots/es, i la seua promoció és responsabilitat primordial de
tot govern.

Diversos organismes europeus, com Nacions Unides o la Unió Europea,
coincideixen que la violència de gènere atempta contra els drets humans, i planteja que
s’intervinga d’una manera integral.

Una societat en què existisca violència de gènere és una societat que dificulta el
desenvolupament dels objectius d’igualtat, llibertat i desenvolupament individual de les
dones. Una vida sense violència és un dret de les dones, i l’estat ha de comprometre’s al
compliment d’aquest dret.
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Per això, des de la nostra responsabilitat municipal i recollint el sentiment de
diverses associacions de dones, presentem al Ple la següent MOCIÓ:

Atès que hi ha un buit d’iniciatives municipals per a les dones del nostre municipi
(no es compleix el pla d’igualtat) i una falta de consideració d’aquestes en els temes
importants de la vida municipal (l’òrgan participatiu de les dones, el Consell de la
Dona, caduc i mancat de continguts, es reuneix de tard en tard, a desitjos de la seua
presidenta). El Departament de la Dona és una zona residual, que no mereix per als
nostres governants res més que la dedicació d’un/a tècnic a temps parcial.

La promoció i l’acompanyament de la dona cap a l’ocupació i la formació, que es
va portar a terme a través del projecte Germidona (a iniciativa del PSOE) no va
merèixer ni la consideració d’aquest equip de govern, a pesar dels magnífics resultats
obtinguts (una vegada acabada la subvenció europea).

La comissió contra els maltractaments es va quedar en l’oblit.
I el que és més greu, el “ninguneig” a què es té sotmesa la dona per part d’aquest

Ajuntament constitueix tota una “agressió” per a les dones saguntines, ja que les ha
perjudicat privant-les de drets que constitucionalment li són atorgats.

I per tal com les dones de Sagunt aposten per la intervenció des de l’origen,
treballant per la prevenció i amb el conjunt de la societat.

Sol·licitem al Ple l’aprovació d’aquestes 10 mesures:
1. Que es garantisca el dret a viure sense violència de gènere a totes les dones.
2. Que es complisca el Pla d’Igualtat del nostre municipi.
3. Que s’impulse el Consell de la Dóna com a òrgan consultiu i de participació real de

la dona, amb caràcter transversal en totes les àrees municipals.
4. Que des de les diferents administracions es modifique la normativa sobre la

composició dels consells escolars, per a incorporar persones de reconegut prestigi en
la lluita contra la violència de gènere.

5. Creació d’un centre de recuperació integral d’àmbit comarcal on es done suport
psicològic social laboral educatiu per a les dones i fills víctimes de la violència i en
coordinació amb la Generalitat.

6. Que es garantisca l’assistència jurídica especialitzada i gratuïta a les víctimes de
violència.

7. Que s’establisquen a la nostra comunitat jutjats d’Igualtat i Assumptes Familiars.
8. Que es creu la Delegació del Govern contra la Violència de Gènere i el Consell

Consultiu.
9. Que s’incorpore la formació sobre la igualtat, no discriminació i violència de gènere,

en la formació de Cossos de Seguretat de l’Estat Fiscals, Forenses, Jutges, i
Magistrats.

10. Que s’establisquen així mateix mesures per a la igualtat en cas de persones
discapacitades, i el dret i accés a la informació de les dones cegues i sordes.”

Obert el torn d’intervencions, la regidora del grup PP, Sra. DOMÍNGUEZ, diu:
“Sr. Alcalde, companys, companyes de consistori i públic en general, bona vesprada. La
veritat és que crec que he de donar-los les gràcies a la moció que ha presentat el PSOE
perquè crec que potser poden quedar aclarides unes quantes coses sobre la situació del
Departament de la Dona al nostre municipi, i diuen vostès en la seua moció coses que
no acabe d’entendre, i llavors jo pregunte: a què es refereixen quan vostès estan parlant
d’un buit d’iniciatives municipals? No ho sé, perdó. Mire vostè, des del curt espai que
sóc regidora d’eixa Delegació, un any aproximadament, s’han realitzat més activitats i
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s’han desenvolupat el que mai de la vida s’havia fet en el període que ha governat el
partit que vostès lideraven, i no vull fer-me molt extensa a explicar perquè seria molt
llarg i un poc avorrit aquestes actuacions. Però, miren, per exemple des d’aquest
departament per primera vegada a Sagunt se sol·licita subvencions a la Comunitat
Autònoma per al desenvolupament de programes del sector de la dona, tres, i són
aprovats els tres. Per tant, hi ha per primera vegada una cosa que mai havia existit i
aquests tres són sobre la vivència als centres escolars sobre les diferents ètnies, les
races, les dones i crec que és interessant fer tot aquest estudi. També hi ha un altre nou
programa que mai s’havia fet tampoc, que és sobre dones i salut i es refereix als
consums tòxics que usen les dones en el seu medi ambient i que això es desenvoluparà
als centres sanitaris, com que són centres d’especialitats, centres de salut i l’Hospital de
Sagunt. El tercer punt que era el tercer programa que s’havia sol·licitat també per
primera vegada en aquesta localitat, va directament encaminat a dones amb doble
marginació d’ètnies marginades, específicament més a l’ètnia gitana en la qual per
primera vegada es tracta un programa sobre alfabetització i integració de la dona gitana
per la seua doble vessant com a gitana i com a dona marginada en aquest i en molts
altres municipis.

S’ha incrementat també el servei d’assessoria jurídica, em referisc que s’ha
ampliat el temps de dedicació per al servei de l’assessoria gratuïta que té aquest
Ajuntament per a la dona, i l’adjudicació perquè açò s’efectue així per a l’any 2003. Se
subvencionen les dones del municipi que realitzen activitats per a la defensa dels drets
de la dona amb els fons lògicament d’aquest Ajuntament. També he de recordar-los que
hi ha hagut diferents actes relacionats amb el programa de la dona com són programes
de ràdio, televisió, exposicions com per exemple l’exposició de les dones destacades a
la Comunitat Valenciana sense cap tipus d’ideologia política sinó en tots els estaments i
de cultura de la dona valenciana. Per exemple també hem arribat a acords amb entitats
diverses amb els quals hem intentat per tots els mitjans i això ho hem aconseguit, que no
s’agreujara el pressupost municipal fent actuacions perquè en aquesta vida no consisteix
a tenir més diners i tenir més capacitat, sinó potser amb els mateixos diners ser capaços
de poder solucionar molts problemes. Per tant es va fer un conveni amb la CAM
completament gratuït amb aquest Ajuntament amb un cicle de conferències realitzades
per a la dona. Així mateix també amb la Cambra de Comerç de València es va fer tota
una sèrie de conferències per a la dona, seguisc dient, totalment gratuït, perquè és la
voluntat de treball el que de veritat val la pena estar fent, i un llarg etcètera d’activitats
que jo crec que amb una xicoteta mostra serveix, i que si tenen molt de dubte, si
segueixen pensant que no s’han fet activitats, jo propose a tots els presents
especialment, lògicament als representants dels partits polítics, que passen vostès pel
Departament de la Dona i tranquil·lament podran informar-se de totes les activitats que
s’han fet noves en aquest municipi i específicament, ja que en aquests instants jo sóc la
representant del Departament de la Dona com a regidora i estic ací donant la cara
perquè és la meua obligació, que vegen vostès en el curt espai que he estat jo el que s’ha
fet de nou que mai s’havia fet fins ara

Hi ha una cosa que em té intrigada, i permeten-me que llija textualment el que
vostès han posat: “El Departament de la Dona és una zona residual que no mereix per
als nostres governants només que la dedicació d’un tècnic a temps parcial”. No entenc
el que vostès han volgut dir ací, sincerament no ho entenc. Perquè en aquests moments
el Departament de la Dona si és residual, és que sempre ho ha sigut quan estaven vostès
en l’equip de govern?, el consideraven vostès així quan van muntar el Departament de
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la Dona? Perquè, miren, el PP per descomptat no el considera residual; no entenc moltes
coses, seguisc dient. Vostès, si les coses les minimitzen, i això pareix que és la intenció
que tenen vostès per a informar tots els nostres conciutadans, miren, és desvirtuar la
realitat de les coses. Potser és que els molesta a vostès que aquest equip de govern pose
en funcionament programes i serveis que vostès no van posar en el seu moment? Perquè
permeten-me que els diga que, per exemple, en el Pla municipal d’igualtat de la dona,
en el punt 2 aprovat: “assumir la voluntat i responsabilitat de crear les condicions
necessàries per a posar en marxa des de la dotació pressupostària fins a la dotació de
personal i creació d’infrastructures”. Açò va ser el que vostès van crear i van aprovar i,
per tant, he de dir-los que hi ha una cosa que, seguisc indicant, m’estan deixant vostès
molt descol·locada. Perquè, per exemple, parlarem de realitats. Una pregunta i acabe:
què volen vostès dir quan usen l’expressió ninguneig? Estan potser fent alguna vetlada
intenció d’acusació a aquesta regidoria, acusant de privatització de drets constitucionals.
És això el que vostès diuen? Doncs miren, ací i ara els dic que m’ho expliquen i que
diguen ara en aquests instants, que aclarisquen el que significa per a vostès eixa
paraula.”

La regidora del GM, Sra. CONTRERAS, manifesta: “Bona vesprada, la meua
intervenció serà breu, així que espere que no em criden l’atenció. Dins d’aquesta moció
hi ha algunes coses amb què evidentment no estic d’acord perquè quan es diu, he de
recordar-los senyors del PSOE, quan es diu que el projecte Germidona ha tingut tan
bons resultats he de recordar-los qui el va gestionar perquè eixos resultats foren tan
bons? Primer una delegada i després una altra. Quan les lleis que vostès demanen que es
facen i que s’aproven al Parlament espanyol ja s’han fet i s’han aprovat al Parlament
espanyol i segueix havent-hi violència de gènere, vostès demanen que es garantisca que
no hi haja violència a les llars espanyoles, que no hi haja violència de gènere, que no hi
haja violència amb els xiquets. Qui garantirà això, ho van a garantir vostès des d’ací o
ho anem a garantir nosaltres des d’ací? Són vostès garants que els homes no agrediran
les dones a les seues llars encara que la llei que vostès demanen ja està aprovada al
Parlament? Perquè, si no, no complirem aquest acord plenari. I en tercer lloc dir que
totes aquestes mesures que vostès han proposat ací, algunes d’elles, no totes,
requereixen, per descomptat, pressupost municipal però vostès no diuen d’on ni amb
quines partides s’han de finançar com és obligatori en aquest tipus de delegacions.
Llavors, jo el que diria és que, com que estic d’acord amb el contingut, amb el fons però
no amb la forma en què vostès han exposat aquesta redacció, si fóra possible que hi
haguera un consens de les dues mocions perquè poguérem votar-la a favor.”

La regidora del BLOC, Sra. ALEGRE, diu: “Sr. ALCALDE, la meua exposició
també va en la línia del que acaba de dir la senyora Contreras. En la part expositiva fan
vostès un relat des de l’any 2000 de tot el que vostès han considerat oportú i em sembla
un relat interessant, però hi ha una paraula que jo he hagut de buscar en el diccionari i
no l’acabe d’entendre. A mi em molesta molt, igual és que estic equivocada i
m’agradaria que me l’explicaren. I el que és més greu, el ninguneig a què es té sotmesa
la dona per part d’aquest Ajuntament. Constitueix tota una agressió. Ningunejar és no
fer cas d’algú, no tenir-lo en consideració, menysprear alguna persona. A mi realment
em molesta que vostès pensen que això ho fa no aquest Ajuntament, sinó qualsevol
ajuntament, i si és així haurien de demostrar-ho. I després en els diferents punts,
efectivament en el punt 1 quan parlen que es garantisca la llei, que es garantisca el dret a
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viure sense violència de gènere a totes les dones se suposa que les lleis de l’Estat ja han
de garantir-ho, i efectivament ja hi ha una sèrie de punts en què obliguen a una partida
pressupostària, una despesa. Efectivament, jo també demane com la Sra. Contreras que
intenten fer un acord entre les dues mocions perquè jo crec que el que interessa és el
fons. Ací estem tots en contra de la violència de gènere, sobretot, majoritàriament
d’homes contra dones, però també de dones contra homes, i de tota classe de violència.”

La regidora del PP, Sra. DOMÍNGUEZ, diu: “Parlem de realitats del PSOE, ja
que vostès són els que han presentat la moció. El Departament de la Dona disposa en
instants després d’haver llegit el punt 2 en el qual vostès van indicar el que havia de
tenir el Departament de la Dona, que no es va muntar quan vostès estaven, en aquest
instant dic, i conscient d’això són vostès també, que ara sí que és quan el Departament
està començant a tenir infrastructura perquè té un servei d’assessoria jurídica representat
per una advocada que s’ha ampliat. El servei d’atenció psicològica també el té, i des de
fa aproximadament un mes té incorporat, i lamentablement això sembla que els dol,
parcialment una treballadora social dedicada com a especialista al Departament de la
Dona. Miren vostès, quan vostès van crear eixe Departament mancava absolutament de
tot, fins mancava del personal administratiu corresponent. En aquest moment també
tenim eixe personal administratiu. Llavors, si quan vostès governaven no tenien eixe
personal i ara m’acusen de dir que el Departament és residual, què era quan vostès
estaven governant? No ho entenc.

Seguint, m’he quedat abans en una paraula perquè ja si anem fent campanya i
promoció de l’ocupació de la dona amb el programa Equal, ja crec que ha quedat més
que àmpliament explicat la intenció i el desig d’aquest equip de govern de fer coses per
a la dona. Però, miren, m’he quedat abans en la paraula ninguneig i, repetisc, estan
intentant acusació vedada amb la paraula ninguneig de privació dels drets
constitucionals? Això és el que significa per a vostès eixa paraula? Si així ho consideren
m’agradaria que ho aclariren, i si no que m’explicaren què és el que significa per a
vostès, perquè segons l’explicació que donen vostès tinguen per segur que no tinc
inconvenient d’anar al jutjat a denunciar el que per a vostès significa eixa paraula. Jo
comprenc que hi ha paraules molt fàcils de dir i molt difícils de definir, i eixe és el
problema que tindran vostès ara, definir el que significa per a vostès la paraula
ninguneig. Només sol·licite que en aquest Ple es manifesten quins han sigut els drets
constitucionals dels quals els he privat i, és més, pregunte i dic: com és possible que
quan vostès van crear un pla d’igualtat de drets per a les dones estiguen ara demanant
que s’incloguen les persones amb discapacitats físiques o psíquiques?, què era el que
significava la paraula dona per a vostès? Què és el que s’entén com a significat de
“dones”, defensa dels drets de les dones?, hi havia exclusions? Perquè no ho he entès.
Després de la petició de vostès també volguera que ho aclarira. Moltes gràcies.”

La regidora del PSOE, Sra. PANIAGUA, diu: “Bona vesprada de nou a tota la
corporació i al públic assistent. Sra. Domínguez, vostè li ha d’agrair al senyor alcalde
que li haja ajustat el temps perquè s’estava vostè ficant en un jardí de què era prou
complicat eixir. L’ajuda perquè sap ell perfectament que vostè no té arguments per a
aquesta història, i sap perfectament que tant les expressions seues com la de la
companya Teresa Alegre, que, en fi, Teresa, la paraula ninguneig per a qui no sàpiga el
que significa (jo entenc que no sàpiga el que significa perquè la paraula ninguneig és un
neologisme) i com que és un neologisme segurament qui no té molt de control de la
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llengua potser no la coneix. Vegem, la propera vegada li haurem de demanar al secretari
que porte, a més dels codis i documentació legal per al funcionament de l’Ajuntament,
un diccionari perquè puguem saber què signifiquen les paraules. Mire vostè, la paraula
ninguneig vol dir això, que la consideració d’eixa regidoria cap a les dones en general és
zero, “zero patatero”, que diria el seu cap, senzillament. Això vol dir que es fa
ninguneig de les dones. Mire vostè, vostè entre els èxits que ha ressenyat ens diu
algunes coses que són totes, què vol que li diga, que si les coses que vostè ha estat
enumerant ací són els èxits de tot el seu exercici municipal dins de l’àrea del Consell de
la Dona, què vol que li diga, entre els èxits ha introduït una exposició que va instal·lar
vostè per a celebrar la jornada per a l’eliminació de la violència de gènere l’any passat,
que va ser l’única activitat que va realitzar el Consell de la Dona, perdó, l’Àrea de la
Dona, va ser l’única activitat; que vostè no va convocar més activitats per a la
celebració de la festa. Entre altres coses he de dir-li que, per eixes data, el Consell de la
Dona li va demanar a vostè que fera una campanya institucional a propòsit, i em dol
molt dir-ho, però vostè no la va fer. En canvi, vostè, amb eixos diners que li van
demanar les dones que es gastara vostè, va anar i es va gastar 200.000 pessetes d’eixos
diners per a celebrar una festa dels majors en el Tortell de Reis, que per cert va ser un
fracàs estrepitós i que ja ens contarà vostè. Si no hi ha convocatòries d’activitats, si des
del mes de març no convoca el Consell de la Dona, si el que vostè pren com a
iniciatives solen ser iniciatives puntuals, poques, que li suggereixen altres organismes o
altres institucions com són el conveni amb la CAM en què es va donar alguna
conferència, bé, d’acord, però no em diga vostè que eixe és l’èxit del segle per a la seua
regidoria; disculpe’m, vostè. “Tota pedra fa paret”, diu una dita, molt bé, però no em
diga vostè que eixe és el seu èxit. Em diu que s’han demanat subvencions per a
programes a la Conselleria, magnífic, però, mire vostè, els programes que vostè està
demanant a la Conselleria i que vostè ha argumentat ací són programes que tenen altres
objectius; no són determinadament de dona. Diu vostè que ha trobat un buit
d’iniciatives, que ens critica que hàgem dit que hi ha un buit d’iniciatives municipals,
bo, diguem-ne que vostè ho va heretar d’una altra companya seua de grup, i la
companya seua de grup ho va heretar de la legislatura anterior, i que vostès porten sis
anys governant aquest municipi. Diga’m vostè, diu que han fet molt més del que va fer
el PSOE. Primer i principal: qui va crear el Consell de la Dona? Qui li va donar
infrastructura? Qui va fer els estudis corresponents per a determinar precisament la
situació de la dona al municipi de Sagunt? Perdone, però quan va començar aquesta
legislatura hi havia una persona tècnica al Departament que vostè es va encarregar de
desmuntar. Ens vam quedar amb un administratiu i ara acaba vostè de contractar, és a
dir, de crear la plaça millor dit, d’una persona que ha de compatibilitzar la seua jornada i
el 25% de la seua jornada li correspon a la Dona. Diga’m vostè si això és una
infrastructura òptima. Diu que s’ha ampliat l’horari d’assessoria jurídica, quant? Per
favor, ho havia d’haver dit vostè si és tan espectacular. Mire vostè, li repetisc, el senyor
alcalde li ha fet un favor, li ha fet un favor perquè tot el que vostè ha dit ací és fum, pur
fum; sense més ni menys. Maria Dolores, els poders públics tenen obligació de
solucionar aquests problemes i per això hem presentat aquesta moció amb deu punts que
pensem que han d’ajudar moltíssim a solucionar aquests problemes, i parle d’aquests
deu punts que són en definitiva alguns dels que els diputats del PSOE, amb el suport de
tots els grups de les Corts espanyoles, van presentar una proposició de llei integral que
va ser rebutjada fa un any exclusivament pels vots del PP. Aquests deu punts són,
diguem-ne, el que modestament pensem que l’Ajuntament, i en algunes coses la
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Conselleria, poden assumir per a pal·liar perquè realment, mentre una llei integral no
s’aprove en aquest país, el problema no s’eradicarà. Sap vostè perfectament que la
societat ens deu el que ens ha negat a les dones, ens deu les carències ancestrals en
educació, en formació, en igualtat, en el treball, en salut, i els poders públics han de
posar-ho tot, tota la carn al rostidor per a fer això, tot absolutament i les institucions no
podem estar discutint aquestes coses amb mesquinesa, no ho podem fer; i llavors quant
més millor. Si no hi ha pressupost, que es vaja rectificant el pressupost que se li dóna al
Consell de la Dona i a l’Àrea de la Dona per a les dones, que es comence per ací, que és
ben ridícul i ben insignificant. Volen vostès dir que amb eixe pressupost no es pot parlar
de ninguneig? Com que no? Clar que sí que puc parlar de ninguneig. No caldria sinó.
Crec que les dones d’aquest municipi necessitem un altre tractament des de
l’Ajuntament. Marisa, perdó pel tuteig, m’acabe d’assabentar que la pancarta que les
dones van posar al centre cívic va desaparèixer a les vuit de la vesprada del dia 25,
sense acabar-se la jornada. Per favor, eixe és el sentiment de les dones d’aquest poble i
hi ha un enuig i una mala gaita pel tema que t’ho pots figurar. Però eixe crec que no és
el problema. El problema és que a les dones ens agredeixen i ens maten, i crec que tots
els grups municipals d’aquest Ajuntament hem de reclamar, tant de la nostra institució
com de les restants i que estan per damunt de la nostra, tot l’esforç absolutament, i no
els el podem negar a les dones ni del nostre municipi ni d’altres municipis. És una
obligació que tenim. Moltes gràcies.”

Per tot això, sotmès a votació el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 12
vots a favor de PSOE, SP i UV i 13 vots en contra de PP, BLOC-EV i GM, ACORDA:

No aprovar la proposició amunt transcrita.

6 PROPOSICIÓ GRUPS POLÍTICS SOBRE MALTRACTAMENTS
Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

La regidora del grup PP, Sra. DOMÍNGUEZ, en la seua qualitat de ponent, diu:
“Bona vesprada de nou a tots. Com bé han pogut apreciar vostès segons l’expedient, és
una moció per grups polítics. A ella era adherible qualsevol i no portava cap
encapçalament de cap grup polític destacat perquè no fóra una cosa que es fera des de
només un sol partit. Jo sempre he opinat que quan s’està treballant cara a una línia, cara
a una actuació i tot el món volem el mateix, tots hem de treballar en la mateixa línia. No
hi ha mai de la vida que restar; sempre sóc partidària de sumar. Per tant indique, llig
textualment el que en aquesta proposta ve.”

Llegida la proposició, que diu:
“Un any més ens veiem obligades a recordar el Dia Internacional Contra la

Violència de Gènere. En la IV Conferència Mundial sobre les dones de Beijing (Xina
1995), l’expressió violència contra les dones fa referència a “tot acte de violència
sexista que té com a resultat possible o real un dany de naturalesa física, sexual o
psicològica, incloent les amenaces, la coerció o la privació arbitrària de la llibertat per a
les dones, bé es produïsca en la vida pública o privada”.

En un moment en què el protagonisme de les dones en tots els àmbits de la vida
social i la seua aportació a la construcció de la societat són ja indiscutibles, ens trobem
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al mateix temps amb un fenomen social generalitzat, no exclusiu d’una classe social, i
que afecta les dones amb independència de cultura, edat, nivell d’educació, etc.

La violència de gènere sobre les dones és un problema de grans dimensions i
greus conseqüències per a tota la societat, perquè constitueix un atemptat contra el dret
a la vida, a la llibertat i a la dignitat.

Per això a pesar que s’han impulsat necessàries reformes legislatives, fins al
moment no han tingut resultats satisfactoris, ja que continua augmentant el nombre de
dones i xiquets maltractats, conseqüència d’una societat cada vegada més intolerant,
agressiva i amb pèrdua de valors democràtics.

Per això, i entenent que la violència que s’exerceix sobre les dones és un greu
atemptat contra la llibertat de les persones, sol·licitem al Ple de l’Ajuntament de Sagunt
l’adopció del següent acord:

Instar a les autoritats competents a fi de:
Garantir l’aplicació de les lleis amb totes les seues conseqüències.
Realitzar seguiment dels procediments i sentències dictades sobre

maltractaments.
Instar a les televisions i mitjans de comunicació en general perquè suprimisquen

aquells programes que són vexatoris perquè donen una imatge de la dona basada en
estereotips físics, sexuals i de complicitat i foment amb l’agressió de gènere que patim
totes les dones.

Que es generalitze la implantació en tota la Comunitat Valenciana dels Jutjats
d’Igualtat i Assumptes Familiars.

Que s’incorporen mòduls específics de formació sobre igualtat, no discriminació
i violència de gènere en els cursos formatius dirigits a Cossos de Seguretat, Sanitaris,
Judicials, Docents i Socials.

Promoure investigació sobre les causes de violència de gènere en distints àmbits
de manera que servisquen d’orientació específica per a la programació a desenvolupar
en tots els àmbits d’intervenció pública.

Adquirir el compromís d’aprovar el Pla d’Igualtat per mitjà del consens i el
suport de totes les entitats cíviques interessades en el tema.”

La regidora del grup PP, Sra. DOMÍNGUEZ, en la seua qualitat de ponent, diu:
“Adquirir el compromís, i ací permeten-me que faça una xicoteta rectificació, i volguera
que prengueren nota perquè hi ha hagut un xicotet error de transcripció i vull notificar-
lo. En el paper indicava: “adquirir el compromís d’aprovar el Pla d’igualtat”. L’error ha
sigut: “adquirir el compromís d’executar”, perdó, el Pla d’Igualtat del municipi a través
del consens i suport de totes les entitats cíviques interessades en el tema. I també vull
afegir que, en el cas que s’accepte així, que s’adeqüe a la normativa i legislatura actual
perquè, lògicament, amb la quantitat d’anys que està fet eixe Pla, es necessitarà fer una
revisió. Llavors açò és el que s’ha presentat, açò és el que es diu (adequat a la realitat,
efectivament, que per a això també vam demanar un estudi), i açò és el que propose ser
aprovat en aquest poble pels diferents grups polítics. Moltes gràcies.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ diu: “Bona vesprada a tots. En
relació amb el tema de la violència de gènere, com heu pogut apreciar els assistents al
Ple, nosaltres hem votat a favor de la proposta del Grup Socialista, però recollint les
paraules de la regidora de la Dona, Marisa Domínguez, el grup Segregacionista pensem
que, en un tema tan important com és el de la violència de gènere, no hi ha lloc a
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enfrontaments perquè són totalment erms, i que donem molt mal exemple, les
representants municipals en una corporació, si no som capaços de sumar quan el
contingut d’una moció i d’una altra, en un 80% o un 85%, és pràcticament el mateix.
Nosaltres no formulem una proposta o una moció de violència de gènere perquè teníem
coneixement que el Grup Socialista la realitzaria, i, evidentment, segurament la regidora
de la Dona, pel seu propi càrrec, també; i haver presentat tres o quatre mocions haguera
donat lloc encara a més debat o a major crispació. Nosaltres hem aprovat la vostra
moció, la del Grup Socialista, i amb el mateix criteri de sumar, que encara estem a
temps, aprovarem la moció que ha presentat la regidora de la Dona. La veritat és de
doldre, que en un tema que fa falta sumar tant, per quatre o cinc aspectes no siguem
capaços de donar eixa imatge a l’opinió. Això sí que ho he de dir clarament a uns i a
altres. Gràcies.”

La regidora del Grup Socialista, Sra. PANIAGUA, manifesta: “Bona vesprada
de nou. La senyora Domínguez diu en la seua defensa que no cal restar. Jo estic d’acord
amb ella i el meu grup també. Nosaltres sí que volem sumar, senyora Domínguez,
nosaltres sí; i per això votarem a favor la seua moció. La votarem a favor perquè ja he
dit abans que hi ha un dita que diu que “tota pedra fa paret”. I qualsevol cosa que es faça
per a millorar la situació de les dones és bona. Nosaltres sí que volem sumar. No parle
vostè de sumar quan hi ha tingut una oportunitat esplèndida i l’ha malgastat. No parle
vostè de sumar És vostè la que no vol sumar. Nosaltres sí que volem sumar,
efectivament, no caldria sinó que en aquest tema fórem igual d’insensibles! D’això res.
Però la veritat és que així i tot, els acords que es proposen, són un miqueta carrinclons;
ho he de dir. Miren vostès, jo tinc la sensació que amb aquesta proposta, per
descomptat, vostès reconeixen que moltíssimes coses que tenen obligació de garantir no
ho estan fent. I per descomptat hi ha coses que són evidents; algunes altres afecten altres
òrgans superiors, però vaja! Diu: garantir l’aplicació de les lleis amb totes les seues
conseqüències. Bo, donarem per assentat, segons açò, que les lleis no s’estan aplicant
amb totes les seues conseqüències, i en eixe sentit és bo però la veritat és que efectuar
des d’aquest Ajuntament una crítica a l’òrgan judicial en el sentit que es fa el desentès, i
que donen els veredictes que donen, bo, com a crítica val. Però en realitat el que ocorre
és que la descoordinació de les lleis i la manca de sensibilitat d’alguns jutges fan que les
coses no vagen com han d’anar. Per això nosaltres demanàvem una llei integral, perquè,
per descomptat, encara que les lleis que hi ha s’aplicaran, el problema no l’anaven a
resoldre com cal. Però, en fi, que s’apliquen les lleis que hi ha ja que vostès van impedir
que hi haguera una llei millor.

Realitzar seguiment dels procediments i sentències dictades sobre
maltractaments. Perfecte. Molt bé. Supose que realitzar aquest seguiment serà una tasca
que realitzarà l’àrea i que necessitarà una inversió. Vol això dir que està d’acord amb mi
que el pressupost s’augmente? Diu: instades les televisions i mitjans de comunicació en
general perquè suprimisquen aquells programes que són vexatoris perquè donen una
imatge de la dona basada en estereotips físics, sexuals i de complicitat i foment amb
l’agressió de gènere que patim totes les dones. Mire vostè, la majoria dels mitjans de
comunicació estan en mans de vostès, vostès veuran el que fan. Ací tenim a RTV que,
què vol que li diga? Després parlarem d’ella. Diu que es generalitza la implantació a
tota la Comunitat Valenciana dels jutjats d’igualtat i assumptes familiars, encara sort
que hi ha una cosa que té sentit, i que és nova, i que és una millora en el que hi ha fins
ací! Vaja, que no siguen pegats.
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Això dels mòduls específics de formació a mi em sembla perfectament i
absolutament necessari.

Promoure investigació sobre les causes de violència de gènere, molt bé, però
pregunte: qui la va a pagar, eixa investigació? Augment de pressupost. No? I diu... el
que més m’agrada és la guinda, adquirir el compromís d’executar el Pla d’igualtat; em
sembla molt bé perquè sap vostè que el tercer pla d’igualtat està executat al 20%, i
realment s’hi van posar moltes esperances. A través del consens i suport de totes les
entitats cíviques interessades en el tema. Bravo. Té vostè el suport? Està fent mèrits per
a tenir eixe suport? Moltes gràcies.”

El regidor d’Hisenda del Grup PP, Sr. ZARZOSO, diu: “Vegem, estimada Cèlia,
has fet un discurs, pense, summament demagògic al cent per cent, molt hàbil, amb molt
bona oratòria, però que no em quadra en absolut amb els comptes perquè una cosa és
predicar i una altra és donar blat. Vostès prediquen molt però de blat en donen molt poc.
I serè molt curt. Pressupost de la Dona l’any 96: 15.327,32, 15.327,2 pressupost de la
Dona l’any 1999, quan vam començar vostès i jo, vostès i tots nosaltres la legislatura
municipal; tres-centes tres mil dues-centes seixanta-quatre coma vint-i-tres pessetes. En
tres anys de 15.000 pessetes hem pujat a tres-centes tres mil dues-centes seixanta-quatre
pessetes. Res més.”

La regidora del GM, Sra. CONTRERAS, manifesta: “Volia intervenir també
aquesta vegada, més breu que l’anterior, per a dir que com que he signat eixa moció
agraïsc a tots els grups que han dit que votaran a favor que la voten, i volguera dir quin
és, des del meu punt de vista, l’èxit del nombre de votacions que tindrà en aquest
hemicicle, i és precisament perquè no es ninguneja ni cap partit polític ni cap delegada
anterior. Això fa possible el consens i crec que a partir d’ara podem continuar així,
trobant-nos i seguir unificant criteris per a poder de veritat fer una lluita veritablement
efectiva en el camp de la violència domèstica i d’altres camps quant a la problemàtica
de la dona. Moltes gràcies.”

La regidora portaveu de SP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Jo simplement pel tarannà
de sumar, he de dir que sí que és cert que el PP no ha votat la moció socialista, però
també és cert que no s’ha fet un oferiment d’arribar a un consens entre una moció i una
altra. Bé, però, les coses a vegades per habilitat política o per capacitat de maniobra
apareixen i ixen així. Però, fixa’t, Cèlia, si realment hi haguera hagut eixe tarannà de
sumar, si un es creu el que diu, si hi haguera hagut eixe tarannà de sumar, eixe
oferiment haguera estat en la intervenció teua i en la del Partit Socialista. Així és i no
passa res. Nosaltres votarem també la moció del PP perquè et seguisc dient, i seguisc
dient ací, que l’important era sumar. Si tu li hagueres fet eixe oferiment al partit popular
en comptes d’utilitzar un llenguatge bel·ligerant, que jo te l’accepte i em sembla molt bé
(tu estàs jugant un paper d’oposició) però si tu hagueres fet eixe oferiment de sumar, jo
estic convençuda que això s’haguera pogut portar avant o, bo, llavors estaríem tots molt
més convençuts que hi ha eixe tarannà de sumar. Res més. I espere que per a l’any que
ve, com que continuaran matant dones i ens seguiran maltractant i passarà exactament
més del mateix, per molt que es vaja avançant en mesures és un tema a llarg termini, a
veure si a l’any següent som capaços de sumar i arribar ací tots amb una moció. Res
més.”
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La regidora del Grup Socialista, Sra. PANIAGUA, diu: “Bona vesprada de nou.
Jo no tenia intencions d’utilitzar el segon torn, però el vaig a utilitzar només per a
respondre-li a Maribel, en el sentit que ella m’ha dit, que tal vegada, Maribel, portes la
teua part de raó. Però no pecarem d’ingènues ací tampoc, no pecarem d’ingenus perquè
realment el que hem plantejat ací en línies, diguem-ne, en proporció als àmbits i a les
institucions, el PP ja ho va rebutjar. Llavors deixarem eixe marge de dubte que tu
tingues raó en el sentit que ho hagueren acceptat. Però, disculpa, crec que ací no hem
caigut d’una parra ningú i sabem cada u què és el que és capaç d’acceptar i de rebutjar.
Llavors, permet-me també eixe marge de dubte, d’acord? Moltes gràcies.”

La regidora del grup PP, Sra. DOMÍNGUEZ, diu: “La meua intervenció serà
molt curta, només puntualitzacions. I és que s’ha indicat o s’ha insinuat ací que jo he
eliminat una persona que era tècnica del Departament. Dispensen vostès, si s’estan
referint a una sexòloga, era una persona que depenia exclusivament de Sanitat i en
dedicació parcial. Per tant, no pot considerar-se com una persona que estiguera inclosa
dins del Departament de la Dona. En relació amb la poca sensibilitat que tinc jo,
lamente, i disculpe eixa poca sensibilitat, però, mire vostè, l’alcalde estava de vacances i
se’m va indicar que hi ha hagut una sol·licitud per part d’unes associacions de senyores
de voler col·locar unes pancartes. Com que no ha sigut enviat ni sol·licitat al
Departament corresponent perquè es poguera fer, ja que sol·licitaven que es feren al
centre cívic i social, conegut correntment per tots nosaltres com “Sanatori del Port”,
vaig dir, és a dir, van dir se’ls denegava ja que no l’havien sol·licitat com era correcte.. I
puc dir-ho jo a vostè que gràcies a eixa carència de sensibilitat d’aquesta persona, vaig
dir que assumia, ja que l’alcalde no estava, tota la meua responsabilitat i eixa pancarta
es posava perquè el que tenia molt clar la regidora del Departament de la Dona del PP
és que a qualsevol moviment en defensa dels drets de la dona calia recolzar-los. I vostè
diu que la meua poca sensibilitat ha sigut retirar-los-la, mire vostè, encara estan posats
als ajuntaments, això és mancança de sensibilitat? Doncs demane disculpes, seguisc
demanant disculpes, creguen-me. De totes maneres volia també indicar-la perquè
seguisc notant, i lamente haver sigut tan poc sensible, però quan vam estar en la
televisió parlant recorde vostè que vaig ser jo la que vaig indicar que hi hauria una
manifestació per unes associacions de dones i que demanava el suport de tot el poble a
eixa manifestació, perdone vostè, gravat en televisió, entesos? Gravat en televisió. Puc
garantir-li que així estava. I és més encara, li diré una cosa (no cal que s’espante) també
vaig dir vagen vostès en suport d’eixes dones i pensen que després no hi haurà una
manifestació, i això vostè ho sap, no una manifestació del PP. Si hi haguera hagut una
manifestació del PP li puc garantir que el parc del Rei Carles I haguera estat abarrotat,
però ací l’única cosa que hi havia eren xiquets que defensarien els drets de les dones
perquè anaven davall la seua pròpia perspectiva a dir el que opinaven d’això, i vostès,
cap. Els vaig demanar que igual que jo sol·licitava que foren gent en suport d’aquelles
dones, aquelles dones tingueren la suficient sensibilitat per als qui estaven demanant per
elles acudiren també a recolzar-les; que no era aquesta senyora, perquè mire vostè, el
PP, torne a repetir, haguera assenyalat allò sense necessitat de convocar coses rares, ni
amenaces. Només amb els seus simpatitzants i gent del partit. I, després, permeta’m
vostè una cosa, ha indicat vostè una llei aprovada per tots els grups polítics de defensa
de drets. Ara no sé quina és la llei que vostè diu que el PP va rebutjar. Puc assegurar-li
que va ser aprovada unànimement per tots els partits.
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I, mire vostè, continuem. El meu company s’ha quedat curt perquè a part de la
quantitat que ha esmentat hi havia 200 milions més executant-se en aquest municipi,
més de 200 milions a través del programa Germidona que he d’agrair moltíssim la
sensibilitat que va tenir en el seu moment el Partit Socialista de posar en marxa, o
intentar posar en marxa, certs programes i certs projectes; però que si no haguérem
hagut de córrer a marxes forçades els qui en eixos moments vam assumir el govern
d’aquest ajuntament, en quinze dies vam haver de solucionar el que no s’havia
solucionat, vam haver de corregir els errors que ens van dir que no podien acceptar-se
com s’estaven fent i els vam adequar perquè eixos programes isqueren i vam rebre els
diners gràcies a eixe esforç. De totes maneres seguisc agraint la intenció que van tenir
en eixe moment. I de totes maneres, sobretot donant les gràcies a la Sra. Martínez
perquè, efectivament, ha citat vostè paraules que anava a dir. Jo, com a regidora de la
Dona, no vaig presentar una moció com a PP; com a regidora de la Dona vaig estar
parlant amb diferents partits que governeu en aquest Ajuntament i estan en oposició, per
tant governant (perquè una oposició constructiva és governar i complir els desitjos del
poble), que si els semblava correcte que fórem tots els partits a una. Jo mai he intentat
dividir; jo sempre he anat sumant. Lament eixa poca sensibilitat que he tingut davant
d’aquestes situacions lamentables i demane disculpes per no haver sigut capaç de
defensar en el seu moment a eixes dones que van eixir amb les pancartes al carrer.
Gràcies.”

En el debat, la Sra. Domínguez presenta una esmena de rectificació d’error en
l’últim punt de la proposició en el sentit que on diu: “aprovar el Pla d’Igualtat” ha de
dir: “executar i adequar a la realitat el Pla d’Igualtat”.

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per unanimitat.

Per tot això, incorporada l’esmena aprovada i sotmès a votació el fons de
l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA: Aprovar la proposició
amunt transcrita i degudament esmenada la part dispositiva de la qual queda de la
següent manera:

“Instar a les autoritats competents a fi de:
• Garantir l’aplicació de les lleis amb totes les seues conseqüències.
• Realitzar seguiment dels procediments i sentències dictades sobre

maltractaments.
• Instar a les televisions i mitjans de comunicació en general perquè

suprimisquen aquells programes que són vexatoris perquè donen una imatge
de la dona basada en estereotips físics, sexuals i de complicitat i foment amb
l’agressió de gènere que patim totes les dones.

• Que es generalitze la implantació en tota la Comunitat Valenciana dels
Jutjats d’Igualtat i Assumptes Familiars.

• Que s’incorporen mòduls específics de formació sobre igualtat, no
discriminació i violència de gènere en els cursos formatius dirigits a Cossos
de Seguretat, Sanitaris, Judicials, Docents i Socials.

• Promoure investigació sobre les causes de violència de gènere en distints
àmbits de manera que servisquen d’orientació específica per a la
programació a desenvolupar en tots els àmbits d’intervenció pública.
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• Adquirir el compromís d’executar i adequar a la realitat el Pla d’Igualtat per
mitjà del consens i el suport de totes les entitats cíviques interessades en el
tema.”

En aquests moments el Sr. Cortés abandona momentàniament la sessió.

8 PROPOSICIÓ BLOC-EV SOBRE RTV VALENCIANA. EXP. 64/02
Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

A les 18 hores i 20 minuts el Sr. Alcalde abandona momentàniament la sessió, i
n’és substituït en la presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr. Castelló, fins a les 18
hores i 35 minuts en què l’alcalde s’hi reintegra.

Llegida la proposició, que diu:
“Des de la posada en marxa de l’ens públic Ràdio Televisió Valenciana

(RTVV), una Llei de Creació preveia el sentit últim que devien tenir els diferents
mitjans de comunicació adscrits a aquest ens –Canal 9 i Ràdio 9-. Bàsicament es
tractava d’informar i formar els valencians i contribuir a la difusió i normalització del
valencià.

També des del primer moment aquesta Llei va ser vulnerada amb total impunitat
per part de les successives direccions de l’ens. En cap moment s’ha pogut dir que el
contingut de Canal 9, Ràdio 9 i més recentment Punt 2 i Sí Ràdio “forme i informe” els
valencians i menys encara que servisca com a ajuda a la normalització del valencià ja
que, de manera creixent, la nostra llengua –que mai ha sigut d’ús exclusiu- ha anat
perdent protagonisme fins a convertir-se en una anècdota.

Canal 9, especialment, s’ha convertit en un contenidor de programes obscens i
vulgars, Ràdio 9 tendeix cada vegada més a ser una mera ràdio fórmula i només Punt 2,
escassament publicitada i amb dificultats per a arribar a totes les llars de la nostra
comunitat autònoma, s’acosta als criteris marcats per la Llei de Creació de RTVV.

A més, cal destacar l’importantíssim deute que arrossega RTVV,
fonamentalment a causa de la caòtica gestió dels seus responsables. Precisament aquests
responsables són els que han iniciat un procés de privatització de la gestió de RTVV
amb l’excusa que açò servisca per a millorar la situació financera.

Aquesta privatització només pot representar la pèrdua de control d’aquest ens
públic per part del Govern Valencià, i, per tant, dels representants elegits pel poble
valencià, i fa encara més difícil que s’arriben a complir algun dia els principis de la Llei
de Creació.

Per tot açò i entenent que la privatització de la gestió de RTVV és un greu
atemptat contra la Llei fundacional de l’ens i contra un dels símbols més importants de
l’autogovern dels valencians, el grup municipal del Bloc proposa al Ple de l’Ajuntament
l’aprovació dels següents punts:

1r. Instem al Consell de la Generalitat Valenciana a aturar qualsevol procés que
implique la privatització de la gestió de RTVV o de qualsevol de les empreses que en
depenen, i a garantir que continuarà sent un ens de titularitat pública –propietat de tots
els valencians- i que serà gestionat de manera pública.
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2n. Demanem al Consell de la Generalitat Valenciana que complisca urgentment
i de manera estricta els objectius marcats per la Llei de Creació de RTVV, i que, per
tant, assegure que els mitjans de comunicació que en depenen proporcionaran una
programació digna, de qualitat i en valencià.”

El portaveu del grup Unió Valenciana, Sr. MONTESINOS, diu: “Bona vesprada.
No és una casualitat que Canal Nou, la que teòricament havia sigut fins ara la televisió
de tots els valencians, vaja a passar a ser una empresa privada que funcione únicament
per motius de rendibilitat econòmica, i no de transmissió del llegat cultural valencià i de
potenciació i ús i cultura del valencià, pilars de la seua creació, responent a un model
social, a una forma de veure i entendre la vida, a una clara línia política neoliberal, en
definitiva respon al Partit Popular. Una gestió econòmica qualificada de deficient sense
considerar que es tracta d’una valoració excessivament subjectiva lluny de la realitat
sembla ser la raó per la qual el PP justifica la necessitat de privatitzar la gestió de l’ens
públic abans de finalitzar la present legislatura, perquè més de 30 milions d’euros de
deute incrementat al total per cada any de govern popular no és una xifra molt positiva.
Però els que vam intentar ampliar les reflexions per damunt de les xifres econòmiques
que es fan públiques sospitem que la privatització de la gestió no és una resposta causa-
efecte a l’evident i nefasta situació en nombres de la que encara és la nostra televisió,
sinó que a més amaga interessos partidistes que, davall una direcció de Canal Nou
pròxima al govern, possibilite que siga eixa formació la que done les ordres a acatar des
de Burjassot a través d’un comandament a distància instal·lat a la seu central del PP, i es
convertisca l’antiga Televisió Valenciana en un altre instrument polític de propaganda
electoral. Canal Nou hauria de ser de gestió privada només si es considera que
l’estructura en termes de programació i continguts impostos en aquests darrers anys és
la més propícia com així ho ha cregut el PP. Si es fa l’impossible per equiparar la
televisió pública a la privada convertint-la en mercantil i comercial, l’única opció de
supervivència és que siguen totes privades. Al contrari, per als qui amb la Llei de
Creació a la mà considerem que la funció de la Televisió Valenciana és crear un servei
públic amb fins culturals, privatitzar Canal Nou serà un atac al patrimoni cultural
valencià comparable a la remodelació de l’antic Teatre Romà de Sagunt per Grassi i
Portaceli, en la qual al PP se li ompli la boca com a arma llancívola cap als socialistes
quan el debat polític s’empobreix i fa falta guanyar posicions enfront de la ciutadania.
La nova televisió que es pretén oferir als valencians planteja una dependència perillosa
entre el que vol l’audiència i el que ha d’emetre Canal Nou.

Tornant als interessos mercantils dels quals parlàvem abans i fent que els
principis de potenciar la llengua i cultura valencianes no sols deixen de ser objectiu
principal, sinó que passen a ser el fi últim i circumstancial, quedant programes com per
exemple “Tómbola”, en el qual les baralles, la frivolitat i el sensacionalisme són una
estaca clavada en el cor de la cultura, de la d’ací i la de qualsevol punt del planeta. Per
atenció que ningú deforme el debat acusant-me de decidir el que han de veure o
deixaren de veure els espectadors, per descomptat amb els meus majors respectes, que
són totalment lliures d’elegir per ells mateixos, sinó que determinats programes no
haurien de ser emesos per la televisió dels valencians sinó per una cadena privada aliena
a Canal Nou. Entenen vostès el joc? Es privatitza RTVV i s’emet impunement
qualsevol contingut, vetant les possibles opinions públiques contràries davall la
justificació que Canal Nou ha deixat de ser la casa de tots per a ser la casa d’uns pocs, i
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com que cada un mana a la seua casa, per això ens quedem desemparats. Se’ns acaba
també el dret a opinar.

La solució de Canal Nou que ofereix UV passa necessàriament per restablir el
servei públic gestionant el funcionament per professionals que puguen recolzar-se sobre
un codi de relació que la regule i impedisca que els partits polítics puguen clavar l’ungla
per a manifassejar segons el seu propi interès.

I en relació amb la part econòmica, s’hauria de disposar hàbilment dels recursos
propis per a elaborar programes que s’emmarquen dins dels fins reals de la televisió
pública per a estalviar diners i complir els objectius de creació de RTVV. Pluralitat i
independència política per a Canal Nou. Crec que és molt senzill. Amb aquests criteris
recolzarem la part dispositiva de la moció que ens presenta el Bloc. Gràcies.”

La portaveu del grup GP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Nosaltres, respecte a la moció
que ha plantejat el Bloc, estem disposats a votar-la amb una matisació, Sr. Civera, molt
senzilla. Està ací la Llei de Creació de RTVV i l’art. 2, en l’apartat “a”, modificaríem el
següent: en el paràgraf tercer, quan està dient que i molt menys que servisca com a
ajuda a la normalització del valencià, ja que de manera creixent, nosaltres li fem la
següent substitució, a veure què li sembla: una de les nostres llengües ha anat perdent
protagonisme no donant-se compliment (una de les nostres llengües perquè hi ha dues
llengües oficials. Nosaltres som castellanoparlants), una de les nostres llengües ha anat
perdent protagonisme, no donant-se compliment a l’apartat 2a de la mateixa Llei de
Creació de la televisió pública valenciana, que diu, en eixe apartat “a”) que es vetlarà
l’activitat dels mitjans de comunicació social de la Generalitat, s’inspirarà en els
principis següents: la promoció i protecció de la llengua pròpia de la Comunitat
Valenciana. Llavors substituiríem això: una de les dues llengües ha anat perdent
protagonisme incomplint-se el que estableix l’apartat “a” de l’art. 2, que és protegir i
vetlar per la llengua pròpia dels valencians, per fer referència al text legal; i que tampoc
es compleix el respecte al pluralisme polític cultural, lingüístic, religiós i social. Per què
li dic també això de l’apartat e)? Per una raó, perquè ací estem debatent la violència de
gènere en aquests moments. Llavors, si vostè accepta aquesta esmena en els termes que
li l’estic redactant, nosaltres l’aprovarem.

I volíem introduir una altra esmena a col·lació que vostès mateixos ho estan
denunciant, que llevat que el punt 2, que tenen molt més àmbit cultural però que es
refereix molt poquet, allò altre és teleporqueria. Una de les coses més greus de la
teleporqueria són els programes en què es dóna una imatge de la dona totalment com a
objecte sexual, com a persones descervellades... Llavors podríem agafar la moció que
vostès han subscrit amb el PP, que parla d’instar als mitjans de comunicació que se
suprimisquen eixos programes que degraden la imatge de la dona, incloure’l també si
els sembla bé a vostès. Mira, seria en el paràgraf 3 substituir, en comptes de la “nostra
llengua”, com que n’hi ha dues, una de les nostres llengües ha anat perdent
protagonisme no donant-se compliment a l’apartat “a” de l’art. 2 que estableix com a
principi rector de la creació de la televisió pública valenciana la promoció i protecció de
la llengua pròpia de la Comunitat Valenciana. Eixe és el text legal. I tampoc, i això ho
podríem enllaçar amb Canal 9 s’ha convertit especialment en un contenidor de
programes obscens i vulgars, a açò jo li addicionaria el següent: vulnerant-se amb això
un altre principi, que és l’apartat “e” del text legal de l’art. 2, que és el respecte al
pluralisme polític, cultural, lingüístic, religiós i social, perquè això és teleporqueria.
Llavors, en la part dispositiva, subscriuríem la seua part dispositiva afegint-li el tema
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que es lleven els programes que donen una imatge de la dona de tal..., si li sembla bé a
la regidora. De la moció realitzada pel PP, el Bloc i el GM una de les propostes era
instar que s’eliminaren dels programes televisius aquells que donen una imatge
estereotipada i totalment coenta (són programes casposos) de la dona. Bo, no posarem
ni coent ni caspós, perdó, vull dir que s’incloga eixe apartat de la moció que ha realitzat
també el PP. El mateix que vam demanar al Consell de la Generalitat, vam demanar
també al Consell de la Generalitat el tema que suprimisca..., i en base a això, al que
esteu dient vosaltres també, que són uns programes que són fem. Amb eixes esmenes
aprovaríem la moció. Gràcies.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CRISPIN, diu: “Les Corts Valencianes,
mitjançant la Llei 7/84, del 4 de juliol, van crear l’entitat pública RTVV com un
instrument clau en el desenvolupament del nostre autogovern, la difusió de la nostra
cultura, de la nostra llengua, del nostre fet diferencial, de la vertebració del territori i de
la societat valenciana. Assistim aquests dies a una cosa més que a un anunci de la
privatització pel PP d’aquest ens creat llavors amb aquests fins que he llegit abans. El
caràcter de servei públic essencial de RTVV és, per a nosaltres els socialistes, un
principi irrenunciable. Creiem en una radiotelevisió de qualitat i útil per a la societat
valenciana, que aposte per les noves tecnologies i la participació social i ciutadana, que
siga canal d’una informació veraç, imparcial rigorosa i que respecte el pluralisme polític
de les valencianes i els valencians; que estiga al servei de la gent i no del mercat i fent
especial insistència en la protecció de la infància i l’adolescència, el foment de la
igualtat d’oportunitats entre sexes, la inserció social de les persones discapacitades, la
protecció del consumidor, així com l’atenció als problemes sanitaris, educatius, socials i
en general la divulgació dels drets i obligacions de la ciutadania, la sensibilització i
conscienciació en defensa del medi ambient, la promoció de valors de tolerància i
igualtat que impedisquen actuacions racistes, xenòfobes, sexistes o qualsevol altre que
atempte contra drets i la dignitat de les persones. Creiem en un servei públic impulsor
del sector audiovisual valencià i dels nous creadors. El cine, el teatre, la música
reclamen constantment un interès més actiu de la televisió com a garant d’una indústria
tant en termes culturals com econòmics. La RTVV ha de ser també un model de gestió i
ètica empresarial d’aprofitament íntegre de tot el seu potencial, és a dir, dels seus
recursos humans i materials. Si aquesta és la televisió que vosaltres reflectiu en la vostra
moció (i em sembla que ho és), em referisc lògicament al ponent del Bloc, nosaltres, des
del Grup Socialista recolzarem la moció que presenta avui ací el company de corporació
Civera i també assumim, ja que ell, autor de la moció, assumeix les esmenes que in voce
ha plantejat la portaveu de SP, però també demanem, si és possible, que se’ns accepte
una esmena d’addició que ve a complementar si pot ser encara més la moció que s’ha
presentat ací la còpia de la qual t’he passat i que passe a llegir. Esmena d’addició que
presenta el Grup Socialista: 1r. Proposar a la direcció de l’ens públic de RTVV que
implemente un programa de sanejament financer i de millora de la gestió facilitant la
seua viabilitat financera. 2n. Proposar a les diferents forces polítiques i socials un
compromís per la comunicació que assegure la supervivència d’una radiotelevisió
pública per als valencians i en valencià. Enviar la moció aprovada a l’excel·lentíssim Sr.
President de la Generalitat Valenciana, als portaveus i als grups parlamentaris de les
Corts Valencianes i als grups polítics de la Federació Valenciana de Municipis i
Províncies. Res més. Gràcies.”
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El portaveu del Grup Popular, Sr. CASTELLÓ, diu: “Bona vesprada. De nou ens
trobem amb un costum ja inveterat d’aquest Ajuntament d’ingerir-se en competències
d’altres administracions públiques, i en eixe sentit es ve a criticar el que es realitza en
RTVV, que té un Consell i un parell de comissions en les Corts Valencianes. L’intent
que estan realitzant ara les Corts Valencianes i el Consell no és més que per a millorar
l’eficàcia i la qualitat d’aquesta televisió. El 6 d’octubre del 99 les Corts Valencianes
van decidir per unanimitat la creació d’una comissió especial d’estudi de noves formes
de gestió de RTVV, amb el mandat d’elaborar un dictamen per a debatre’l en el Ple
d’aquesta, i elevar les seues recomanacions al Govern Valencià a fi de poder adoptar les
decisions més encertades, i complir amb un dels compromisos més significatius
adquirits davant de la societat valenciana en les darreres eleccions. Tres anys de treballs,
estudis, intervencions, compareixences d’experts amb punts de vista dispars i en
ocasions contradictòries, han facilitat que des del Grup Popular es presenten una sèrie
de conclusions i recomanacions encaminades a desenvolupar un nou model de gestió de
la radiotelevisió pública de tots els valencians. Les conclusions elaborades pel grup
parlamentari popular manifesten l’evident consolidació i utilitat desenvolupada per
l’entitat pública RTVV des de la seua creació per a la cohesió i vertebració social i
cultural de la Comunitat Valenciana, revelant-se també com un instrument idoni per a la
transmissió de valors democràtics de la nostra llengua i els nostres senyals d’identitat
col·lectiva. Reconeixem l’important paper que s’ha desenvolupat i que pot seguir
desenvolupant en la dinamització del sector audiovisual de la Comunitat Valenciana,
participant en multitud de convenis amb la Conselleria de Cultura, amb la Diputació
Valenciana en la realització de cicles de curts amb l’audiovisual, etc. Tots els experts
que han comparegut han constatat la necessitat de redefinir i elaborar un nou model de
la televisió pública que responga a les necessitats actuals d’una societat davant d’un
panorama multioferta amb competència, concurrència audiovisual, situació que
anteriorment, en el moment de la seua creació, no existia. Eixa imatge que es vol
traslladar, per tant, que ací hi haurà una privatització salvatge, en absolut és la que
realment es vol executar per part del Govern Valencià. D’eixa forma el Grup
Parlamentari Popular insisteix que la televisió valenciana ha de seguir sent de titularitat
pública, de servei públic, de rendibilitat social amb continguts de qualitat, i hauria de
seguir responent a les necessitats de la societat valenciana i a la defensa i promoció dels
seus senyals d’identitat. L’activitat de RTVV ha de seguir subjecta al control
parlamentari, representants del poble valencià en les Corts Valencianes, i apostem per
potenciar el perfil professional i empresarial dels membres del consell d’administració.
D’aquesta forma s’han elevat quatre recomanacions al Consell. Com veuran, en cap cas
es tracta de conculcar totes les coses que han dit vostès, sinó que una vegada es
privatitze la gestió de RTVV, es mantinguen tots els principis que van inspirar al seu dia
la llei de la seua creació. Aquestes quatre recomanacions que es fan al Consell són les
següents: la Comissió recomana al Govern Valencià que arbitre i active els mecanismes
necessaris per a introduir les noves formes de gestió de serveis públics també en el
servei públic de RTVV. Igualment recomana que l’entrada d’iniciativa privada en la
gestió, desenvolupament i producció de continguts audiovisuals, que seguirà sent de
titularitat pública igual que les seues societats, ha de tenir en compte la funció de servei
públic, la rendibilitat social, la universalitat i gratuïtat del seu accés als ciutadans i el
respecte al pluralisme com a principis de valor que justifiquen l’existència d’una ràdio
televisió pública.
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No estan inventant res vostès ara. El Grup Popular a les Corts ja ha recomanat
perquè totes aquestes qüestions siguen recollides en el plec de condicions que s’ha de
realitzar per a executar el concurs públic. Per tant, no sé quin descobriment estan fent
vostès a aquestes alçades. Insisteix com a tercer punt que, a introduir en les condicions,
està que l’entrada de la iniciativa privada en la gestió, desenvolupament i producció de
continguts audiovisuals per a RTVV ha de portar-se a efecte garantint el manteniment
dels llocs de treball i els drets dels treballadors de RTVV i de les seues societats. I
quatre: que el marc del nou model de ràdio televisió pública, la comissió recomana la
creació d’un consell audiovisual de la Comunitat Valenciana per a vetlar pel
compliment de la funció de servei públic de la ràdiotelevisió a la nostra Comunitat. Però
no és només el fet que en la comissió de noves formes de gestió de RTVV a les Corts
s’haja emès aquest dictamen perquè el tinga en compte el Consell. Aquest precís matí el
president del Consell, José Luis Olivas, ha dit que feia seus tots els plantejaments que
des de la Comissió es formulaven, i que coincideixen en gran manera amb el que vostès
estan ací donant amb un to alarmista com que es carregaran de forma salvatge amb la
privatització de RTVV. Com veuran, pràcticament la totalitat de les qüestions que han
dit ja figuren en la Comissió de Control de noves formes de gestió de RTVV. Per tant,
manca de sentit, pense jo, que tornem a debatre aquest tema ací. Cert és que jo sí que
sóc integrant de la Comissió de Control de RTVV, i cert és que el dia que vam defensar
algunes qüestions sobre eixe tema en una compareixença del director Villaescusa, el
representant d’Esquerra Verda no estava pel que és possible que el Bloc no s’haja
assabentat d’eixe tema i per això haja presentat aquesta moció en aquest Ple Res més.
Gràcies.”

El portaveu del grup Bloc, el Sr. CIVERA, manifesta: “Simplement dir que, per
descomptat, nosaltres estem d’acord amb les propostes dels companys de SP i dels
socialistes. També agraïm la intervenció incisiva, possiblement el que diu massa... li ha
posat massa canya, però, bo, estem d’acord amb això i pareix que estem parlant de les
mateixes coses perquè si el PP, el president Olivas, està totalment d’acord amb aquest
tema, segurament no hi ha cap inconvenient que tots aprovem aquesta moció o, com a
molt, si vosaltres, si el PP considera que ens reiterem, us podeu abstenir i que isca. Però
heu d’entendre que hi ha una gran sensibilitat adversa a la forma de portar la televisió
valenciana i els mitjans de comunicació valencians de la forma en què s’està fent. Està
arribant-se a una situació que jo pense que hi ha un menyspreu per tot tipus de gent, ja
no sols pel valencià, un menyspreu absolut per la forma de fer les coses, i això no es
tracta de formes alarmistes, ni volem, almenys per part del Bloc, ni ganes de
desprestigiar el PP ni res; simplement que és una realitat. Deia la companya Maribel que
hi ha una quantitat enorme de programes, i ja no parlem del programa “Tómbola”,
pioner dels programes més demencials que s’han pogut donar en una televisió pública;
perquè jo podria entendre que una televisió que té una finalitat vital de guanyar diners
invente qualsevol cosa, però que hàgem exportat eixe model de telefem pense que és
molt negatiu. Jo pense que l’anècdota arriba ja que la immensa majoria de la gent que jo
conec prefereix connectar-se a les televisions locals (i atenció que n’hi ha algunes que
són dolentes i funcionen amb quatre duros) prefereixen veure els debats i el poc que fan
les televisions privades, començant per les nostres (Canal 7, La Real, etc.) que
connectar-se a la Televisió Valenciana, excepte, i això també ho defense, el programa
de ràdio i algun telenotícies en l’aspecte comercial, perquè com seguisca l’espai
informatiu és per a morir-se. Per tant, jo pense que tot el món estem d’acord, també el
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PP i les comissions de treball, que cal canviar això. Per tant, no es tracta d’usurpar-li el
lloc a ningú, sinó simplement que la intranquil·litat ha arribat també a Sagunt i que a
Sagunt el que estem dient és que, per favor, s’actue en el sentit en què es crearà la
televisió, que és procurar que aquest país estiga mínimament informat de les coses que
passen ací perquè vostès han observat, per exemple, que en RTVV no es parla mai de
política? Ací mai passa res, mai passa res. Jo pense que això no és bo, entre altres coses;
per això dic això dels telenotícies. Jo m’alegre moltíssim que facen eixes coses, però a
nosaltres ens preocupa moltíssim la qüestió de l’ens públic perquè no m’estranyaria
gens que unes noves empreses el gestionen i tal i qual... La cosa és que des dels
treballadors de RTVV fins als polítics que no són del PP (alguns del PP també estan
preocupats) tenen por que això caiga en una espiral pitjor encara i que ens quedem sense
televisió pública amb eixe objectiu d’estructurar i de preocupar-se de les nostres coses.
Si tot el món estem d’acord jo pense que el que hem de fer és votar-lo perquè sàpiguen
que nosaltres estem per la feina.”

El portaveu del Grup PSOE, Sr. CRISPIN, diu: “Sr. Alcalde, Sr. Castelló, la
proposta de privatització salvatge o no salvatge (ja m’explicarà després quina n’és la
diferència, si això de la privatització salvatge serà vendre la televisió a empresaris per
civilitzar i l’altra a empresaris civilitzats. Jo la diferència no l’entenc, i molt menys quan
parlem de mitjans de comunicació. Ja m’ho explicaràs si és possible). Aquesta
privatització que vostès anuncien, que anuncia el Partit Popular, no és més que el
reconeixement d’una situació d’inviabilitat, de crisi a què vostès mateixos han conduït
RTVV i sobretot Canal 9. Estarem d’acord en açò. Enfront dels set anys de gestió dels
socialistes (li recorde algun aspecte) que van acabar l’any 95, com bé vostè sap, amb un
deute de 1.300 milions de pessetes, un deute molt xicotet donat les dimensions de l’ens,
una presència del valencià més que notable fins i tot en les hores de major consum
televisiu i una audiència que oscil·lava entre el 19% i el 23% l’any 95 quan els
socialistes van abandonar el Govern de la Generalitat, i també lògicament el consell
d’administració de RTVV. Ens trobem ara, en canvi, després de set anys de gestió del
PP, en el temps rècord de set anys, amb una situació realment dramàtica; gairebé com si
ho hagueren fet a posta, com si l’objectiu conscient haguera sigut fer-ho ben malament
per a justificar la privatització. El deute actual de RTVV aconsegueix ja l’astronòmica
xifra de 420 milions d’euros (uns 70.000 milions de pessetes). Per a fer-nos una idea
(després el Sr. Castelló no podrà respondre’m, jo no em penediré, Alfred), per a
il·lustrar la magnitud del deute jo venia avui escoltant a la ràdio que el president de la
Diputació, president Giner, va presentar ahir el seu Pla Provincial d’Obres i Serveis de
la Diputació Provincial de València, que ascendia a la barbaritat de 25 milions d’euros.
Estem parlant que amb el deute que avui té la RTVV la Diputació de València podria
fer estar fent el seu Pla d’inversions estrella, que és el Pla Provincial d’Obres i Serveis
durant 20 anys. Bo, això és el que en aquests moments deu la Televisió Valenciana,
deutes generats principalment per contractes multimilionaris i secrets amb empreses
foranes que han deixat la producció pròpia reduïda a una presència pràcticament
testimonial. Semblaria lògic que en aquestes condicions la nòmina de personal
s’haguera reduït, però sorprenentment s’ha triplicat també respecte de l’etapa socialista,
passant dels 700 treballadors de llavors als més de 2.000 treballadors amb els quals
compta avui RTVV. La programació (ho han dit gairebé tots els que m’han precedit, no
cal dir-ho, perquè tots som telespectadors encara que siga de zaping, i sense voler
t’atures a veure si ha millorat, cosa que dia rere dia va empitjorant) es basa, com saben,
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en bona part en espais de teleporqueria fets en castellà d’una manera aclaparadament
majoritària. Però aquestes concessions a la vulgaritat tampoc han servit per a aconseguir
l’objectiu de millorar l’audiència que a penes arriba al 18%. El pluralisme ni està ni se
l’espera i preval la manipulació, la censura i la persecució de tots aquells que dins i fora
de la casa, el pensament únic, el culte al seu líder Zaplana, que el PP ha declarat
obligatori i que l’espectador de Canal 9 rep en gran dosi en forma de propaganda
descarada del fundador del règim i ara també del seu dofí, el candidat Camps, tal com
ho han denunciat de totes les maneres possibles els mateixos treballadors. Proven vostès
a comptar les vegades que ix el candidat del PP en qualsevol informatiu, el temps que
consumeix sense ocupar cap càrrec institucional i el temps que consumeixen altres
candidats que a més sí que tenen responsabilitats institucionals. Vostès han espoliat, han
desprestigiat i han descapitalitzat una empresa pública nascuda per a ser un referent de
democràcia, valencianitat i professionalitat, i és ara, després de set anys de disbarat
econòmic, com vostè ha reconegut, i també administratiu, quan de sobte descobreixen,
se’n recorden de la necessitat d’estalviar recursos públics i de millorar la gestió. Però ho
han fet tard. No tenen cap legitimitat i van perdre fa temps la credibilitat. Els valencians
ja saben que eixe discurs, aparentment ben intencionat, amaga no sols interès de fer una
expropiació però al revés, en compte de transferir un bé particular al domini públic per a
obtenir un benefici social, ells requisen un bé públic perquè siguen uns particulars, els
seus amics, els que obtinguen benefici econòmic a canvi de mantenir ara i sempre els
nivells d’autopropaganda habituals, un negoci redó, del qual, per a més inri, volen
beneficiar-se els mateixos directius de Canal 9 que s’afanyen a constituir empreses a
nom d’amics i familiars, segons han denunciat la Unió de Periodistes Valencians, un
negoci per cert que, tant si es consumeix com si no, el Partit Socialista desmuntarà a
partir del 25 de maig, quan torne a governar amb el suport de centenars de milers de
valencians cansats de tanta misèria democràtica i tanta indignitat. Serà llavors el
moment de posar en marxa un programa alternatiu, basat en els principis fundacionals
als quals em referia anteriorment, de RTVV, que salve la radiotelevisió i la recupere per
als valencians, un projecte que reculla les reivindicacions dels professionals del sector;
un projecte que connecte amb la mateixa classe de solucions que tots els països de la
Unió Europea han adoptat per a la televisió pública; un projecte de radiotelevisió
pública no partidista, professional, democràtica, en valencià, de qualitat, interessant i
divertida, sense programes indignes o atemptatoris contra els drets cívics fonamentals,
austera i ben gestionada. Això s’aconsegueix fent una RTVV com a servei públic
essencial per a tots els ciutadans i no al servei del partit que governa, apartant
definitivament RTVV del debat partidari nomenant sotsdirector general per majoria
qualificada de les Corts Valencianes, creant un Consell Superior de l’audiovisual
valencià que assegure un control democràtic de la ràdio i la televisió, promovent la
indústria productora valenciana. En fi, elements tots ells que formen part de la proposta
del Partit Socialista per a conformar un pacte democràtic per a la comunicació, un
compromís ferm i solemne que el Partit Socialista ofereix a la societat valenciana per a
convertir Canal 9 en la televisió modèlica que volem, en una televisió de tots i per a
tots. Gràcies.”

El portaveu del grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “Sr. Crispín, veig que el seu
company Colomer els ha passat un extracte dels seus profusos articles en el Levante on
dona canya al tema de la privatització i compleix amb la seua obligació de company.
Ara bé, parla vostè que cal fer una programació digna, cultural, etc. I obliden vostès que



37

estan atrapats pels seus propis actes. O és que “A guanyar diners” de l’amic Monleon
era el prototipus de programa televisiu que vostès patrocinen? O és que les
“monleonetes” dignificaven el paper de la dona en televisió amb aquelles paelles donant
voltes i unes cigales que havien de ser de plàstic? Realment eixa és la televisió que li
agrada al Partit Socialista? Mire, només fer govern el PP se li atribuïa que Canal 9 no el
veia ningú i el tema era: no veu ningú Canal 9, no veu ningú Canal 9..., açò és un
desastre...! Igual que les xifres que estava amb el PSOE. Avui en dia Canal 9 es mou al
voltant del 20% d’audiència que no és ni més ni menys que la major audiència d’una
televisió autonòmica, dades del director general de RTVV, que està en la FORTA, el Sr.
Villaescusa. Això què significa? Que si damunt tenim en compte que les audiències de
què parla vostè, que van des del 17% al 22%, no hi havia ni plataformes digitals ni tanta
oferta televisiva com hi ha ara l’any 95, RTVV avui és, amb molta més força, la
televisió autonòmica que més gent veu, per descomptat, que més valencians veuen i que
la tenen com la seua televisió preferida. Vostè oblida, i diu el ponent, que no es parla de
política. Perdone’m, es parla de política, hi ha debats polítics. Ara mateix en Punt 2,
aquesta vesprada a les set (els dijous a la vesprada crec que és), hi ha un programa en
què s’entrevista a diputats d’un o un altre signe polític de tot l’arc parlamentari on es
formulen debats. Però, clar, també és cert que vostès possiblement no es dediquen a
veure Canal 9 i es dediquen a altres canals autonòmics del nord, és possible (segur que
aquesta asseveració al Sr. Montesinos li ha agradat).

D’altra banda he de comentar al Sr.Crispín el bamboleig que vostès tenen en
aquest tema. Hem estat, el Sr. Alcalde i jo, intentant demanar de Presidència l’actuació
del president de la Generalitat aquest matí a les Corts, sap per què? Perquè (demà ho
veuran tots en els periòdics) ha tingut una intervenció summament visual dels actes
propis, de les incoherències, de la falta de programa, de la falta d’opinió concreta sobre
alguns temes importants com és aquest de RTVV, perquè el seu secretari general, a la fi
candidat Joan Ignasi Pla, a la primavera d’enguany deia que estava disposat a privatitzar
RTVV en Las Provincias i en el Diario de Valencia i deia que estava disposat a iniciar
negociacions de la televisió valenciana. Després va eixir Ximo Puig i el seu grup per a
dir que ells no estaven d’acord, però també és cert que després va eixir Pla a dir que sí
que estaven d’acord de parlar de la privatització. Però la veritat és que aquest matí en
les Corts han dit que no, que no estan d’acord amb la privatització, i ara vostès ací en el
Ple diuen que no estan d’acord amb la privatització. Esperem demà a les declaracions de
Pla i potser entenguem quin és el sentit, no sols del seu secretari general, que ja és
preocupant, sinó del candidat que presentaran en les pròximes eleccions que és quasi
d’horror.

D’altra banda, comentar-li que quan vostès van deixar el govern de la
Generalitat l’any 95, van deixar un monocanal, que era Canal 9, amb un 60% de la
graella en valencià. Avui en dia, amb el Govern del PP, eixe augment s’ha reflectit fins
a un 65% de la graella; encara es parla més valencià en Canal 9 que quan estaven
vostès. Cert és que s’ha aprovat pel consell de direcció per unanimitat, pels seus
consellers i pels nostres, augmentar la difusió del valencià al 75%, però, com li dic, ja
no tenim un monocanal que ha augmentat el valencià. Tenim un multicanal en el qual
està Punt 2 i Ràdio Nou, l’emissió de les quals és al 100% en valencià. Difícilment em
podran dir vostès que el PP està retallant les possibilitats de creixement del valencià
quan el que està fent, com ja els he dit, a través d’una sèrie de convenis, és possibilitar
que es fomente l’ús de la nostra llengua. Després tenen una altra incoherència més:
diuen que el projecte de Canal 9 és absolutament inviable. Si és inviable no es
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preocupen, quan facen el concurs quedarà desert, seguirà sent públic i s’ha acabat. Però
diuen que se’l volen donar als nostres amics. Volem donar als nostres amics un projecte
inviable, Sr. Crispín? Perquè s’arruïnen? Hi ha una incoherència total. O el projecte és
viable econòmicament o no ho és; i si està endeutat i és inviable segur que quedarà
desert, no es preocupen. Però mals amics caldria tenir per a endossar-los una empresa
absolutament endeutada i inviable econòmicament. I el que sí que és cert en qualsevol
cas, és que disminuirà la despesa pública en l’ens de RTVV, que sembla que sí que
concorda d’altra banda amb les hipòtesis del seu candidat (el qual està 14 punts per
davall del nostre) de fer la menor inversió possible en qüestions d’oci, en empreses
d’oci, a la Ciutat de les Arts i les Ciències, a Terra Mítica, etc., que són les que han
mantingut el turisme a la Comunitat, molt per damunt del turisme que han tingut aquest
estiu altres comunitats autònomes, precisament per diversificar el sector de platja i
xancleta pel de platja, xancleta, cultura i oci; que s’ha fet gràcies a eixe endeutament,
que no s’ha gastat precisament en sopars amb els amics i en despeses corrents, no, s’ha
gastat en inversió productiva per a la Comunitat, i s’ha gastat per a aconseguir que en el
futur s’assenten les bases per a tenir un desenvolupament econòmic eficient. Sr. Crispín,
és molt senzill, diu vostè que hi ha el triple de personal. Encara que la xifra no és
exacta, és cert, ha crescut molt, però ha crescut molt l’oferta de Canal 9, i de tot el
consorci de RTVV. Hi ha tota una plataforma digital. Tenim Canal 9, Ràdio 9, Punt 2.
Ha crescut moltíssim i ha de créixer el personal. I d’altra banda, tornem a la
incoherència, diuen que hi ha massa treballadors i que nosaltres no hem d’acomiadar-
los. Si hi ha massa treballadors, segons el seu punt de vista, i ha de ser públic caldrà
acomiadar-los. I si vostès volen que es mantinguen els llocs de treball, que per a això
estava Joan Ignasi entre parèntesi Pla aguantant la pancarta, era perquè no es tirara
ningú. O una cosa o una altra, però definisquen-se.

Vull dir-los finalment que nosaltres el que fem no ho fem perquè se’ns acudisca
de sobte, ho fem perquè en el nostre programa electoral autonòmic portàvem la
privatització de RTVV com un eix claríssim de l’activitat cultural i de serveis de la
Comunitat. I eixe programa electoral va ser ratificat pel 48% dels valencians, que hi van
estar d’acord, i el van votar majoritàriament. Per tant, en eixe sentit, li pregue que tinga
cert respecte en el sentit en què s’ha manifestat la societat valenciana. Gràcies.”

El portaveu del Bloc, Sr. CIVERA, manifesta: “Jo veig el Canal 1, el Canal 2,
que són castellanes, el Canal 5, el Canal 3 A, el Canal, 4 B..., i veig la catalana,
evidentment, perquè entre altres coses hi ha una diferència de tracte, sobretot en els
telenotícies, que ja firmaria jo perquè la nostra televisió, que és la que vull veure,
tinguera eixe nivell, ja m’agradaria a mi. Per cert, he de dir una cosa, maleïda la gràcia
que té que puga la televisió valenciana pactar amb totes les televisions de totes les
autonomies de l’estat espanyol i no puga fer cap pacte amb la catalana o la mallorquina,
per exemple. Jo pense que ja es necessita tenir mala llet, però, bo... En qualsevol cas,
Alfred, la qualitat de la televisió valenciana és una qualitat ínfima, ínfima, i és una
broma de molt mal gust dir el percentatge eixe de la graella que has dit perquè
consideres que alguns programes són al 100% quan, potser, simplement, la presentadora
l’única cosa que fa en valencià és presentar el tema i a continuació comencen a parlar en
castellà fins al final. És de molt mal gust considerar que un programa és en valencià
quan resulta que ni la presentadora el parla contínuament, i tots els invitats són
castellans com podrien ser francesos: em sembla bé, però, quantes vegades has vist tu
parlar de llibres en la nostra televisió?, quantes vegades veuràs tu en la nostra televisió
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parlar de teatre o fer teatre? Sí, sí... ni Punt 2, ni Punt 24. Per favor, Alfred, et dic una
cosa, jo quan es feien les “monleonetes” era dels que criticava aquell programa, però és
que en comparació amb el Mariñas i companyia i amb la “Tómbola” aquesta, al final ja
em sembla que és excel·lent, perquè almenys intentava interpretar el sentit del sainet del
teatre popular valencià amb allò de la paella russa. Jo al final considere que Monleon
era un geni al costat del Mariñas i del Ximo, que per cert és una persona excel·lent, però
el programa... quina llavor hem plantat en tot l’estat. Bo, com que en el fons tots estem
d’acord, esperem que el que faça la majoria no vaja en detriment més encara de la
situació en què es troba. Jo, com a ponent, accepte les propostes dels companys perquè,
i evidentment en podríem afegir moltíssimes més, pense que és un bon grapat de
propostes i que servisca com a mínim perquè a València sàpiguen que nosaltres també
estem preocupats per això.”

En el debat, la portaveu de SP, Sra. Martínez, presenta les següents esmenes:
1a. Esmena de modificació del segon paràgraf de la part expositiva de la

proposició, en el sentit de substituir des de “ja que de manera creixent...” fins al final,
pel següent tenor literal:

“Ja que una de les nostres llengües ha anat perdent protagonisme, no donant-se
compliment a l’apartat a) de l’article 2) de la Llei 7/1984 de Radiotelevisió Valenciana
que estableix que “l’activitat dels mitjans de comunicació social de la Generalitat
s’inspirarà en els principis següents: a) la promoció i protecció de la llengua pròpia de la
Comunitat Valenciana.”

2a. Esmena d’addició al paràgraf tercer de la part expositiva de la proposició del
següent tenor literal: “Vulnerant-se amb això l’apartat e) de l’article 2) de la dita Llei,
per la qual cosa es fixa com a principi inspirador de l’activitat dels mitjans de
comunicació social de la Generalitat Valenciana: “e) El respecte al pluralisme polític,
cultural i lingüístic, religiós i social.”

3a. Esmena d’addició a la part expositiva incloent un tercer apartat del següent
tenor literal:

“Instar a les televisions i mitjans de comunicació en general perquè
suprimisquen aquells programes que són vexatoris perquè donen una imatge de la dona
basada en estereotips físics, sexuals i de complicitat i foment amb l’agressió de gènere
que patim totes les dones.”

Sotmeses a votació la tres esmenes presentades per SP, totes elles són aprovades
per 15 vots a favor de PSOE, BLOC-EV, SP i UV i 9 vots en contra de PP i GM.

També durant el debat es presenta una esmena d’addició a la part expositiva de
la proposició inicial, que consisteix a afegir els següents punts:

“1r. Proposar a la direcció de l’ens públic RTVV que implemente un programa
de sanejament financer i de millora de la gestió facilitant la seua viabilitat financera.

2n. Proposar a les diferents forces polítiques i socials un compromís per la
comunicació que assegure la supervivència d’una radiotelevisió pública per als
valencians i en valencià.

3r. Enviar la moció aprovada a l’Excm. Sr. President de la Generalitat
Valenciana, als portaveus i els grups parlamentaris de les Corts Valencianes i als grups
polítics de la FVMP.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 15 vots a favor de PSOE,
BLOC-EV, SP i UV i 9 vots en contra de PP i GM.
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Per tot això, incorporades les esmenes aprovades a la proposició i sotmès a
votació el fons de l’assumpte, el Ple de l’Ajuntament, per 15 vots a favor de PSOE,
BLOC-EV, SP i UV i 9 vots en contra de PP i GM, ACORDA:

Aprovar la proposició degudament esmenada que queda redactada de la següent
manera:

“Des de la posada en marxa de l’ens públic Ràdio Televisió Valenciana
(RTVV), una Llei de Creació preveia el sentit últim que devien tenir els diferents
mitjans de comunicació adscrits a aquest ens –Canal 9 i Ràdio 9-. Bàsicament es
tractava d’informar i formar els valencians i contribuir a la difusió i normalització del
valencià.

També des del primer moment, aquesta Llei va ser vulnerada amb total
impunitat per part de les successives direccions de l’ens. En cap moment s’ha pogut dir
que el contingut de Canal 9, Ràdio 9 i, més recentment, Punt 2 i Sí Ràdio, “forme i
informe” els valencians i menys encara que servisca com a ajuda a la normalització del
valencià ja que una de les nostres llengües ha anat perdent protagonisme, no donant-se
compliment a l’apartat a) de l’article 2) de la Llei 7/1984 de Radiotelevisió Valenciana
que estableix que “l’activitat dels mitjans de comunicació social de la Generalitat
s’inspirarà en els principis següents: a) la promoció i protecció de la llengua pròpia de la
Comunitat Valenciana.”

Canal 9, especialment, s’ha convertit en un contenidor de programes obscens i
vulgars, Ràdio 9 tendeix cada vegada més a ser una mera ràdio fórmula i només Punt 2,
escassament publicitada i amb dificultats per a arribar a totes les llars de la nostra
comunitat autònoma, s’acosta als criteris marcats per la Llei de Creació de RTVV;
vulnerant-se amb això l’apartat e) de l’article 2) de la dita Llei, per la qual cosa es fixa
com a principi inspirador de l’activitat dels mitjans de comunicació social de la
Generalitat Valenciana: “e) El respecte al pluralisme polític, cultural i lingüístic, religiós
i social.”

A més, cal destacar l’importantíssim deute que arrossega RTVV,
fonamentalment a causa de la caòtica gestió dels seus responsables. Precisament aquests
responsables són els que han iniciat un procés de privatització de la gestió de RTVV
amb l’excusa que açò servisca per a millorar la situació financera.

Aquesta privatització només pot representar la pèrdua de control d’aquest ens
públic per part del Govern Valencià, i, per tant, dels representants elegits pel poble
valencià, i fa encara més difícil que s’arriben a complir algun dia els principis de la Llei
de Creació.

Per tot açò i entenent que la privatització de la gestió de RTVV és un greu
atemptat contra la Llei fundacional de l’ens i contra un dels símbols més importants de
l’autogovern dels valencians, el grup municipal del Bloc proposa al Ple de l’Ajuntament
l’aprovació dels següents punts:

PRIMER: Instem al Consell de la Generalitat Valenciana a aturar qualsevol
procés que implique la privatització de la gestió de RTVV o de qualsevol de les
empreses que en depenen, i a garantir que continuarà sent un ens de titularitat pública –
propietat de tots els valencians- i que serà gestionat de manera pública.

SEGON: Demanem al Consell de la Generalitat Valenciana que complisca
urgentment i de manera estricta els objectius marcats per la Llei de Creació de RTVV, i
que, per tant, assegure que els mitjans de comunicació que en depenen proporcionaran
una programació digna, de qualitat i en valencià.”
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TERCER: Instar a les televisions i mitjans de comunicació en general perquè
suprimisquen aquells programes que són vexatoris perquè donen una imatge de la dona
basada en estereotips físics, sexuals i de complicitat i foment amb l’agressió de gènere
que patim totes les dones.

QUART: Proposar a la direcció de l’ens públic RTVV que implemente un
programa de sanejament financer i de millora de la gestió facilitant la seua viabilitat
financera.

CINQUÈ: Proposar a les diferents forces polítiques i socials un compromís per
la comunicació que assegure la supervivència d’una radiotelevisió pública per als
valencians i en valencià.

SISÈ: Enviar la moció aprovada a l’Excm. Sr. President de la Generalitat
Valenciana, als portaveus i als grups parlamentaris de les Corts Valencianes i als grups
polítics de la FVMP.”

En aquests moments el Sr. Cortés es reintegra a la sessió.

9 PROPOSICIÓ SP ADDICIÓ COMPLEMENTÀRIA A L’ORDENANÇA
D’USOS HOTELERS APROVADA PROVISIONALMENT EL 18.10.2002. EXP.
65/02-M

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició presentada per Segregació del Port, que diu:
“En la sessió plenària de data 18 d’octubre d’enguany va tenir lloc l’aprovació

provisional de l’ordenança d’usos hotelers dirigida a viabilitzar l’edificació de tals usos,
en la mateixa sessió es va presentar una esmena per Segregació del Port dirigida a evitar
que les 7 altures autoritzades (planta baixa, 5 altures i àtic de serveis) no perjudicara les
edificacions confrontants existents o en projecte, donat l’escàs ample de vial entre unes i
altres

Segons la informació verbal facilitada prèviament a l’esmena, tal problemàtica
només afectava el front de façana principal de l’edificació, per tal com en la resta de
façanes li era d’aplicació l’art. 108 de les normes urbanístiques del PGOU vigent que
obliga recular d’acord amb l’ample del carrer a què la façana en qüestió incidisca. Això
va motivar que l’esmena presentada planejarà únicament l’ample d’alineacions respecte
de la façana a què done front la façana principal no haurà de ser inferior a 15 metres, al
nucli del Port (districte 4).

Però examinada l’expressada Ordenança d’Usos Hotelers, aquesta no contempla
cap aplicació de l’art. 108 de les normes urbanístiques esmentades, amb la qual cosa en
cas de mantenir-se l’expressada Ordenança, en els termes de la seua aprovació
provisional, això comportaria ineludiblement que les 7 altures s’edifiquen en vials
l’ample de les quals oscil·la entre 6 i 8 metres, amb la qual cosa l’efecte barrera en les
edificacions confrontants es perpetuaria ineludiblement.

Per tot això, es proposa al Ple municipal la modificació següent: l’ample
d’alineacions viàries respecte de les façanes a què recaiga l’edifici no serà mai inferior a
15 metres, al nucli del Port (districte 4).”



42

Obert el torn d’intervencions, la portaveu del grup Segregació del Port, Sra.
MARTÍNEZ, diu: “En la sessió plenària de data 18 d’octubre va tenir lloc l’aprovació
provisional de l’Ordenança d’Usos Hotelers dirigida a viabilizar l’edificació de tals
usos, en la mateixa sessió es presentà una esmena per Segregació del Port dirigida a
evitar que les 7 altures autoritzades, planta baixa, 5 altures i àtic de serveis no
perjudicarà les edificacions confrontants existents o en projecte, donat l’escàs ample de
vial entre unes i altres, segons la informació verbal facilitada prèviament a l’esmena tal
problemàtica només afectava el front de façana principal de l’edificació per tal com a la
resta de façanes li era d’aplicació l’article 108 de les normes urbanístiques vigent que
obliga a recular d’acord amb l’ample del carrer a què la façana en qüestió incidisca això
motivà que l’esmena nostra es limitara a la façana principal, ho dic per resumir, però
examinada l’expressada ordenança, aquesta no contempla cap aplicació de l’article 108
de les normes urbanístiques esmentades, amb la qual cosa en cas de mantenir-se
aquesta, els termes de la seua aprovació provisional això comportaria ineludiblement
que les 7 altures s’edifiquen en vials l’ample de les quals oscil·la entre 6 i 8 metres, amb
la qual cosa l’efecte barrera en les edificacions confrontants es perpetuaria
ineludiblement, per tot això, es proposa al Ple municipal la modificació següent:
l’ample d’alineacions a incloure en l’article 8.7 no, parla alt, quin article és?, si el 7 o el
8, en l’ordenança d’usos hotelers, que ara no me’n recorde, l’article on es recull això de
la façana, no, és el 7 o el 8, després ho pots mirar, bé, nosaltres demanàvem com una
manera de protegir i d’evitar eixe element barrera que l’ample d’alineacions viàries en
aquells casos en què es produïsca una edificació d’hotel, l’onze, molt bé, d’acord,
doncs, que l’ample d’alineacions viàries respecte de les façanes a què recaiga l’edifici
no siga mai inferior a 15 metres al nucli del Port, bé, després d’elaborada la moció el
dilluns, parlant amb els serveis tècnics sí que ens deien que en alguns casos podia ser
d’aplicació el 108 no, però el tema se circumscriu al següent, aquesta proposició és el
que ha pogut fer SP com a grup municipal a l’oposició però fa ja dues o tres o quatre
setmanes almenys que estem intentant que aquest tema es debata i que es facen els
informes, avui aquesta proposició que es va presentar el dilluns ve sense informe
jurídic, en venir sense informe jurídic hi ha un informe de la Secretaria General que diu
que seria nul de ple dret si adoptàrem aquest acord, bé, no discutirem, que sense un
informe jurídic no es pot adoptar aquest acord si pensem que podia haver-hi hagut la
voluntat de dir-li al tècnic que informara. Per tant, comptant que açò no ho anem a
poder aprovar, el que sí que li volem plantejar a l’equip de govern i en concret a
l’alcalde i al regidor d’Urbanisme és el següent: si no es dóna una solució a l’Ordenança
d’Usos Hotelers que actualment s’està tramitant i està pendent d’aprovació definitiva a
la Conselleria es provocarà l’aprovació d’eixa ordenança, amb la qual cosa crearem eixe
element barrera en prou carrers que s’acullen a aquesta ordenança hotelera, per tant
nosaltres no tenim cap inconvenient a retirar el punt del dia sempre que vostès
adquirisquen el compromís de convocar la setmana que ve una Comissió d’Urbanisme
que vaja l’informe jurídic acreditatiu que aquesta modificació proposada per nosaltres
és acollible en dret, és a dir, que no s’està complint cap il·legalitat, que és correcta des
del punt de vista de la regulació, el que sí que ocorre és que serà més restrictiva però és
perfectament acollible i que hi haja el compromís per part de l’Alcaldia que se celebre
un ple extraordinari en el termini de 10 o 12 dies, ho dic perquè està previst en la
Comissió Territorial aprovar aquest text crec que és sobre el 18 o 19 de desembre, si no
traslladem l’acord a la Comissió Territorial d’urbanisme, si no el traslladem es produirà
l’aprovació definitiva i eixa ordenança entrarà en vigor, amb la qual cosa els perjudicis
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que es tracten d’evitar s’actualitzarien, cert és, que es podria provocar la revisió d’ofici,
cert és que es podria provocar la revisió d’ofici però tampoc volem perjudicar més enllà
del convenient la tramitació d’eixa ordenança d’ús hoteler perquè considerem també
convenient que es puguen edificar hotels, llavors donem pas a les intervencions i en
definitiva es tracta d’adquirir eixe compromís i que hi haja un ple, a la major brevetat,
abans que s’aprove per la Comissió Territorial.”

El portaveu del Partit Popular, Sr. CASTELLÓ, indica: “Miren,
independentment de les qüestions tècniques que es pretenen substanciar l’informe del
secretari o de la secretària accidental en aquest cas és absolutament clar i contundent.
Nosaltres només podem votar en contra açò segons el que diu l’informe, només podem
votar en contra, no entrarem en consideracions si açò genera un efecte barrera o genera
un efecte conjunt buit de l’ordenança, perquè el que jo pense és que genera conjunt buit
de l’ordenança, és a dir, estaríem aplicant una ordenança que per al Port de Sagunt no
tindria cap incidència, llevat que es pensara fer hotels com comentàvem abans amb
Marcel·lí entre mitgeres, si en el ple anterior havíem parlat i no vull aprofundir per a res
en aquest tema, i vostè concretament, açò serviria el dels 15 metres estava fonamentat
que s’anaven a fer hotels a les grans avingudes per a això estava la façana gran de 15
metres si ara posem que ha de tenir 15 metres en tots els carrers al voltant el que estem
fent és carregar-nos i deixar buida l’ordenança llevat que estiga entre mitgeres i en eixe
sentit jo tinc una posició discrepant però no és aquest l’assumpte pel qual votarem en
contra, votarem en contra per la senzilla raó que hi ha un informe que ens parla que ni
més ni menys estaria viciat l’acte de nul·litat per prescindir totalment i absolutament del
procediment legalment establit, saben vostès que l’ordenança hotelera va vindre a 3 o 4
comissions d’urbanisme, va comptar amb tots els informes, se li van fer modificacions
en la mateixa comissió, se li va fer modificació en el ple també, és a dir, que va ser a
més consensuada prèviament entre vostès i nosaltres però amb els informes que hi ha
sobre la taula només ens cap votar en contra perquè ens estan dient que podríem
incórrer en nul·litat d’acte administratiu, ja em diran vostès per a què volem un acte
administratiu nul que no produeix cap efecte, res més. Moltes gràcies.”

El regidor del grup Segregació del Port, Sr. GIL, manifesta: “Vegem, s’ha dit per
part de la portaveu de SP que el retirava perquè a través de l’informe que ha fet la
Secretaria General en aquest moment ens deia que era nul de ple dret i que el que
demanàvem era el compromís per part de vostès de fer una comissió i un ple en un
temps prudencial límit per a poder-lo presentar a la comissió territorial d’urbanisme
però per què no ens n’hem adonat, Sr. Castelló, encara que ho hem vist diverses
vegades el tema de la normativa d’hotels, doncs bé, mai ningú pensem perquè
l’esquema que ens portava la Comissió d’Urbanisme el tècnic municipal era entre
mitgeres i ningú, ningú, de la comissió almenys els que jo conec pensem en cap moment
que podria haver-hi un edifici com ha ocorregut que té 3 façanes almenys, en té 4 però
no tota l’illa és hotel, part de l’illa és habitatge i una part, la part més xicoteta de
l’edifici és hotel, eixa part que és hotel té 3 façanes, una que té 15 metres i per tant
compleix la norma, però la de la part de darrere l’oposada a la de 15 metres té en
aquests moments un carrer de 3 metres que a través d’un estudi de detall en tindrà 7. El
pla acollia una edificació que era planta baixa, dos pisos i àtic, amb la modificació de
detall que es va fer, el que es va aconseguir és ampliar el carrer, passar de 4 metres a 7
metres i la planta que es perdia, es perdia el valor d’una planta en sostre se li posava
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damunt, és a dir, l’edifici passava de planta, dos i àtic a planta baixa i 4 planta, és a dir,
una planta més, amb la norma hotelera posteriorment ens hem adonat que eixe edifici
que dóna a diverses façanes es produeix eixe efecte ja no de planta baixa, dos i àtic sinó
planta baixa i 5 i àtic, total 7 altures en una part de l’edifici. Què és el que ha ocorregut,
que ens hem adonat posteriorment d’haver aprovat la norma, que ha sigut així, jo per
descomptat no em vaig adonar mai en cap moment que ens podia ocórrer això, però amb
la cosa graciosa també que acabem de fer un edifici nou i en tindré un de 5 plantes i
l’altre de 7, perquè una part és hotel i una altra part és habitatge i això només afecta
aquella illa o part de l’illa que té la norma hotelera adquirida. Clar, en cas d’arribar a un
acord amb els veïns de fer una planta més per fer més ample el carrer i tot el món està
d’acord, jo crec que tots els polítics ho vam aprovar per unanimitat, ara passem a trobar-
nos que crec que fiquem la pota per no fixar-nos o no caure en compte que podien
haver-hi edificis amb diverses façanes on l’efecte d’altura serà descomunal respecte al
que havia aprovat en el pla general, és a dir, això és el que ens ha ocorregut. Com que el
que hem presentat sota els aspectes legals no es pot portar endavant per falta d’informes
li demanem a l’equip de govern que retirem la proposta que hem fet i demanem fer una
Comissió d’Urbanisme i un ple dins d’un termini lògic dins del temps previst per la
Comissió Territorial d’Urbanisme per a fer la del mes de desembre, això és el que hem
plantejat, no votar-ho ara, perquè per descomptat anem a haver de votar quelcom que no
és legal i per tant jo sé el que es va a haver de votar si no és legal no es pot assumir per
part de cap regidor.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CRISPÍN, diu: “Sr. Alcalde, dir que nosaltres
hem estat en contra d’aquesta ordenança que permetia que l’ús hoteler disposara de
major volumetria disponible, més plantes, que estem en contra de modificar el pla
general a la carta, modificar el pla general per a afavorir els negocis, els poderosos no sé
si se’n recorda, Sr. Castelló, de la meua intervenció de llavors, bo, són les
conseqüències d’agafar el pla general i anar ajustant-lo als desitjos del delegat
d’Urbanisme de torn o del grup de pressió econòmic de torn. Si els plans generals es
feren amb vocació de respectar-los aquestes coses no passarien, no estaríem fent un poc
el ridícul tots ací, vostès per no acceptar plantejaments raonables i altres d’avui per a
demà modificar la seua pròpia proposta perquè vostès dos sí que van pactar la
modificació de l’ordenança, el Grup Socialista no. Li recordem una vegada més que
estem a més de 10 anys de vigència del pla general d’ordenació urbana, no repetiré els
arguments que ja vaig donar el dia que vam tractar ací una moció sobre la conveniència
de modificar el pla general d’ordenació urbana, ja els vaig donar llavors les raons,
tornen-se a mirar aquelles raons i veuran com per a Sagunt i el seu urbanisme és millor
tornar a posar tot sobre la taula i tornar a legislar, vocació com dic que en 10 anys no
anem tocant-lo només que qüestions molt puntuals i per a corregir efectes com dic molt
assenyalats, punts molt concrets. No obstant això, jo crec que convé que la proposta que
s’ha fet ací per part de SP es tinguera en compte, jo crec que, si no s’ha fet un informe
jurídic respecte d’això de la moció que porta SP és perquè l’equip de govern no ha
volgut que es faça perquè eixe informe jurídic des del dilluns que es va presentar la
moció bé podia estar disponible, podia estar enriquint, l’informe i no com m’han dit jo
no l’he vist perquè quan jo he tingut accés a l’expedient no hi havia cap informe jurídic,
perquè açò que estiguen els expedients complets 48 hores abans del ple diguem que és
la teoria, la pràctica és que fins a última hora s’introdueixen papers, per tant no vaig a
assegurar que no estiguera un informe fa mitja hora. Per tant, repetisc, convé, es va a fer
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ara eixa esmena, jo com que estava en segon torn no la vaig fer, vaig a deixar-li la
iniciativa a SP, que és l’autora de la moció, però sí que li demanaria a l’equip de govern
que jo que ja conec els termes de l’esmena que presentarem, que l’acollira amb afecte i
que, bo, que d’una vegada per sempre solucionàrem entre tots aquest embull en què el
seu afany de fer del pla general d’ordenació urbana el seu propi vestit no s’ha portat,
gràcies.”

El Sr. Alcalde indica: “He de dir-li, Sr. Crispín, que la junta de portaveus es va
reunir a les 9 i l’ordre del dia es va tancar a la una, una hora per a tancar-lo, difícilment
pot haver-hi qualsevol informe jurídic d’una proposició que es presenta eixe mateix
matí i a última hora. Per tant, ni la Secretaria General ni l’alcalde poden tenir
coneixement per a poder-lo informar, no obstant s’informa l’endemà lògicament quan es
té. Si tenien vostès interessos perquè estiguera l’informe jurídic amb antelació, haver-
me-la donat a conèixer amb suficient temps.”

El portaveu del Partit Popular, Sr. Castelló, diu: “Gràcies, Sr. Alcalde, vegem,
crec que ningú pot comprometre’s que en 15 dies hi haja una comissió informativa i un
ple extraordinari per a resoldre aquest tema. Perquè aprovar l’ordenança no va portar
una cosa així com 2 mesos i 4 comissions informatives i aquest és un tema absolutament
decisiu per a si l’ordenança funciona o no, però és que a més i segons els informes que
sap vostè ens poden fer urbanisme respecte a l’exposició pública tampoc arribem, és que
tampoc arribem, perquè els tràmits que ens han dit és que cal fer comissió informativa,
que cal fer acord plenari i que cal fer exposició pública durant 1 mes, amb la qual cosa,
o es paralitza el tràmit en la comissió territorial i se’ls diu que tornen per a ací
l’expedient o no podem, en eixe sentit al que sí que em puc comprometre és que una
vegada que estiga aprovada l’ordenança, és a dir, bo, de la mateixa forma que per a tots
els locals en què a Sagunt pel tema del conjunt historicoartístic i zona de respecte, etc.
Es demanava que es fera un estudi de detall, sí que ens podem comprometre que una
vegada estiga aprovat li fem una modificació dient perquè a més ve motivat per una
reunió que han tingut posteriorment els tècnics amb el secretari de la Comissió
Territorial, que per a cada cas concret cal fer un conveni perquè no sols porta edificar
sinó també fer cessions a l’Ajuntament i això en cada cas concret s’ha de fer un
conveni, bo, no passaria res perquè afegírem o que es vaja a fer així, en qualsevol cas,
que afegírem a posteriori que una disposició final en la qual es diguera que per a cada
cas en què es pretenga utilitzar la major edificabilitat que procedeix l’aplicació
d’aquesta ordenança es veurà formular un conveni i en tot cas també un estudi de detall
amb la qual cosa es puguen reordenar els volums, això sí que tenen el meu compromís
per a si volen fer-lo una vegada estiga aprovada, però, insistisc, no hi ha temps perquè
ha d’haver-hi per mig una exposició pública. D’altra banda, és cert que hem tardat molt
en aquest temps i que tot açò es deriva perquè quan vam portar a aprovar la modificació
del dotacional de l’albereda ens diuen que o està recollit en una ordenança i en el Pla
General o no es pot procedir a donar major edificabilitat i arran d’açò és quan tots
convenim, crec que amb molt bon criteri, gairebé tots, convenim que amb molt criteri,
excepte els qui van votar en contra, que era bo per a afavorir les instal·lacions hoteleres
donar-los major edificabilitat per a fer-lo més abellidor enfront de la construcció
d’habitatges, però, vegem, el fet que ara obrim els ulls i diguem: ah! Que eixa major
edificabilitat serà més altures, clar, clar, i la mesura correctora que van posar vostès i
que nosaltres vam acceptar de boníssim grau que fóra en avingudes grans, és a dir, que
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tinguen 15 metres d’entre paràmetres de façana, em sembla excel·lent perquè seria a
més no posar hotelets ficats entre mitgeres, en carrerets xicotets amb unes dimensions
ridícules sense fer-ho de veritat en avingudes i en unes condicions realment de qualitat,
però cal apostar per això, jo crec que cal apostar per això, però ja els dic, votar-los que
no en aquest tema no ve determinat per això, ve determinat pels informes tècnics i per la
impossibilitat per tal com el que ens informa l’oficiala major, secretària general en
funcions, que en ser açò també un procediment bifàsic l’Ajuntament ha acabat la
tramitació de l’expedient i en haver acabat la tramitació de l’expedient li correspon ara a
la Conselleria acabar el procediment en la seua fase i els dic el que ens estan informant
els tècnics, no puc dir una altra cosa, em diuen que a banda de comissions informatives i
acords plenaris cal fer una exposició pública i em diuen que aquest és un procediment
bifàsic en el qual l’Ajuntament ja ha acabat de pronunciar-se i que qualsevol
pronunciament a part de requerir unes majories qualificades per ser planejament inicial
també hauria de tenir exposició pública i acollir-se als articles que esmenta la secretària
en el seu informe, per la qual cosa no podem més que votar en contra, sense entrar en
qualsevol altre tipus de valoració que faig per entaular el debat en aquest tema però és
una qüestió purament formal, ho sent, moltes gràcies.”

La portaveu del grup Segregació del Port, Sra. MARTÍNEZ, indica: “Mire vostè,
ni un procediment bifàsic ni dos mil procediments bifàsics o trifàsics permeten,
impedeixen una administració pública, si en la tramitació d’un canvi urbanístic que al
cap i a la fi els seus efectes seran generals, prendre les mesures que estime pertinents
perquè per a això està també la revisió d’ofici, quan s’ha adoptat un acord, i mire vostè,
que ja s’ha aprovat, la revisió d’ofici i també el procediment de declaració de lesivitat i
estem parlant d’aprovacions definitives i es revisen els expedients, fa poc ací es van
revisar cinc llicències d’obres a què vaig jo, que, efectivament, nosaltres hem pogut fer
com a grup de l’oposició el que hem pogut fer, Sr. Alcalde, vostè no té coneixement
d’açò però el regidor d’Urbanisme el té des de fa unes setmanes, per tant, i nosaltres no
tenim competència per a obligar un tècnic a informar perquè no som regidors delegats i
això està en una circular feta per Secretaria, jo no li puc demanar a un funcionari que em
faça un informe perquè jo no sóc el regidor delegat ni sóc l’alcalde, després hem fet, la
veritat vostè diu que no es pot edificar, jo li he dit que sí, vegem, no hi ha ningú més
interessat que nosaltres que el problema de l’Albereda se solucione perquè els veïns des
de fa moltíssim temps ens estan dient que això és un niu de rates, que això impedeix que
s’acabe de fer la urbanització de la zona i nosaltres recolzem que hi haja hotels, ara, ni
per un hotel ni per 20 hotels nosaltres estem disposats que es materialitze la salvatjada
de 7 altures en vials de 6 metres perquè ofegarem les edificacions confrontants i perquè
no estem disposats i ho estem demostrant perquè no hi vam caure i no passa res,
rectificar és de savis, no vam caure quan jo vaig fer l’esmena de 15 metres de façana en
què illes que el seu ample permet al solar que és hotel apegar-se al vial amb la qual cosa
va a ofegar eixes edificacions, jo li posaré un exemple molt clar: la plaça Rodrigo és on
viuen les meues mares, la plaça Rodrigo al seu front de façana té 15 metres, sí, veritat
que té 15 metres, la plaça Rodrigo, vostè la coneix, molt bé, ací es podria edificar
d’acord amb l’esmena però en els laterals que els carrers són de 8 o 9 metres s’alçaria,
perdone vostè, s’alçarien altures de 7 metres de 7 pisos, s’alçarien altures de 7 pisos i
això no pot ser, i això no és un urbanisme de qualitat i per molt que barallem perquè hi
haja un, quatre, cinc hotels al Port, eixe és un preu que no es pot pagar, perquè és
emprenyar l’interès públic claríssimament, Sr. Castelló, per tant, per tant això el primer,
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estic posant exemples molt clars, en qualsevol plaça que tinga 15 metres siga quin siga
l’ample dels carrers es podrà edificar si són cantó o si toca, sí, senyor, sí, senyor, amb
l’ordenança com la tenim aprovada amb l’ordenança com la tenim aprovada un altre
exemple, plaça on està Mercadona, no dic al vial a l’av. Hispanitat, plaça d’Espanya, un
solar que estiga afrontat ací podrà edificar perquè hi haurà 15 metres de façana principal
però si és cantó amb l’ordenança actual encara que tinga 5 metres el carrer podrà alçar 7
altures, algú s’imagina la barbaritat que serà això, perquè, alçarà 7, 6 i l’àtic de serveis,
6 i l’àtic de serveis, bo, molt bé, 7 altures, 7 altures, és un empastre, i vaja per davant,
no però no intervinguen vostès, vaja per davant que nosaltres ens vam adonar d’això en
valorar que els solars podien estendre’s o bé ser cantons o estendre’s a l’ample de l’illa
edificable amb la qual cosa el problema no tindrem un problema tindrem prou més
problemes perquè es podrà realitzar en prou llocs, això un tema i, Sr. Castelló, si vostè
adquireix el compromís, jo el vaig a sotmetre a votació i li explicaré el següent: pel que
s’ha vist vostè ha fet la següent interpretació del comentari de la secretària, que no es
podria aprovar eixa modificació perquè per a aprovar-se eixa modificació caldria
exposar-la al públic, jo no li estic discutint això, jo li estic dient el següent, que portem
aquest assumpte a comissió informativa d’urbanisme en el termini d’una setmana, que
en el termini de dues setmanes es porte a ple i que si estem tots d’acord a evitar aquesta
barbaritat, que serà una barbaritat, si hi estem tots d’acord, l’acord a adoptar en el ple
pel termini de 15 dies seria: 1r modificar tal, 2n exposar al públic eixa modificació i 3r
donar trasllat immediat a la comissió territorial d’urbanisme als efectes que paralitze
l’aprovació definitiva mentre no es resolga el tràmit d’exposició pública i això és
perfectament factible, com que no, mire vostè, una modificació d’eixe estil la pot
acordar l’Ajuntament, el que farà l’Ajuntament és exposar-la al públic i si hi ha
al·legacions les resoldrà i les traslladarà, vostè vol realitzar abans l’exposició al públic
del pronunciament municipal, això és posar el carro, sí, sí, pot vostè parlar si l’alcalde
l’autoritza, qualsevol decisió municipal urbanística implica sempre un previ
pronunciament, declarar aquest sòl urbà quan abans no ho era, entesos, declarar aquest
sòl urbà o aprovar un Pai eixa aprovació porta un tràmit d’exposició pública, però
perquè és el tràmit d’exposició pública, perquè eixa decisió municipal prèvia puga ser
contestada pels ciutadans o per les entitats o pels possibles afectats no fa vostè el
termini d’exposició pública i després aprova transformar el sòl en urbà, vostè abans que
s’aprove eixe procediment definitivament justifica en base a l’interès general, si arribem
a un acord que això pot causar una lesió greu als confrontants i no hi ha cap problema a
adoptar eixe acord, a exposar-lo al públic i a traslladar-se a la COPUT que paralitze el
procediment fins que es resolga eixa exposició al públic i el basem en motius
d’oportunitat i d’interès general, si l’alcalde la deixa parlar, llavors, en definitiva el que
sotmetem a votació és que es porte a la comissió informativa d’urbanisme en el termini
d’una setmana, no, no, l’esmena no la retire, jo modifique la meua moció i dic el
següent, que es vote el següent: que es porte a la comissió d’urbanisme en el termini
d’una setmana el tema, el tema que s’ha plantejat en aquesta moció, sí, que es porte en
el termini d’una setmana a la comissió d’urbanisme la possibilitat de modificar les 7
altures amb el plantejament que conté la moció o que s’ajuste als 15 metres que
demanem de vials i que es porte a la comissió d’urbanisme en el termini d’una setmana
i que en el termini de dues setmanes que ja estaran fets els informes se sotmeta a la
consideració del ple, eixa és la proposta nostra que sotmetem a votació. Jo estic
convençuda d’una cosa, el que estem dient no vulnera ni drets adquirits de tercers
perquè no està aprovada definitivament eixa ordenança, pot lesionar expectatives quan
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s’aprove, llavors, des del punt de vista de la legalitat no hi ha cap problema, una altra
cosa des del punt de vista polític del que pensen vostès o el que pensem els altres.”

Intervé l’oficiala major, que actua per substitució com a secretària general, Sra.
ESPARDUCER: “Estem parlant d’un procediment de modificació, Pla General, la Lrau
és la que preveu com es modifica el Pla General, d’acord, ja s’ha exposat al públic,
l’Ajuntament ja ha acabat amb el procediment en aprovar provisionalment, passem a la
segona fase, que és la Conselleria, l’expedient no consta ací a la casa, està a la
Conselleria, a ella li correspon adoptar la decisió.”

El Sr. ALCALDE manifesta: “I una cosa més, que m’escolten alguns, allí
havíem generat i creat expectatives a la Ciutat Vella, no és el mateix les circumstàncies
d’eixa esmena a la Ciutat Vella que al Port, i no són 7 altures, no confonguem la gent,
així que, senyores i senyors regidors, anem a votar.”

En el debat, la portaveu de SP, Sra. Martínez, presenta una esmena a la totalitat
del següent tenor literal:

“Que es porte a la Comissió Informativa d’Urbanisme en una setmana la
possibilitat de modificació de l’Ordenança d’Usos hotelers en els termes d’aquesta
proposició i que, en el termini de dues setmanes, se sotmeta a consideració del Ple”.

Esmena a la totalitat que, sotmesa a votació, és aprovada per 14 vots a favor de
PSOE, BLOC-EV i SP, 10 vots en contra de PP i GM i 1 abstenció d’UV; per la qual
cosa el Ple de l’Ajuntament, ACORDA:

Que es porte a la Comissió Informativa d’Urbanisme en una setmana la
possibilitat de modificació de l’Ordenança d’Usos Hotelers en els termes d’aquesta
proposició i que, en el termini de dues setmanes, se sotmeta a consideració del Ple.

En torn d’explicació de vot, concedida la paraula pel Sr. Alcalde, el portaveu del
grup Bloc-EV, Sr. CIVERA, diu: “Nosaltres considerem que el que s’ha proposat ací és
important que es revise, és un tema important, d’acord, és un tema important del Ple,
que no ho té clar, i crec que es poden lesionar interessos, potser no, però potser sí, jo
vull, nosaltres volem, que açò passe a comissió informativa, si els informes jurídics, la
convocatòria del Ple correspon al Sr. Alcalde, escolta, Sr. Castelló, la convocatòria del
Ple depèn del Sr. Alcalde, si els informes són positius, si són negatius estaríem incorrent
en un delicte; per tant, la primera cosa que cal fer és revisar la cosa, i després si
correspon portar-la al Ple.”

10 APROVACIÓ EXPEDIENT MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 1/02 PER
SUPLEMENT DE CRÈDIT

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, el Ple de
l’Ajuntament, per 17 vots a favor de PP, SP, BLOC-EV i GM i 8 abstencions de PSOE i
UV, ACORDA: Declarar la urgència de l’assumpte i procedir-ne al debat.

Vist que per part del regidor d’Hisenda es dóna compte de l’expedient 1/02 de
modificació de crèdits per suplements de crèdit, en considerar:
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• Que han sorgit despeses per a les quals és insuficient la consignació pressupostària,
segons informa l’interventor.

• Que aquestes despeses per la seua naturalesa són inajornables per a l’exercici
següent atès el seu caràcter de sobrevingudes o d’imminent execució pel normal
funcionament dels serveis.

• Que les modificacions que es proposen són convenients per als interessos
municipals.

Obert el torn d’intervencions, el regidor del PP, delegat d’Hisenda, Sr.
ZARZOSO, exposa: “Bona vesprada. Com recordaran quan vaig dur davant d’aquest
Ple municipal el pressupost de l’exercici de 2002 en el preàmbul de la seua exposició,
deia textualment (el Sr. Crispín ho recordarà perfectament): si haguera de definir
breument les característiques bàsiques que el determinen hauria de dir que és un
pressupost complementari al de 2001 i auster, i auster en despesa corrent. El temps ens
ha donat la raó. Acabat l’exercici econòmic de 2002, les nostres previsions
pressupostàries, guiades per un excés de prudència i responsabilitat, han posat de
manifest que determinades partides necessiten ser potenciades econòmicament ja que
les seues necessitats han sigut superiors a les esperades. D’altra banda, les nostres
previsions pressupostàries respecte al capítol d’ingressos, guiades igualment per un
excés de prudència, han evidenciat que al llarg de l’exercici de 2002 els ingressos han
sigut superiors a allò que s’ha previst, és a dir, la situació econòmica de l’Ajuntament va
millorant. Per tot això presente davant de tots vostès, perquè siga aprovat si ho creuen
convenient, un suplement de crèdit per un import de 622.000 euros, que seran finançats
amb majors ingressos dels previstos en l’exercici econòmic de 2002. Gràcies.”

El portaveu del Grup UV, Sr. MONTESINOS, diu: “Si tots els temes que s’han
tractat eren interessants i importants, aquest no ho és menys, i aquest és d’una
transcendència, com a mínim, igual o major que els anteriors. Nosaltres en anteriors
ocasions, quan l’equip de govern ens planteja la pujada d’impostos, la pujada de taxes, o
ens planteja l’aprovació de pressupost, nosaltres, en totes eixes ocasions, ja hem estat
recordant que la modificació de crèdits seria el que ocorreria, el que ara ens estan
plantejant de pressa i corrents. Em sembla lamentable la forma i els modes de presentar
aquesta situació, que em sembla preocupant (entre altres coses, per no dir alguna cosa
més) perquè la primera cosa que s’hauria de fer és passar per la comissió informativa,
no quan arribes ací, t’asseus i et passen aquest informe en què veus que en aquests
moments no hi ha diners i que hi ha una necessitat urgent per a poder fer front a uns
pagaments. Em sembla que no són les maneres idònies per a portar a terme aquestes
situacions que nosaltres ja anunciàvem en altres intervencions que açò ocorreria. Per
tant, en la pujada d’impostos, en la pujada de taxes, en l’aprovació de pressupostos, no
han comptat per a res amb l’oposició, amb les propostes, amb les alternatives, amb les
idees que li ha presentat l’oposició. Mai han sigut capaços d’escoltar cap proposada. En
aquests moments vostès tenen els tretze vots i, per descomptat, poden traure açò
endavant, com tot ho fan, amb els seus tretze vots. No ens demanen a nosaltres un
esforç d’aquesta índole perquè açò caldria estudiar-ho i veure-ho en la Comissió
Informativa i després portar-ho al Ple com seria el lògic, i no de pressa i corrents et
passen un pressupost i cal aprovar-lo a tota pastilla perquè no hi ha diners a
l’Ajuntament. No ens demanen eixe esforç. Aproven-lo vostès, que en són tretze, i s’ha
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acabat el debat pràcticament; però açò ja ho havíem anunciat amb anterioritat. I no
creen més crispació perquè ací per a crear crispació... Res més.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CRISPÍN, diu: “Ja que m’han al·ludit. No
pensava intervenir. Però encara que siga per a dir-te que crida poderosament l’atenció
que en tot el mes no hi ha hagut cap Comissió Informativa d’Hisenda, i que fa
exactament deu minuts ens dónes una memòria de l’Alcaldia en què ens proposes que
fem modificacions pressupostàries per 600.000 euros, una cosa sense importància, uns
100 milions de pessetes, és a dir, cal pegar la cabotà sense que ens expliques què és
cada una d’aquestes coses, que és cada una d’aquestes partides, perquè modifiques la
previsió que tenies inicialment. Jo he sentit argumentacions ridícules en aquesta vida,
als hemicicles perquè als polítics se’ns escapa alguna vegada algun lapsus mental,
alguna favada, però és que, la veritat, anomenar prudència i responsabilitat al que només
és negligència i manca de previsió em sembla el súmmum, Paco. Vosaltres, que teniu
tots els tècnics treballant per a vosaltres, que teniu un històric ja de tres anys de la vostra
forma de governar, que no sapigueu preveure increments pressupostaris, en aquest cas
de 100 milions de pessetes de modificació sobre el que havíeu previst inicialment. Mira,
et faré una premonició: segur que no serà l’última modificació de pressupostos que
faràs, en faràs unes quantes més. Que vingues ací amb tota la cara dura i digues que no,
que açò és prudència i responsabilitat... Mira, no és prudència ni responsabilitat. És no
saber fer pressupostos després que és el tercer que has fet i segueixes instal·lat en el teu
error històric, segueixes instal·lat en la teua manera d’entendre la comptabilitat dels ens
públics, segueixes confonent més ingressos amb beneficis, superàvit amb comptes de
resultats..., no té res a veure. L’Ajuntament va millor, té més ingressos? Això no
dependrà de tu. O és que té més ingressos per la teua gestió? El que has fet és furtar a
aquest hemicicle la disposició d’eixos ingressos que hauries d’haver previst. Això és el
que has fet amb la teua mala previsió. No perquè haja caigut una ganga ara de 100
milions de pessetes digues que l’Ajuntament va bé, que bon gestor que sóc... Doncs no
es deu a tu. Que eixa carn no haja estat al rostidor quan tocava es deu a la teua falta de
previsió i a la teua mala gestió com a regidor d’Hisenda, si em permets que t’ho diga.
Nosaltres, naturalment, no podrem recolzar-te, açò encara que siga una qüestió
elemental de rigor. Primer ho hem de veure i, després, si cal recolzar-ho, es recolza.
Gràcies.”

El regidor d’Hisenda del grup PP, Sr. ZARZOSO, diu: “Vegem algunes coses.
En primer lloc, Sr. Crispín, vostè em diu que aquest més no hem tingut Comissió
Informativa d’Hisenda. És cert. Però el que també ha de dir vostè és que hem portat
quatre setmanes consecutives amb Comissions Informatives d’Hisenda. Hisenda no té
avui cap tema pendent a resoldre. L’única cosa que ens queda... He dit que hem portat
quatre setmanes... pràcticament dues comissions informatives amb el tema dels
impostos i altres dues comissions informatives consecutives amb el tema de les taxes.
Vol dir que el que no em pot acusar vostè a mi és que no faig comissions informatives,
en faig més de les estipulades per la llei i totes aquelles que siguen necessàries. Ara
l’únic tema que em queda pendent d’importància són els pressupostos de 2003, que
intentarem que s’aproven, si és possible, i crec que sí que serà possible, o a últims de
desembre o a primers de gener. Mire, vostè em diu que hi ha manca de negligència en la
falta de pressupostar. Jo pense, Sr.crispín, que si quan vaig exposar ací els pressupostos
comença a dir que si alguna cosa defineixen els nostres pressupostos és el seu caràcter
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d’austeritat, vol dir que són uns pressupostos molt ajustats. Però, escolte, el que vostè
també ha de dir és una cosa: que són uns pressupostos ajustats en ingressos i en
despeses, i, quan estem acabant ja l’exercici econòmic, llavors ens vam trobar que,
efectivament, han sigut tan ajustats, que hem gastat un poc més del que pressuposta;
perquè ja em dirà vostè a mi que si de prop de 8.000 milions de pessetes que m’haja
desviat 100 milions en despeses i haja obtingut uns 150 milions més en ingressos, si
això és pressupostar bé o és pressupostar malament? M’agradaria veure’l en la meua
pell. Crec que, efectivament, vaig pressupostar molt bé, sabia el que em feia i,
efectivament, a més, puc garantir-li que l’Ajuntament econòmicament funciona
moltíssim millor.

Vostè em diu que hi haurà més suplements de crèdit. Jo crec, Sr. Crispín, que
vostè està confonent dos temes diferents. Vostè està confonent un suplement de crèdit
amb unes factures sense consignació pressupostària, és el que jo crec que està
confonent. Mire, hi ha una gran diferència entre factures sense consignació
pressupostària i un suplement de crèdit. Les factures sense consignació pressupostària
són factures d’un any que, com que no tens diners per a poder pagar-les, has de guardar-
les al calaix, emportar-te-les al pressupost de l’any següent i pagar-lo amb diners de
l’any següent. Sr. Crispín, açò és un suplement de crèdit, açò són factures. Efectivament
cal reconèixer que ens hem gastat més diners però que el vaig a pagar amb diners
d’enguany. Crec que la gran diferència que hi ha és una diferència abismal entre una
cosa i l’altra. Jo puc assegurar-li que l’aspecte econòmic d’aquest Ajuntament, que l’any
2001 se’ns va girar, l’any 2002 anem a posar-lo en el recte camí i en el pressupost del
2003, amb un altre pressupost auster com el de l’any 2002, el deixarem en
immillorables condicions econòmiques. Res més. Gràcies.”

La portaveu del grup SP, Sra. MARTÍNEZ, diu: “Són moltes les necessitats que
hi ha també i molta la problemàtica educativa, i per això m’he anat a parlar amb un
col·lectiu de persones.

Nosaltres, per descomptat, votarem en contra eixa proposta seua perquè, vostès,
que són els que gasten per damunt del que preveu el pressupost, són els que hauran de
solucionar el problema. Després passa el que passa. Votarem en contra.”

El regidor d’Hisenda, Sr. ZARZOSO, diu: “Vegem, Isabel, tu saps que en aquest
Ple hem tingut un debat molt fort, vam tenir, no sé si va ser en aquest pressupost o en
l’anterior, sobre l’ICIO. Jo vaig tenir un greu problema a l’hora de pressupostar l’ICIO i
t’estic parlant amb la major sinceritat possible. Tu recorda que l’any 99 vaig
pressupostar en l’ICIO (perquè encara que el Sr. Crispín diga que és el tercer pressupost
que he aprovat, és el quart) vaig pressupostar 350 milions i arriba l’any següent i es van
recaptar 100 milions més. A l’any següent pressupost 350 milions i recapte 80 milions
menys. Arribe a 2002 dos i dic (Isabel, que m’estàs donant la pallissa amb l’ICIO):
pressupostaré un 10% menys i resulta que hem obtingut 150 milions més. Què et vull
dir amb açò? Que hi ha impostos, sobretot aquells que es paguen amb autoliquidació,
que és molt difícil pressupostar-los. Depèn molt de la conjuntura econòmica que es va
arrossegant i això és així. A l’any que ve, com que he tingut 150 milions, diré que, bo,
vaig bé, pressupostaré el mateix o pujaré 50 milions donat el desenvolupament
urbanístic i potser m’abaixen 80 milions. Vull dir-te que no és tasca fàcil pressupostar i
que m’haja desviat en unes despeses de 100 milions de pessetes, crec que és, en un
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pressupost definitiu de prop 8.000 milions, crec que he pressupostat molt bé i de tot això
estic molt orgullós.”

El Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PP, BLOC-EV i GM, 11 vots en
contra de PSOE i SP i 1 abstenció d’UV, ACORDA:

PRIMER: Aprovar inicialment l’expedient de modificació de crèdits 1/02 per
suplement de crèdit següent:
I. MODIFICACIÓ DE CRÈDITS, ESTAT DE DESPESES
SUPLEMENTS DE CRÈDITS:
Partida Descripció Imports
1110/22604 Òrgans de govern: altres despeses diverses 75.000’00
1210/22201 Adm. gral.: comunicacions postals 50.000’00
1210/22603 Adm. gral.: jurídics 50.000’00
1211/21600 Informàtica: RMC equips processos informació 7.000’00
2220/22104 Seguretat: subm. vestuari 35.000’00
2221/22707 Control trànsit: contracte retirada vehicles 40.000’00
2230/21300 Protecció civil: RMC maquinària, instal·lac. i utillatges 5.000’00
4110/22707 Sanitat: altres contractes 2.000’00
4220/22700 Ensenyament: contracte neteja SAG 50.000’00
4421/22709 Neteja urbana: recollida de fem i neteja viària 109.872’57
4440/22709 Medi ambient: manteniment Ecoparc 20.000’00
4511/22700 Biblioteques: contracte neteja SAG 10.000’00
4521/22709 Platges: contracte recollida fem i neteja platges 104.500’00
7510/22700 Turisme: contracte neteja SAG 1.000’00

TOTAL CAPÍTOL 2n 559.372’57
4225/41000 Menjadors: aportac. mpal. OOAA 8.500’00

TOTAL CAPÍTOL 4t 8.500’00
4220/63200 Ensenyament: rehab. Col·legi Begonya 26.575’53
45100/63201 Cultura: rehab. Casa Cultura 27.551’90

TOTAL CAPÍTOL 6è 54.127’43
TOTAL SUPLEMENT DE CRÈDITS 622.000’00

II. FINANÇAMENT DE LES MODIFICACIONS. MAJORS INGRESSOS
RECAPTATS SOBRE ELS TOTALS PREVISTOS EN EL PRESSUPOST
Partida Descripció Imports
28200 Impost sobre construccions, instal·lacions i obres 622.000’00

TOTAL MAJORS INGRESSOS RECAPTATS 622.000’00

SEGON: Exposar l’expedient de modificació de crèdits, per termini de quinze
dies hàbils, previ anunci que s’inserirà en el Butlletí Oficial de la Província i en el tauler
d’anuncis de la corporació, a l’efecte de les reclamacions pels interessats i pels motius
establits en l’article 151 de la Llei reguladora de les Hisendes Locals.

TERCER: Aquest acord aprovatori serà considerat definitiu en cas de no
produir-se’n reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública, entrant en
vigor en l’exercici actual, una vegada complit el que disposa l’article 150 de la Llei
39/1988 reguladora de les Hisendes Locals.
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11 MODIFICACIÓ ACORD PLENARI CONSTITUCIÓ CONSORCI PER A
FOMENT ECONÒMIC DEL CAMP DE MORVEDRE I APROVACIÓ
ESTATUTS

El Sr. ALCALDE diu: “Hi ha un altre punt fora de l’ordre del dia, és molt breu
perquè és simplement, els portaveus ja tenen coneixement d’això, es va donar compte al
Consell Econòmic i Social l’altre dia perquè simplement afecta els estatuts del Consorci
Econòmic i Social que teníem en un d’ells com a representant a la Universitat i
Empresa. Llavors, el senyor rector de la Universitat de València ens ha escrit que vol
ser ell, i, per tant, que siga la Universitat i ell concretament. Això simplement. Si vostès
estan d’acord, votem la urgència.”

Sotmès a votació, d’acord amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, el Ple de
l’Ajuntament, per 14 vots a favor de PP, BLOC-EV, GM i UV i 11 abstencions de
PSOE i SP, ACORDA: Declarar la urgència de l’assumpte i procedir-ne al debat.

El Ple de la corporació municipal, en la sessió ordinària que tingué lloc el dia 26
de març de 2002, va adoptar entre altres el següent acord:

“D’acord amb el dictamen de la Comissió Informativa d’Activitats Industrials i
Comercials, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar la constitució del Consorci per al Foment Econòmic del Camp
de Morvedre junt amb les administracions locals i entitats sense ànim de lucre següents:
Ajuntament de Gilet; Ajuntament d’Algar de Palància; Ajuntament d’Albalat dels
Tarongers; Ajuntament de Benifairó de les Valls; Ajuntament de Faura; Ajuntament
d’Algímia d’Alfara; Ajuntament de Quart de les Valls; Ajuntament d’Alfara d’Algímia;
Ajuntament de Torres Torres; Ajuntament de Petrés; Ajuntament d’Estivella...;
Fundació BANCAIXA Sagunt; Universitat de València (Estudi General) a través de la
Fundació Universitat-Empresa de València; ASCOSA – AVA SAGUNT; Unió
Intercomarcal CCOO Camp de Morvedre i Alt Palància; Associació d’Empresaris del
Camp de Morvedre; UGT Horta Nord-Camp de Túria i Morvedre.

SEGON: Aprovar inicialment els estatuts pels quals haurà de regir-se, disposant
que se sotmeten a informació pública i audiència dels interessats pel termini de trenta
dies perquè puguen presentar-se reclamacions i suggeriments que seran resolts per la
corporació. En cas de no produir-se’n, es consideraran definitivament aprovats.

TERCER: Designar a la totalitat dels regidors i regidores de la corporació com a
representants de l’Ajuntament de Sagunt en l’Assemblea General del Consorci per al
Foment Econòmic del Camp de Morvedre.”

Posteriorment a aquesta aprovació inicial, les administracions locals i entitats
sense ànim de lucre que es relacionaven en el dispositiu PRIMER de l’esmentat acord
plenari han aprovat acords del mateix tenor, a excepció de la Universitat de València
(Estudi General). Aquesta entitat ha expressat la seua voluntat de ser ella mateixa la
integrant com a entitat fundadora del Consorci per al Foment Econòmic del Camp de
Morvedre i no a través de la Fundació Universitat-Empresa de València, tal com va
comunicar inicialment.
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Al costat d’això, durant aquest lapse temporal, els ajuntaments de Benavites i
Quartell han acordat també la seua adhesió a l’esmentat Consorci per al Foment
Econòmic del Camp de Morvedre.

Això comporta la modificació de l’article primer, apartat primer, paràgraf segon
dels estatuts del Consorci per al Foment Econòmic del Camp de Morvedre, que
quedaria redactat de la següent manera:

“La relació d’administracions locals i entitats sense ànim de lucre és la següent:
Ajuntament de Sagunt; Ajuntament de Gilet; Ajuntament d’Algar de Palància;
Ajuntament d’Albalat dels Tarongers; Ajuntament de Benifairó de les Valls;
Ajuntament de Faura; Ajuntament d’Algímia d’Alfara; Ajuntament de Quart de les
Valls; Ajuntament d’Alfara d’Algímia; Ajuntament de Torres Torres; Ajuntament de
Petrés; Ajuntament d’Estivella; Ajuntament de Benavites; Ajuntament de Quartell;
Fundació BANCAIXA Sagunt; Universitat de València (Estudi General); ASCOSA –
AVA SAGUNT; Unió Intercomarcal CCOO Camp de Morvedre i Alt Palància;
Associació d’Empresaris del Camp de Morvedre; UGT Horta Nord-Camp de Túria i
Morvedre.”

En no disposar de la totalitat de les aprovacions inicials de les administracions
locals i entitats sense ànim de lucre fundadores del Consorci per al Foment Econòmic
del Camp de Morvedre encara no s’ha procedit sotmetre aquests a informació pública i
audiència als interessats previnguda en la legislació vigent en la matèria.

Considerant els següents fonaments de dret:
Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local.
Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós

de disposicions legals vigents en matèria de Règim Local.
Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals.
Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions

Públiques i del Procediment Administratiu Comú en la seua redacció donada per la Llei
4/1999, de 13 de gener, de Modificació de la Llei 30/92, de 26 de novembre, de Règim
Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú.

Obert el torn d’intervencions, la regidora del GM, Sra. CONTRERAS, diu: “Un
instant només per a dir que també hem aprofitat l’ocasió per a incloure, dins de l’article
1r dels estatuts, els municipis de Quartell i Benavites, que havien manifestat per escrit la
seua intenció d’adherir-se al consorci però que quan nosaltres ho vam aprovar en el Ple
no estaven inclosos. Per tant, a més de posar la Universitat de València també posem
incloure en la relació de municipis Quartell i Benavites, amb la qual cosa ja quedarien,
menys Segart i Canet, tots els municipis de la comarca.”

Per tot això, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PP, BLOC-EV, GM i
12 abstencions de PSOE, SP i UV, ACORDA:

PRIMER: Aprovar una modificació de l’acord adoptat en data 26 de març de
2002, apartat primer, el qual quedaria del següent tenor:

“Aprovar la constitució del Consorci per al Foment Econòmic del Camp de
Morvedre junt amb les administracions locals i entitats sense ànim de lucre següents:
Ajuntament de Gilet; Ajuntament d’Algar de Palància; Ajuntament d’Albalat dels
Tarongers; Ajuntament de Benifairó de les Valls; Ajuntament de Faura; Ajuntament
d’Algímia d’Alfara; Ajuntament de Quart de les Valls; Ajuntament d’Alfara d’Algímia;
Ajuntament de Torres Torres; Ajuntament de Petrés; Ajuntament d’Estivella,
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Ajuntament de Benavites; Ajuntament de Quartell; Fundació BANCAIXA Sagunt;
Universitat de València (Estudi General); ASCOSA – AVA SAGUNT; Unió
Intercomarcal CCOO Camp de Morvedre i Alt Palància; Associació d’Empresaris del
Camp de Morvedre; UGT Horta Nord- Camps de Túria i Morvedre.”

SEGON: Aprovar inicialment la modificació de l’article primer, apartat primer,
paràgraf segon dels estatuts inicialment aprovats en la sessió ordinària del Ple de la
corporació municipal en data 26 de març de 2002, el qual quedaria redactat de la
següent manera:

“La relació d’administracions locals i entitats sense ànim de lucre és la següent:
Ajuntament de Sagunt; Ajuntament de Gilet; Ajuntament d’Algar de Palància;
Ajuntament d’Albalat dels Tarongers; Ajuntament de Benifairó de les Valls;
Ajuntament de Faura; Ajuntament d’Algímia d’Alfara; Ajuntament de Quart de les
Valls; Ajuntament d’Alfara d’Algímia; Ajuntament de Torres Torres; Ajuntament de
Petrés; Ajuntament d’Estivella; Ajuntament de Benavites; Ajuntament de Quartell;
Fundació BANCAIXA Sagunt; Universitat de València (Estudi General); ASCOSA –
AVA SAGUNT; Unió Intercomarcal CCOO Camp de Morvedre i Alt Palància;
Associació d’Empresaris del Camp de Morvedre; UGT Horta Nord-Camp de Túria i
Morvedre.”

Concedit per la Presidència un torn d’explicació de vot, el portaveu del Grup
PSOE diu. “Vaig a fer-li cas a Castelló. Encara que semble mentida, ell precisament em
demana moderació perquè efectivament el comentari del Sr. Alcalde no és per a estar
moderat al faristol, perquè tampoc cal pintar a ningú de cap color perquè no estiga
d’acord amb vostè. Jo puc votar a favor o en contra o abstenir-me també en aquest punt,
i li recorde, i vostè hauria de tenir més memòria ja que s’asseu ací, que nosaltres, en els
temes del Consell Econòmic i Social des del principi ens abstenim perquè vostès han
passat olímpicament de nosaltres. Nosaltres, en eixe tema, hem entès que estem fora i
per tant continuem mantenint la nostra abstenció.”

A les 20 hores i 20 minuts el Sr. Alcalde suspèn momentàniament la sessió a fi
de permetre les intervencions del públic; es reprèn a les 20 hores i 45 minuts.

PRECS I PREGUNTES
En aquest apartat, a les 21 hores i 10 minuts el Sr. Alcalde abandona

definitivament la sessió, i és substituït en la presidència pel primer tinent d’alcalde, Sr.
Castelló, el qual hi roman fins a la seua finalització.

Així mateix abandonen definitivament la sessió durant aquest punt el Sr. Vidal,
Sr. Montesinos, Sr. Cortés, Sr. García, Sr. Crispín i Sra. García.

Obert el torn de precs i preguntes, el portaveu d’UV, Sr. MONTESINOS, diu:
“En el capítol de precs i preguntes del Ple Ordinari del passat 26 de setembre, UV
plantejà la situació per la qual estan travessant una sèrie d’alumnes per la qual estan
travessant una sèrie d’alumnes d’educació infantil i primària distribuïts en cinc centres
amb discapacitats psíquiques, físiques i sensorials, necessitats d’una educació
personalitzada. Fins i tot vam plantejar la possibilitat o l’obligatorietat d’un educador
per a cada alumne, donada la situació d’algun d’ells amb discapacitats bífida i
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desplegament espàtica, escolaritzats en segon cicle i infantil. Posteriorment, i en el Ple
ordinari del passat mes d’octubre, el Partit Socialista presenta moció sol·licitant que es
reconeguen les necessitats i drets d’aquests alumnes amb necessitats educatives
especials, i sol·licitava el nomenament immediat de tres educadors més que permeteren
la presència constant d’un educador en cada centre, repetisc, un prec al setembre i una
moció a l’octubre. Han transcorregut 62 dies des que vam plantejar el prec i 28 des que
va presentar la moció el PSOE i la situació, pel que sembla, és la mateixa. Pel que s’ha
vist només hi ha hagut promeses. No ha canviat res. Continuem igual que el primer dia.
La meua pregunta és la següent: fins quan, regidor delegat d’Hisenda, pensa mantenir
aquesta situació? Caldrà plantejar mesures de pressió mobilitzant els centres i el veïnat
perquè les solucions arriben, tant per part de la Conselleria com per l’administració
local? Des del nostre grup d’UV li anunciem que som conscients de les necessitats
d’aquests alumnes i que ens unim a ells en les seues justes peticions, encapçalant tantes
manifestacions reivindicatives que es realitzen en defensa dels legítims drets dels
alumnes, i al mateix temps sol·licitem a la ciutadania suport amb la seua presència a la
primera d’aquestes manifestacions. Gràcies.”

En aquests moments s’interromp la sessió per a permetre la intervenció del
públic.

La Sra. MÁRIAM LOZANO, en representació de la Coordinadora de les APA
del Camp de Morvedre, diu: “Com bé sabran pels mitjans de comunicació tota la
problemàtica que estem tenint als col·legis. Vam anar a parlar amb el director general a
la Conselleria i se’ns va fer la promesa que abans del 15 de novembre tindríem un
educador més. Bé, estem a finals de novembre i encara no n’hem tingut cap resposta.
Pensem que encara que vinguera l’educador que nosaltres estem esperant, així i tot és
insuficient perquè hi ha 15 xiquets repartits en cinc col·legis, tots localitzats més o
menys al Port de Sagunt. Per tant, nosaltres ens anem manifestar; és l’únic mitjà que
tenim que ens escolte l’opinió pública. El dia 3 de desembre farem una manifestació que
eixirà del Col·legi Tierno Galvan. Això és de moment el que nosaltres pensem fer
perquè se’ns escolte. Gràcies.”

La Sra. MARINA SANPEDRO diu: “Parle en representació de mares i pares
afectats. Les APA són pares que estan als col·legis que defensen els drets dels seus fills,
i jo sóc un col·lectiu especial com a mare que estic treballant com a educadora per a la
Conselleria d’Educació sense cobrar un sou. Al meu col·legi tenim una educadora tres
dies i els dies restants, dos, he d’estar jo atenent eixes necessitats educatives especials
perquè no hi ha recursos suficients, ni per part del municipi ni per part de la Conselleria.
Jo demanaria que com a representants donaren una solució a aquest tema, bé intervenint
bé econòmicament perquè és una escolarització irregular. S’està atemptant contra els
drets fonamentals dels xiquets i atemptant contra el que és la Constitució Espanyola.
Ningú ha d’estar discriminat per cap condició especial. Gràcies.”

En aquest moment es reprèn el Ple.

El delegat d’Ensenyament, Sr. ARIÑO, diu: “Bona vesprada. Ja abans havia
parlat amb Máriam i Marina. Els he comentat una cosa que, evidentment, arriba un poc
tard, però arriba. Jo crec que cal veure la part positiva de les coses. Com a Delegació,
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aquest tema no l’hem deixat. Després d’aquella entrevista hem insistit més vegades, via
fax, que vinguera l’educador, aquell educador que se’ns va prometre en l’entrevista amb
el director general de Personal. L’altre dia ho vam tractar en el Consell Escolar
Municipal i prova d’això és que li donàvem suport a la manifestació de dimarts. Però
avui m’ha arribat a les mans, escassament minuts després de començar el Ple, podem dir
públicament, segons se’ns ha dit, que hi ha informe favorable relatiu a l’autorització de
contractació temporal interí. Aquesta persona en qüestió és un educador d’educació
especial, va destinat (cosa que jo trobe que és possiblement una equivocació, una
d’aquestes coses que es fan a través del paper no es té el suficient coneixement del
tema) va destinat a Eduardo Merello. El que ací no diu, és cert, però supose que serà
qüestió d’hores o de dies, és quan s’ha d’incorporar, però el tràmit administratiu ja està
acabat i l’única cosa que cal fer és buscar la persona. L’única cosa que diu, i trobe que
és motiu de reflexió, és que la proposta és que vaja a l’IES Eduardo Merello, que és un
dels cinc centres que es van esmentar, però em sembla que no és la distribució que en
principi hauríem de fer. Jo des d’ací sí que em compromet a parlar directament amb
Inspecció i amb els cinc centres que estan i que aquest siga un recurs, més enllà que vaja
destinat a un centre concret, un recurs a redistribuir entre les necessitats de tots els
centres, valorant què és el que es necessita i què és el que es té de manera que es puga
donar la satisfacció i la resposta allí on més necessària és. Evidentment aquesta és una
part de la conversa que vam tenir amb la Direcció General de Personal quan vam ser a
la Conselleria Zarzoso, l’alcalde i jo a parlar d’altres temes, vam parlar una vegada més
sobre aquest tema recordant-li la urgència, ens va dir que estava a punt de solucionar-se
el tema i prova evident d’això és que ja ha arribat el fax. Però jo li torne a recordar que
aquesta era una de les peticions que es fan en nom del col·lectiu. L’altra era seguir
estudiant les altres demandes dels xiquets de manera que a veure si en la solució que ara
es dóna, que era la primera i la que demanàvem d’urgència, no era prou i calia arribar a
una solució òptima. Això és el que puc dir respecte d’això, crec que és una bona notícia,
arriba amb retard però ha arribat. Jo ho miraria des d’eixe punt de vista. Jo demà em
posaré en contacte amb Inspecció i amb els centres a veure en quin moment exacte
arriba eixa persona, no crec que faça falta que jo estiga present perquè és una qüestió
molt tècnica, però que aquest recurs vaja destinat al municipi i no a un centre com diu el
nomenament.

Pel que deia Salvador Montesinos, jo crec que a vegades es vol traure punta d’un
llapis que no hi ha. Venir a demanar un educador per cada xiquet em sembla que és un
poc fer propostes inconscients, crear a vegades falses expectatives quan tots sabem el
que ens ha costat aquest educador i si és possible que vinguen els altres. Demanar que
vinga un educador per xiquet és estar en un altre país i no conèixer la realitat ni
administrativa ni social ni econòmica d’allí on estem. Per tant eixa és la notícia. Crec
que és bona, no és la que esperàvem definitivament però crec que en principi és bona.”

El portaveu del grup UV, Sr. MONTESINOS, diu: “Molt breu. Simplement, Sr.
Ariño, li recordaré la seua intervenció en el passat Ple del mes de setembre quan vaig
fer una exposició igualeta a la que he fet avui. Sent veritablement vergonya aliena i li
recorde les seues paraules. Llig textualment, perquè conste en l’acta. El Sr. Ariño em
deia a mi el següent: Açò és de les coses desagradables en la política, utilitzar quan una
persona fa una petició formal i se’ls explica com funciona, que isca un senyor com el Sr.
Montensinos a fer demagògia confonent, com es diu vulgarment, el cul amb les
temperes. Això és el que em deia el Sr. Ariño. Eixa és la seua tasca. Això és el que està
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fent. I a continuació vostè al·ludeix a la LOGSE, situant-la l’any 90, fent al·lusió al meu
escrit en el qual faig referència a la Llei Orgànica del 10 de 99 del 21 d’abril signada pel
Sr. Aznar. Sr. Ariño, els meus principis i la meua educació no em permeten arribar a
l’insult personal ni tampoc dir improperis. (El Sr. Alcalde interromp el Sr. Montesinos
per a dir-li que no està entenent res ja que el Sr. Montesinos havia fet una pregunta i se
li ha respost, que una pregunta no té debat, li agrade o no la resposta, i que, per tant,
s’ha acabat la seua intervenció). El Sr. Ariño diu que no entén la meua intervenció i jo li
l’explique. Si no em deixen intervenir... Crec que sobren les paraules. Ací molta gent
per al·lusió intervé en precs i preguntes i vostè ho sap.”

El regidor d’Hisenda, Sr. ZARZOSO, diu: “Jo, a les mares d’aquests xiquets, la
primera cosa que vull dir-los és que sóc docent i estic molt sensibilitzat amb el tema,
moltíssim. D’altra banda jo sóc regidor d’Hisenda i sé el que costa traure els diners per
a dedicar-los a despeses. Efectivament tenen una cosa molt important i és que les
despeses en educació i altres d’eixe tipus és que són prioritàries i no s’han de regatejar o
regatejar el mínim possible. Després d’açò vull que sàpiguen que el Sr. Alcalde,
exactament crec que va ser ahir o despús-ahir, en companyia del regidor d’Educació, Sr.
Ariñó i un servidor vam anar a la Conselleria d’Educació i Ciència i vam estar parlant
amb el director general, i va ser l’alcalde el qui va forçar la situació, i se’ns va dir que
podíem comptar amb un educador més. Això vull que ho sàpien perquè és just i
necessari que ho sàpien. Què voldríem tots? Jo, si per mi fóra, no en tindria un sinó que
en tindria un per cada xiquet, però les necessitats en són moltes i els mitjans econòmics
són limitats i vostès això ho han de comprendre. D’altra banda pense personalment (no
sóc regidor d’Educació) que aquest tema requereix un estudi prou més profund. Saber
exactament tots els xiquets que hi ha, quines deficiències tenen, com es pot enfocar el
tema. És a dir, no es pot fer cap tipus d’improvisació i, potser, si ara hem tret un
educador, que si no s’ha incorporat avui crec que s’ha d’incorporar en cosa de dies, el
que caldria fer, després de l’estudi de xiquets, del tipus de deficiències concretes que
posseeixen, és veure dos, tres, o quatre centres on d’alguna forma es puguen adaptar.
Vull dir-los que l’equip de govern ha fet tot el que podem i més, i vostè ha de
comprendre que les necessitats en són moltes i els mitjans econòmics dels que disposem
són molt limitats. Gràcies.”

El regidor del grup PSOE, Sr. ESPARZA, diu: “És evident que nosaltres hem fet
aquesta pregunta per escrit perquè no quedara sense resposta o amb una resposta lenta si
és que es dóna. Dèiem, i la llig de la manera següent: “En els últims anys ha sigut
problemàtic i ha generat tensions socials la dificultat de disposar d’edificis adequats per
a la celebració de les presentacions falleres, entre altres actes d’aquest important
col·lectiu. En diverses, ocasions el Ple municipal del nostre Ajuntament s’ha vist ple de
fallers reclamant una major atenció del seu ajuntament cap als seus actes, una major
sensibilitat de l’equip de govern cap al món faller. Després de discussions diverses es va
arribar a aprovar una moció on es possibilitava l’ús de l’Auditori a les comissions
falleres per a les presentacions que estrictament fóra necessari per la gran quantitat de
persones que albergaria tal acte. Fa dos anys aproximadament, i pels mitjans de
comunicació, ens va arribar la notícia de l’Alcaldia de la creació d’un edifici que
albergaria la celebració de les presentacions falleres i altres actes. Aquest edifici, pareix,
seria construït entre els dos nuclis principals de població, concretament al polígon
industrial SEPES. El món faller, ens costa, va quedar gratament satisfet de tal notícia
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perquè veia resolts els seus patiments dels darrers anys. L’esmentat edifici serviria no
sols per al món faller sinó també per a altres usos culturals. Ha passat el temps i
novament l’Alcaldia ens sorprèn amb una altra decisió en aquest assumpte
completament distinta. L’adaptació de l’edifici del trinquet comarcal per a ser utilitzats
per als fins abans esmentats. Pareix que resoldrà les presentacions d’enguany, fins i tot a
costa d’impossibilitar la practica de l’esport de pilota valenciana, ús per al qual és el dit
edifici. Suposem que aquesta habilitació de l’edifici del trinquet és provisional. Tot allò
que s’ha exposat demostra una sèrie de dubtes i polítiques sense criteri decidit per part
de l’Alcaldia. L’habilitació del trinquet és un nou pegat per a resoldre el problema per
no complir l’acord majoritari que també estava plantejat com a solució provisional. A la
vista que ha passat un temps més que prudencial i no hem tornat a saber res de nou de
l’edifici anunciat per l’alcalde, volem preguntar-los les següents qüestions: 1) La
parcel·la prevista per a la construcció de l’edifici anunciat per als actes fallers és de
propietat municipal? 2) Quina és la ubicació exacta de la parcel·la? 3) En cas de no ser
propietat municipal la parcel·la, hi ha pressupost consignat per a la seua compra. 4) Està
fet ja el projecte arquitectònic de l’edifici, i si no està fet encara, en quina fase es troba,
iniciat o sense iniciar? 5) El cost del projecte i el de la construcció qui el va a pagar? 6)
Quin finançament té previst l’alcalde i el seu equip de govern per a la construcció de
l’edifici en el cas de costejar-lo l’ajuntament? 7) La gestió i explotació serà a càrrec de
l’Ajuntament de forma total, compartida o a través d’un conveni? 8) Si la gestió i/o
explotació del furtur centre fóra a ser mitjançant la fórmula de conveni, amb qui seria?
9) Està prevista pel govern municipal la utilització del futur edifici per altres col·lectius
a més del faller?, amb quines garanties per als uns i els altres? 10) Per a quan té previst
el Sr. Alcalde la finalització i ús de l’esmentat edifici? Totes aquestes qüestions ens les
fem perquè, encara que formem part de l’Ajuntament, fins i tot som el grup majoritari
de l’oposició, no se’ns ha donat cap informació respecte d’això i davant de les preguntes
que se’ns fan per la Junta Fallera de Sagunt a tal projecte, que podria resoldre els
problemes no sols del col·lectiu faller sinó d’altres col·lectius socials de la ciutat, no
podem respondre. Creiem que no és admissible que l’alcalde faça declaracions en la
premsa sobre projectes que després no se sustenten en els plans i pressupostos
corresponents. Aquesta forma de fer política de promeses per a no complir amb elles
desprestigia els polítics i l’honorabilitat del nostre Ajuntament. Lamentem
profundament que a un col·lectiu tan arrelat i tan important en la vida cultural a la nostra
ciutat se’l sotmeta a promeses i després se l’oblide. Més aviat sembla un nou engany
que, desgraciadament, vostè, Sr. Alcalde, utilitza contínuament. Hem fet aquest detall
de preguntes perquè... amb una n’hi havia prou. Què passa amb l’edifici que vostè va
anunciar fa dos anys en la premsa? Però, clar, potser, ens hagueren contestat dient que
està en construcció i s’està treballant en això com estem acostumats. Amb això ens
haguérem quedat sense saber el mateix que sabem ara. Per això hem fet les detallades
preguntes perquè, atès que no pot haver-hi debat segons ens hem assabentat avui, les
preguntes almenys les conteste si és possible totes. Res més.”

L’ALCALDE diu: “L’ordre no sé si li semblarà bé, però l’expedient entenem
que es tramitarà d’acord amb la Junta Fallera i d’acord amb la llei semblant a
l’expedient de l’aparcament de Sants de la Pedra, plec de condicions i concurs. La
parcel·la és municipal. La construcció i la gestió per tant privada en ser idèntic als altres
i estan ells també d’acord en eixe sentit perquè són els primers que volen concursar. La
situació és entre els dos nuclis de població i ubicada al polígon SEPES al costat del



60

PERIS 7B, si abans no es disposa d’una altra entre els dos nuclis, cosa que veiem
improbable. Hi ha pressupost en el pressupost de 2002 per als avantprojectes i projectes
bàsics en la partida 46/40/64.000 amb 90.000 euros per a la redacció de l’avantprojecte i
projecte bàsic. Està encarregat per acord de la Comissió de Govern el 31 de juliol de
2002 i traslladat a la SAG el 7 d’agost de 2002 a la mateixa per a la redacció d’açò, la
SAG contractà l’arquitecte. Es ve redactant l’avantprojecte i projecte bàsic i es preveu la
finalització a finals de gener o febrer.”

La regidora del PSOE, Sra. PANIAGUA, diu: “Bona nit. Una de les preguntes
que portem formulada per escrit no sé com referenciar-la però té relació amb la festa
dels majors. Durant les festes últimes de Cap d’Any i Reis, la Delegació d’Afers Socials
va organitzar unes celebracions festives, nocturnes per als col·lectius de persones
majors. Després de reiterades preguntes verbals a la delegada en múltiples sessions de la
Comissió Informativa de la dita delegació sobre l’import del seu cost econòmic sense
obtenir resposta de cap tipus, reitere la petició en plenari, a veure si d’aquesta manera
se’m respon a la pregunta. Quin va ser l’import econòmic de totes les despeses
produïdes per les celebracions festives organitzades per la Regidoria d’Afers Socials per
a les persones majors a propòsit del Cap d’Any i Reis últims? La pregunta és així de
senzilla, només vull saber quant va costar.

Formule la següent. A finals de l’any 2001, és a dir, fa gairebé un any, es va
decidir no renovar la petició de subvenció a la Conselleria de Benestar Social per al
programa monitor gitano d’integració de les persones d’aquesta ètnia. L’argument per a
prendre aquesta decisió va ser sol·licitar un altre programa que abraçara també els
objectius d’integració d’altres col·lectius ètnics presents al municipi de Sagunt. Quan ha
transcorregut gairebé un any Ha sigut concedida alguna subvenció per al dit programa
per part de la Generalitat? En cas afirmatiu, en quina data va ser concedida? A quan
ascendeix l’import de la subvenció? Està desenvolupant-se el dit programa? Quin és el
seu nom, projecte i termini de realització? Quin personal el porta a terme? Quina és la
relació laboral d’eixe personal amb l’Ajuntament de Sagunt? Tot això en cas positiu. En
cas negatiu: està rebent atenció integradora el poble gitano i els restants col·lectius
ètnics del nostre municipi? Amb quin personal, programa i pressupost es porta a terme?
Quins són els projectes de la Regidoria d’Afers Socials en relació amb aquest objectiu
en els pròxims mesos?

Finalment tinc una pregunta verbal, que no és de les escrites i, si m’ho permeten,
la formule ja. Té a veure amb la pregunta que ha formulat el Sr. Montesinos, encara que
lògicament no la plantege en els mateixos termes. Jo vull recordar al consistori, i per
tant al Sr. Ariño com a regidor d’Educació i al Sr. Alcalde en funcions, que en aquest
hemicicle es va aprovar una moció en relació amb la necessitat d’educadors per a
xiquets discapacitats del nostre municipi (m’agradaria que estiguera ací el Sr. Zarzoso
perquè abans ha dit algunes coses com si no haguera estat en el Ple l’últim dia). Deia
que primer calia saber quants xiquets hi havia al municipi. Sabem els xiquets que hi ha,
que tenen dictamen i sabem, com estan dictaminats, les necessitats que tenen. És a dir,
hi ha dades amb què ja es pot treballar. La qüestió és la següent: En eixa reunió
al·ludida que ha fet el Sr. Zarzoso en la seua intervenció anterior, que ha fet ell, el Sr.
regidor d’Educació i el Sr. Alcalde a la Conselleria han explicat clarament els termes de
la moció que ací es va aprovar? Perquè el que la Conselleria ha respost, i em congratule
per això, és que donarà un educador que és el que ell havia compromès amb els pares i
amb el col·lectiu que va anar a visitar-lo. Però el que es va demanar en la moció que
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plantejàvem no era això exactament, plantejàvem la necessitat d’un educador per centre.
Llavors la pregunta és: se li va explicar en els termes de la moció? S’ha exigit eixa
moció en els termes que el consistori ho va demanar? El prec és que l’Ajuntament
seguisca tenint en compte que, encara que ens hagen respost en contra, hem de seguir
insistint perquè almenys un educador per centre que tinga xiquets per discapacitats haja
d’estar en eixe servei? A mi no em sembla admissible, com està succeint, que els
familiars dels xiquets hagen d’intervenir als centres en qualitat d’educadors per a
esmenar les deficiències de l’administració. Per tant, no sols pregue, exigisc que els
termes de la moció aprovada es complisquen. Crec que açò ho han de tenir molt present
tots els regidors, especialment els responsables de l’equip de govern i en aquest cas de
l’àrea d’educació.”

La delegada de Benestar Social, la Sra. DOMÍNGUEZ, contesta: “Hi ha hagut
una pregunta, ha dit molt breument que quant es va gastar en les festes de Cap d’Any i
tortell de Reis. Mire, breument, 7.533 euros, però no ho veig correcte. Llavors
permeta’m que li faça una xicoteta explicació sobre la despesa. Els conceptes de les
despeses han sigut: els autobusos d’AVSA, en nit de cap d’any va costar 474,80 i en la
del tortell va costar 450,16. Aquests autobusos estaven posats totalment a la disposició
de totes les persones majors que van voler usar-los fent continus viatges sempre del Port
a Sagunt i de Sagunt al Port de Sagunt, amb la facilitat que a l’hora que volgueren
podien acudir (perquè s’anava a fer la festa en dos nuclis diferents i al final, per motius
de no trobar el local adequat, es va fer en un només) per a així es donara facilitat d’anar
i venir a l’hora que volgueren, no hi havia necessitat de tenir cobertes les places; en un
moment determinat hi ha un grup... així és com estava conveniat. En flors es van gastar
per als dos dia 601,01 euros. COLIMSI, que és una empresa que es va contractar per a
la neteja, i vull recordar-los que s’efectuà al trinquet i la situació en què estava en eixos
moments el trinquet, però la neteja exhaustiva que va fer, la neteja que es va fer quan es
va acabar, la neteja que es va tornar a fer per al dia del tortell i la neteja que es va fer
una altra vegada per a deixar-lo en condicions va costar 302,57 euros. El contracte que
vam fer amb la persona que tots coneixen, que és la persona que porta el bar del CEAM
de Sagunt, Lorenzo Ponce, per a la festa del tortell es van gastar exactament 901,52
euros i a la nit de Cap d’Any, exactament, 1762,50 euros. L’orquestra contractada va
tenir un cost de 2.440 euros. En estufes (torne a recordar que era al trinquet), unes
estufes en forma d’ombrel·la que van amb gas, van costar els dos dies 600 euros.
Aquestes despeses, des del Consell Municipal dels Majors, es va fer una despesa de
6.338,66 euros equivalent a 1.053.000 pessetes i 1.202 euros (al voltant de 200.000
pessetes) des de l’Àrea de la Fona. És molt fàcil. Crec que l’Àrea de la Dona que
haguera col·laborat amb les festes per als majors, i majors considerem que són homes i
dones majors de 65 anys, no crec que hi haja hagut cap problema en la col·laboració per
part del Departament de la Dona perquè eixes persones tingueren més compliment.
Això és tota la despesa.

La Direcció General de Serveis Socials de la Conselleria de Benestar Social va
emetre resolució sobre la petició de subvenció de Serveis Socials realitzada per aquest
Excel·lentíssim Ajuntament amb data de registre d’entrada en aquest Ajuntament del dia
26 de maig. No existeix en la resolució una quantitat específica per al desenvolupament
d’aquests programes. El mateix està inclòs, junt amb altres tres, en epígraf d’intervenció
que és prevenció i inserció social i amb un import total de 98.030,36 euros, dels quals la
Conselleria finança el 50% i l’Ajuntament l’altre 50%. Aquests programes són
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exactament aquests: programa d’atenció integral a immigrants, programes d’intervenció
en barris i programa d’aproximació dels Serveis Socials als ciutadans. Aclarisc que el
programa d’aproximació dels Serveis Socials als ciutadans està en idea que, acudint a
diferents punts dels barris d’aquesta ciutat, tinguem coneixement i sentit del que en
realitat, les persones que estan majors, amb dependències, discapacitats, malalts
d’Alzehimer, de Parkinson, perquè, si hem d’organitzar un bon programa, primer
haurem de saber al terreny què és el que tenim. El programa que es ve desenvolupant en
aquests moments, que està procedint a realitzar una recollida de tota aquesta informació
sobre les diferents situacions de les persones, no sols de persones majors, sinó a nivell
de població escolar que estem recollint dades de menors escolaritzats i sabem, per
exemple, el total d’ajudes que s’estan prestant però sabem exactament en cada lloc la
quantitat de menors que estan escolaritzats que pertanyen a diferents ètnies i diferents
poblacions? És un estudi que s’està fent molt interessant i ajustarem les necessitats
socials a tot açò. I, mire, tant el poble gitano com una altra ètnia en aquest municipi i
que residisquen ací, estan rebent exactament el mateix tracte que qualsevol dels
habitants d’aquesta localitat perquè són persones de ple ús i dret, i per tant no tenen cap
tracte diferent i especial, però sí que vull indicar que abans he dit que hi havia un
programa demanat a la Conselleria en suport de les dones de l’ètnia gitana,
alfabetització i integració dins de la nostra societat. Comprendran que abans no estaven
i és una tasca que s’està fent. S’està fent eixe treball no sols per a l’ètnia gitana, sinó per
a totes les ètnies, i hi ha persona destinada per a això. En relació amb qualsevol altre
projecte que puguem tenir, dependrà tots els programes dels estudis fets en relació amb
l’exclusió social que té cada col·lectiu, la situació que es troba i enfocar-los cara a això.”

El regidor delegat d’Ensenyament, Sr. ARIÑO, contesta: “La resposta és molt
curta i només tractàrem el tema de l’educador que havia ja de venir, que estava ja
compromès i recordarem l’entrevista que vam tenir. Respecte a la moció, no li
plantegem res i supose que haurà portat el tràmit reglamentari que porten totes les
mocions. No ho vam comentar perquè fer una moció no significa que tingues el dret a
fer-lo. Supose que ha seguit el seu tràmit i en la seua anada contestaran. Trobe que, més
enllà de les mocions, l’important és que es done resposta a les demandades que es facen,
és a dir, un compromís de fer-ho i l’estudi que ha d’haver-hi. Jo aprofitaria per a fer una
pregunta al Sr. Montesinos. Vaja per davant que jo lamente, i ho dic molt seriosament,
que els regidors estiguen implicats en l’assumpte, crec que és una cosa injustificada i
desproporcionada que estiguen implicats pel simple fet de votar, encara que nosaltres en
eixe cas no ens afecta, però en alguns casos i en algunes persones, com el Sr.
Montesinos, que s’erigeix en paladí de l’ètica i del bon comportament, jo crec que li ve
bé que recordem algunes de les coses. Jo m’he emportat, com ell, que és molt aficionat
a les actes i les actes tenen el gran avantatge de recordar-nos quasi literalment allò que
s’ha dit, encara que ens sorprenem a vegades, perquè no s’hi identifiquen. Llegiré tres
actes i li faré la pregunta. Vostè, en el tema de les transformacions m’incitarà, la
traducció és meua evidentment. Diu que estan cometent un error darrere d’un altre i
després diu que són ecologistes, mentida, vostè és un “ecologeta”, i com a bon president
del Govern el Sr. Aznar va dir fa 25 dies al Congrés dels Diputats textualment “qui la fa
la paga”. Aquesta és una pregunta amb introducció, igual que fa Manolo en la seua
pregunta.

La segona reflexió, Sr. Montesinos, en el mateix Ple diu que per tot això UV
exigeix la seua dimissió (referint-se a mi) immediata i irrevocable com a president del
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Consell Agrari, encara més que provada la seua incapacitat de representar els interessos
etc. Després, el que més m’ha agradat, vostè que ens demana gestos de responsabilitat,
vaig mirar i diu el senyor Montesinos: els tècnics tenen dret a equivocar-se perquè els
encerts i les equivocacions formen part del seu treball, del dia a dia, i els seus errors han
de ser assumits per la seua empresa o per l’administració, referint-se al tècnic en aquest
cas. Però el polític que és honrat i té responsabilitat de gestió no ho pot fer perquè l’únic
camí que li queda és assumir el seu error i pagar-lo amb la seua pecúnia particular o
anar-se’n a gestionar a sa casa. La pregunta és, Sr. Montesinos, vostè que, segons la
seua manera de mirar les coses i tenint proves com puga ser des de la gestió que es va
fer al centre mediambiental o en els dos rebuts que ens va presentar de les assignacions
als grups municipals, la pregunta és: aplicant la mateixa ètica que a nosaltres ens
exigeix, renunciarà i dimitirà com a regidor?”

El portaveu d’UV, Sr. MONTESINOS, diu: “Sincerament el desesper és un
problema i ja em dirà vostè, Sr. Ariño, què ha de veure la pregunta que li han fet ací tots
aquests col·lectius, la Sra. Cèlia Paniagua o la que li he fet jo sobre el tema d’aquest
col·lectiu. Jo, simplement, i s’ha comentat ací, vostè ha dit que no hi ha diners per a
totes aquestes coses i tal i qual..., jo, simplement, no entraré en tota la quantitat de
favades que ha dit, i no en són poques, però sí que faré una pregunta, amb tots els meus
respectes, a aquest llibre acabat d’editar. És increïble qui hauria d’anar-se’n a casa o qui
hauria de dimitir per la cara tan dura com la tenen vostès. És increïble que la Delegació
de medioambiente i la Diputació subvencionen un llibre (amb tot el meu respecte al seu
contingut, supose que serà meravellós; no he tingut ocasió de llegir-lo) per a aquest
tipus, un llibre escrit completament en català pur i dur i a més li fan un reconeixement i
un homenatge al Sr. Enric Amed, que és el que presenta la demanda als 14 regidors. És
curiós i anecdòtic que no hi ha diners per a aquestes necessitats urgents, i aquests es
vanaglorien amb aquestes edicions des de la Diputació i des de la Delegació de Medi
Ambient, i damunt fent un reconeixement a un senyor, amb tots els meus respectes, que
té els seus drets a fer les demandes o el que crega convenient. Per a açò, Sr.Ariño, sí que
hi ha diners, però per al col·lectiu de disminuïts no hi ha diners? Jo crec que a preguntes
sense coherència, sense raó i sense lògica, i únicament es detecta desesper i mala gestió
per la seua banda, jo crec que a bon entenedor poques paraules sobren.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CRISPÍN, diu: “Crec que el punt precs i
preguntes està degenerant i en absolut ha de ser una taverna de barri en què un regidor i
un altre estiguen tirant-se a la cara coses. Crec que massa plens acaben sent açò, i açò
no és el que preveu la legislació vigent. Jo faria una proposta o un prec i és que ens
inventem un últim punt de l’ordre del dia, deixem aquest com a penúltim i a l’últim li
poseu el títol que vulgueu. Així, els que venim ací per a intentar fer coses el millor que
sabem perquè aquest poble funcione millor, ens n’anem abans a casa i els qui sigueu
masoques o tingueu vendettes personals a dirimir, les dirimiu després quan ens n’hàgem
anat tots.

Jo havia fet una pregunta escrita que diu així: quin és el nombre d’intervencions
de la policia local des de gener de 2002 fins a la data actual?, quantes d’aquestes
intervencions estan relacionades amb l’ordre públic i la seguretat ciutadana?, quantes
denúncies han sigut sobre violència de gènere i maltractaments? Aquesta és la pregunta
escrita i en tenia tres verbals. La pregunta aniria destinada a Enric Ariño i és si té alguna
animadversió especial al camí del Cano, perquè en tota la legislatura eixe camí cada
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vegada més utilitzat per molts ciutadans i per mi també, no sé per què eixe camí està
més temps tancat que obert però, a més, jo que em permet transitar-lo, porta quinze dies
tancat al trànsit perquè el travessa una canonada. Crec que cal accelerar les empreses
perquè facen els treballs com més prompte millor i que perjudique el menys possible els
ciutadans. Respecte al trànsit, la pregunta és: hi ha regidor de Trànsit?, perquè si no n’hi
ha, que el posen, però si n’hi ha, que el lleven o que el canvien, perquè la veritat és que
en aquest poble cada vegada és més difícil transitar pel carrer. Vas de sorpresa en
sorpresa. Et fiques en un carrer i està tancat perquè, des del qui està descarregant el gas
fins al qui està creuant una línia elèctrica i costa cinc minuts, està tot el matí amb el
camió creuat. Bo, no hi ha ni un sol policia local en cap tall de carrer, encara que aquest
carrer siga important i ací sembla que a ningú li importe. Per això dic que si no hi ha
regidor, que el posen, i si n’hi ha, que el cessen. Finalment, em pregunte si hi ha algun
delegat de transport urbà, i que ens explique què passa amb el transport urbà de la nostra
ciutat, que dia sí i dia també estan de vaga i ací, en la corporació, com si no fóra
responsabilitat nostra garantir el transport urbà dels ciutadans. M’agradaria conèixer
personalment el delegat de transport urbà municipal. Gràcies.”

El regidor de grup PP, Sr. GÓMEZ diu. “Serè ràpid, i agrairé l’interès que posa
el Sr. Crispín per interessar-se per la policia, perquè això ens serveix a tots per a
estimular-nos, em sembla interessant. A la primera pregunta que diu, que quin és el
nombre d’intervencions de la policia local des de gener, li respondré que, en xifres
globals i a data de 27 de novembre, en són 7.439. L’any 2001, a final d’any, n’havíem
fet 7.046, d’intervencions, és a dir, encara ens queda un mes i escaig i portem ja 400
intervencions més que l’any 2001. Li ho desglosse ràpidament perquè així aclarirem la
segona pregunta. En accidents hem tingut 642 intervencions, cosa que al 2001 en vam
tenir 651, unes 9 o 10 menys. En actes esportius hem intervingut 20 vegades, en actes
festius 105, en actuacions de regulació de trànsit 304 vegades, en auxilis a persona 614
vegades, en avisos, informes i notificacions 771 intervencions, en control del trànsit
212, en avisos de deficiències 1.329 vegades, en delictes i faltes 156 (i dic delictes
perquè ací no estan totes recollides, perquè la majoria són denunciades a la comissaria
de policia o a la guàrdia civil, i per tant, no són competència de la policia local). En
incendis hem intervingut en 195 incendis de molta o poca muntada, en ordenances de
mercats i sanitat 287 intervencions, en ordenances d’activitats, obres, sorolls i ocupació
de via pública 483 intervencions, en seguretat ciutadana 1052 i en serveis de vigilància
1.361 actuacions. Això suposa 7.439 actuacions, que ha tingut la policia a 27 de
novembre de 2002. La segona pregunta diu: quantes d’aquestes intervencions estan
relacionades amb l’ordre públic i la seguretat ciutadana? Si vostès sumen els delictes i
faltes, més seguretat ciutadana més servei de vigilància que té a veure amb l’ordre
públic i la seguretat ciutadana, estaríem parlant de 2.2569 intervencions, que
comparativament amb el 2001, que n’havien sigut 2.292, estem parlant al voltant d’unes
300 intervencions més i encara no ha acabat l’any. La tercera pregunta que formula és
quantes denúncies han sigut sobre violència de gènere i la resta? Li responc el mateix
que abans, que les denúncies totes van a la Comissaria de Policia o Guàrdia Civil, mai a
Policia Local, amb la qual cosa no tenim un seguiment exacte dels expedients de les
denúncies. Açò hauríem de preguntar-li-ho a la Policia Nacional i a la Guàrdia Civil.
Però li faré un aclariment amb el tema dels maltractaments, i sobretot amb el tema de la
violència de gènere del que hem parlat abans en algunes de les mocions que s’han
presentat. Els he d’avançar com a primícia que aquest equip de govern, a través de la
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seua Delegació de Policia i Trànsit (el delegat de Trànsit ací present, he de dir-li que
fem el que podem) està fent un estudi detallat per a posar en marxa en breu, en un, dos,
tres mesos màxim, el Gabinet d’Atenció a la Víctima. Hem fet un estudi, hem anat a
Castelló on ens hem trobat amb un gabinet de policia local de Castelló que fa unes
funcions que a nosaltres ens interessava veure perquè volem implantar-lo. També hem
acudit al gabinet de la policia local de Paterna, que porta temes de maltractament de
dones, maltractament de menors i quelcom de protecció a la víctima en general. Pareix
que aquesta organització i aquesta filosofia de gabinet ens sembla més adequat per a
Sagunt. Li avance que ja hem estudiat les persones idònies que tenim en la policia, no
ens farà falta crear més policia adequada per a açò. Comptarem amb una o dues policies
dones i amb psicòlegs d’aquest Ajuntament. Jo crec que els sorprendrem en un parell de
mesos en què tindrem muntat aquest assumpte. Com vostè veurà, seguim treballant
sense parar i ho fem amb un interès no sols propi sinó també general. Jo crec que aquest
tipus de coses necessita l’ajuda de tots i li agraïsc que es preocupe per la policia i pel
que fa la policia. Estic encantat de fer-li una fotocòpia perquè tinga informació exacta
del que hi ha. Gràcies.”

El delegat d’Ensenyament, Sr. ARIÑO, diu: “Al camí de l’Arc nosaltres li diem
el camí del Cano, està exactament ja dues setmanes, ens van demanar permís, pareix
que han tingut algun problema tècnic. Jo he parlat tres vegades amb l’encarregat, el Sr.
Olcina, i avui m’ha dit que entre avui i demà s’acabava. Li he dit que ja és impossible,
ja no tant pel pas, que és important, però hi ha altres alternatives, però sobretot per a
aquelles persones que només tenen eixe pas per a accedir als seus camps, ja que estan en
plena campanya de recollida i per tant dos dies de retard és terrible.”

El delegat de Transport Públic, Sr. CASTELLÓ, contesta: “Li recorde certes
actuacions, ja que sembla que vostè ho ha oblidat, certes actuacions que s’han fet com
abandonar aquells autobusos dels anys 60 que circulaven per la nostra ciutat amb
enorme perill fins i tot per a les persones que l’usaven, el canvi de tota la flota per
autobusos moderns, en qualsevol cas per a autobusos amb menys de cinc anys, amb
plataforma baixa, amb aire preparat, la major quantitat de línies dins de la mateixa
ciutat, els majors recorreguts, la millora de les freqüències, la compra d’un autobús
ecològic que aquest hivern entrarà en funcionament al costat d’un altre que ja hem
sol·licitat la seua adquisició a la COPUT i que realitzaran dos anells dins de les ciutats a
pesar que, com vostè diu en la seua pregunta, no tenim cap responsabilitat en el
transport públic, i m’explique: en el transport públic, referit a la concessió que tenen la
Conselleria d’Avsa per a realitzar el trànsit interurbà entre Sagunt i la ciutat de
València, del qual es va extraure un annex que vam aprovar en un conveni en aquest Ple
pel que la concessió a la Conselleria d’Obres Publiques, Urbanisme i Transports -
AVSA, en la qual nosaltres no sols no vam assistir com a espectadors sinó que vam
intentar millorar el transport públic dia a dia incidint entre eixes dues parts. Per tant, el
tema de la vaga sobre el qual vostè em pregunta, difícilment podem intervenir perquè es
tracta d’un conveni col·lectiu que no és simplement en aquesta empresa sinó en tot el
sector, i nosaltres no som part d’eixe conveni col·lectiu i ni estem a la taula de
negociació. Lamentem com és lògic que no s’arribe a acords amb els treballadors per
part de l’empresa, i tant de bo s’arribe a un acord però ja li dic que no som part en el
conflicte, i per tant no tenim intervenció.”
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La regidora del grup PSOE, la Sra. HERNÁNDEZ, diu: “Insistim en el tema de
la policia local perquè realment el Partit Socialista està preocupat per la seguretat
ciutadana i pel tema de la policia i el trànsit. Nosaltres hem formulat la següent
pregunta: la falta d’agents en la Policia Local i la desorganització a què estan sotmesos
els efectius existents, provoca que la presència policial i vigilància en nombrosos barris
de la localitat siga nul·la, la qual cosa està contribuint que cada vegada de manera més
generalitzada, els carrers del nostre municipi s’estiguen convertint en un circuit de
carreres, en el qual els sorolls es fan insuportables per als veïns i els vianants corren
greu perill de ser atropellats. Aquesta situació és especialment greu al barri de Baladre
on es realitzen carreres de vehicles a qualsevol hora del dia amb una total impunitat. Per
això nosaltres preguntem: té prevista alguna solució a aquest problema en aquest barri?
Per què no es col·loquen bandes sonores per a impedir que se circule a gran velocitat
com s’ha fet a la zona de la Cooperativa de Sant Francesc de Borja? Per què a les hores
d’entrada i eixida dels xiquets al col·legi de Baladre no hi ha presència policial com en
altres col·legis? (perquè a vegades van però gairebé mai). Per què el Vial Internuclis, a
l’altura del barri de Baladre i en la seua direcció Port-Sagunt (encara que també en
direcció Sagunt-Port) just a la zona que agafa Baladre es permet anar a 80?, què
impedeix que es limite la velocitat en eixe punt a 60 Km/h per a pal·liar d’alguna
mesura el nivell de soroll que suporten els veïns del barri? Aquestes són les preguntes i
ara, al fil del que ha plantejat abans, vull fer un prec. Jo vull dir que la bona voluntat que
ha manifestat Joan amb el tema dels nous serveis que vol implantar per al tema de les
dones maltractades, jo li pregaria que el servei s’implante de veritat i que es facen bé les
coses des del principi; que no siga un servei com el de la Policia de Barri, que vostè va
vendre com un gran servei i encara falta que s’implante perquè ningú sap on està. Hi ha
barris totalment desatesos com és Sant Francesc de Borja i el barri de Baladre, on no hi
ha un policia ni de casualitat, i això que el barri de Baladre el té ben a prop.”

El regidor del grup PP, Sr. GÓMEZ, diu: “Entenc que portem cinc hores, que
està u molt cansat i que les respostes no són tan llargues com haurien de ser. Jo seré més
curt però, Sra. Hernández, li contestaré perfectament. De la part expositiva que fa en la
pregunta li diré que estic d’acord amb vostè en gairebé tot excepte que s’ha equivocat
vostè en el temps verbal, és a dir, vostè diu: la falta d’agents de la policia i la
desorganització a què estan. Hauria de dir “estaven” sobretot quan estaven vostès en el
govern. És una llàstima que s’haja equivocat. Jo ho entenc perquè en ser lletrada i no és
llicenciada en literatura i entenc que s’equivoque en el tema de verbs. En la segona part,
quan parla de forma demagògica i gens subtil però agressiva de la preocupació que té
pel barri de Baladre, mire, jo li agraïsc que es preocupe d’eixes coses com al Sr.Crispín
perquè a mi m’estimula. Jo recorde molt, quan era tutor en la meua professió, que el que
veia amb mi em pressionava perquè jo cada vegada sabera més, aprenguera més i li
poguera transmetre més. Això és el que sent un poc amb aquesta història. Jo sé que
vostè té bons informadors dins de la policia, no molts o vostè creu que té bons
informadors. No m’agrada donar consells però li donaré un consell i és que canvie
d’informadors perquè no li acaben de comptar la realitat com és, perquè conte ací coses
que em sorprenen del barri de Baladre. Jo li diria que una de dos. O canvia
d’informadors perquè no són bons o és que els seus informadors de la policia no vénen
molt a treballar, no s’assabenten i per això tinc els meus dubtes. Contestant a les
preguntes, vostè diu en la primera pregunta exactament té alguna solució per al barri de
Baladre? Mire, jo li diré que segons dades de la Policia Local i de la Comissaria, el tema
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del barri de Baladre possiblement és un dels que tenen menys índex de delictes dels
barris de Sagunt, del municipi. No obstant això, jo tinc contactes freqüents i directes
amb el president de l’associació de Baladre, no sols pel tema de la policia, sinó per un
altre tipus de coses que aquest equip de govern fa i que no sols fan els progressistes,
sinó que també fem altres que creiem en coses socials. Estic molt en contacte amb
l’associació de veïns i amb el seu president i a mi m’ha contat problemes de sorolls d’un
taller on estan treballant gent jove, m’ha plantejat coses de la senyalització, però mai
m’ha plantejat el tema de les carreres i les motos, mai; i parle pràcticament totes les
setmanes amb ell. Amb la qual cosa els seus informadors són distints als meus i ens
enganyen a un dels dos. Però així i tot li diré que en el protocol d’actuació passen
policies en torn de matí, de vesprada i de nit pel barri de Baladre. I li enumeraré les
solucions que hem fet al barri de Baladre perquè vostè estiga tranquil·la que la policia
està actuant com cal. Mire, la impressió que fa és que està vostè realment interessada al
barri i jo li diré l’interès que tenim nosaltres. Hem senyalitzat tot el barri amb senyals
tipus Obres Públiques, que han costat 1.000.000 de pessetes, hem pintat tot el barri la
senyalització horitzontal amb pintura boníssima que ha costat un altre milió de pessetes,
hem pintat per primera vegada en la vida tots els estacionaments de la part posterior de
la plaça Echegaray, Jacinto Benavente i el camp de futbol amb un cost de 500.000
pessetes aproximadament, hem col·locat bol·lards a la plaça Tirant lo Blanc quan se’ns
va demanar per part de l’associació de veïns, hem adequat tots els passos de vianants del
barri, hem repintat els passos de vianants, hem regulat els semàfors i hem unit per mitjà
d’un semàfor la zona del barri amb la zona industrial que ha costat 2.000.000 de
pessetes, hem adequat les parades d’autobús perquè tinguen tots els residents del barri
les parades adequades, tenim prevista una rotonda d’accés a aquest vial, estem adequant
un pàrquing entre el carrer Azorín i el Carrer Ausiàs March amb una capacitat de 140
pàrquing dels quals 10 són per a minusvàlids, etc.

 La segona pregunta diu: per què no es col·loquen bandes sonores per a impedir
que se circule a gran velocitat? Mire, les bandes reductores de velocitat estan
dissenyades exclusivament per a vies de circulació ràpida. Al barri de Baladre, que jo
sàpiga i segons els tècnics i l’ordenança, cap carrer del barri es considera una via de
circulació ràpida. D’altra banda, no hi ha hagut cap petició de l’associació de veïns a
través del seu president i el nostre secretari, en el sentit que el mateix barri haja demanat
eixes bandes sonores. No tinc informació respecte d’això.

La tercera pregunta diu: per què a les hores d’entrada i eixida dels xiquets del
col·legi no hi ha presència policial? A Sagunt es presta control policial en set col·legis
que són: Bru i Vidal, Romeu i als accessos de la nacional 340 de tots els xiquets que
accedeixen del Racó de l’Horta. Al Port de Sagunt es presta vigilància i control a les
hores d’entrada i sortida al Camp de Morvedre, al Nou d’Octubre, Tierno Galván, al
col·legi de Begonya i al col·legi de l’avinguda Simón Gurumeta. Això significa 14
patrulles, tots els dies de dilluns a divendres. S’han quedat fora d’eixe control, perquè
cal prioritzar, els col·legis de la Pinaeta, Baladre, Sant Pere i Mestre Tarrazona perquè
estan situats en vies molt llunyanes al que són vies ràpides, que són un perill. És a dir, el
col·legi Mestre Tarrazona està en un raconet que tot el món sap on està, els col·legis de
Baladre i Pinaeta estan dins d’un barri que no tenen perill els xiquets a la sortida i a
l’entrada i per això hem hagut de prioritzar.

I la quarta pregunta. Mire, seguisc dient que no té bona informació. Passen per
ací i veuran que tots els senyals estan a 60/h. Es posarà una rotonda d’accés al barri i
eixos senyals aniran a 40/h. Mai pose en dubte que la policia i aquest delegado, si hi ha
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quelcom que ens sobra i és una de les millors virtuts que pot tenir qualsevol
organització, qualsevol persona o qualsevol empresa és la responsabilitat, virtut que fa
que les coses funcionen.”

El regidor de SP, Sr. GIL, pregunta: “Dimarts a l’eixida de l’Ajuntament, sobre
les 14:30, em vaig trobar a la rotonda que hi ha al vial que va a la Residència Sanitària i
continua Vial Internuclis cap avall, davant de mi venia per la carretera nova un camió
amb tres bobines procedent d’alguna de les empreses dels polígons, no les porten ben
lligades i quan va arribar a la rotonda del cementeri, en girar, dos d’elles gairebé s’ixen
del camió. Fa pocs dies, a la rotonda d’entrada a la IV Planta, se li van escapar un parell
de bobines a un camió. El prec que li faig a vostè, com a regidor de Policia, és que facen
alguna cosa els policies per a veure si fiquen un poc de respecte i eixa quantitat de
camions amb bobines, amb rajoles i amb mercaderies perilloses deixen d’anar pel Vial
Internuclis camí de l’avinguda Alfredo Simón, el carrer Còrsega, riu Túria i l’avinguda
Mediterrani, i apareixen al Port a través de la població. Han passat ja molts contratemps
greus amb la sort de no agafar a ningú. O prenen vostès cartes en l’assumpte, o el dia
que hi haja un contratemps algun tindrà un marró molt gran.”

El regidor del PP, Sr. GÓMEZ, diu: “Hem posat passos elevats en totes les
avingudes perquè no passen els camions, hem controlat amb policies i motoristes el
tema, hem posat senyals de no passar més de 12 tones. Algun es passa i cal agafar-lo en
el moment. No podem estar les 24 hores allí vigilant que passe un camió i jo ho
accepte.”

La regidora del BLOC, Sra. ALEGRE, diu: “No sé si el Sr. Montesinos està per
ací. Jo vull fer un prec. En el tema de precs i preguntes també pense que ens hauríem
d’adaptar al que és un prec i una pregunta. S’ha esmentat un llibre en què un autor, a
títol personal i que mereix tot el respecte del món, ha fet una dedicatòria a dues
persones, com si l’haguera fet a qui haguera volgut. Estem en un estat democràtic i
l’autor del llibre ha fet una dedicatòria personal a dues persones a qui els té un gran
afecte. Que no es faça una manipulació política d’això perquè és una llàstima. Crec que
no s’hi val sobretot pel respecte a Eduard Barrachina, que és l’autor d’eixe llibre i una
persona que mereix tot el respecte del món. Ha fet una dedicatòria a qui ell ha
considerat oportú i, per favor, que no es polititze.”

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 22
hores, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDE.

ANNEX INTERVENCIONS DEL PÚBLIC
Obert el torn d’intervencions al públic, el Sr. Buendía diu: “Bona vesprada a tots

de la corporació i als presents. Amb la tranquil·litat que dóna poder parlar i que
t’estiguen gravant perquè ningú puga dir que he dit el que no diré, perquè ningú ho puga
desmentir, intervindré, encara que m’han descol·locat vostès. Per defecte de mestre (sóc
mestre del poble encara que no sóc veí, com ha dit el Sr. Alcalde, però porte ací destinat
fa molt de temps. Ha dit que sóc veí però no ho sóc. No en sóc veí, sóc treballador
d’aquest poble des de l’any 86, si això dóna dret a intervenir, és la tercera vegada que
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ho faig en aquest Ple). Dic que, per defecte professional, portava didàcticament una
exposició, però vostès m’ho han desmuntat tot perquè jo estic sancionat en aquests
moments. Una de les sancions és de deu dies de suspensió de funcions i d’ocupació i
sou, perquè teòricament vaig incomplir un acord del Consell Escolar per a portar els
alumnes a una activitat. Això és un previ. Com que està gravat jure, jure no, promet per
la meua consciència i honor que si el meu Consell Escolar del centre proposa una
activitat que siga venir a veure com es desenvolupa aquest Ple, sobretot en el punt 7
aquest docent es negarà, a pesar que el sancionen amb el doble de dies, a portar els
alumnes ací, i no sóc jo precisament, diuen altres persones del meu centre, ell que pot
parlar d’açò per què no dóna exemple, perquè demana que se’l deixe parlar, perquè
demana que se li done la documentació, no diu “descarat” ni “ninguneig”, diu coses
pitjors i llavors m’han descol·locat. Vull dir-li, Sr. Alcalde, que hi ha dos precs. Un és
que faça vostè el que estiga en les seues mans perquè hi ha un mestre al poble des de
l’any 86 destinat ací, que és un indesitjable i un pocavergonya, segons el meu punt de
vista. Li diuen Alejandro Mayordomo Buendía, és mestre d’infantil i tenen unes
aventures que són perquè vostè poguera fer quelcom perquè el desplacen del poble
immediatament. Li posaré dos exemples: l’any 90 vaig venir ací i em vaig asseure ací
perquè passava molt de fred al Baladre amb una manta i el senyor que el va precedir a la
butaca, amb el seu regidor delegat al costat, li va dir: eixe qui és? No sé què li diria a
l’orella però va dir que era un comunista. L’any 91 em vaig tancar a l’edifici de Baladre
dues nits per a aconseguir un professor que no manava llavors un altre partit, i
l’ajuntament no manava el conserge. Els pares el van portar i em van voler depurar.
Després em van traslladar, perquè al Baladre no hi havia xiquets (amb la reconversió,
clar, no perquè hi havia programes roses), em van destinar a Tarrazona i allí ni li conte.
Allí sóc ni se sap. Llavors m’han sancionat amb 80 dies, Sr. Alcalde, dels quals, i aquest
és el següent prec, és que vostè incidisca més perquè siga més greu perquè em
sancionen amb 20 dies per posar-me a la porta del col·legi fora del meu horari laboral, al
carrer públic, amb un cartell que deia: “no pararé fins que veja net el pati d’infantil de
milers i milers de cagades d’estornells que estan ací gravades i que li oferisc la
gravació.” Fins passats 20 dies, els ciutadans del seu poble, de tres, quatre i cinc anys, i
vostè és president del municipi i president de l’empresa responsable de netejar, no va
netejar eixos excrements fins després de 20 dies. Bo, done per benvinguda eixa sanció si
per això sóc sancionat. I enguany, com a treballador, vostè em va obligar a començar el
curs en aquesta situació, que llevat que haja comès un delicte en manipular aquestes
imatges digitalment, vostè em va obligar a treballar en unes condicions que si haguera
succeït això al seu despatx per descomptat no hi haguera entrat, i no li tire la culpa a les
treballadores de l’empresa i ni tan sols a la Direcció ni al regidor delegat. Li dic que així
estava la meua classe que jo vaig netejar i tinc els guants, aquestes són les fotografies
que vaig fer i com que sóc un poc d’artista li porte un muntatge digital a color que he fet
amb eixos excrements de milers de rates, perdó, cagades de rates que vostè m’obligue a
mi a treballar i als meus alumnes. Així que, Sr. President, des de la seua posició de SAG
i als grups polítics presents ací (que de cara a les eleccions el paper és molt sofrit)
demane humilment, vehementment, que a eixe pocavergonya i eixe indesitjable mestre,
per favor, posen en el programa electoral i recullen unes condicions de compromís que
vostès, abans que els mestres i sobretot els ciutadans més volguts que són els xiquets de
tres, quatre i cinc anys, que poden ser els seus fills i els seus néts, el primer dia de curs
aquest, i no em vinguen amb foteses de diners, estiga net com ha de ser. Potser van
netejar altres menys el meu, però jo no vull entrar en això perquè el regidor no es pique
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dient que jo preveig que hi ha prioritat... No, no, si va ser l’únic el meu, Sr. President de
la SAG, faça el favor de posar-ho en el seu programa electoral i que el primer dia estiga
net perquè jo, que sóc una bestiola roïna i un espectacle, no m’haja de posar a la porta
del seu municipi a posar un ban de vostè a la porta pel qual apareix el meu expedient i
així jo no tindré possibilitats de donar l’espectacle. Cedisc, menys a una persona de la
corporació, els mil folis del meu expedient disciplinari, en primer lloc, perquè lligen les
milers de denúncies que tinc, perquè primer coneguen i lligen les denúncies i, després,
per ètica, per justícia, m’escolten els meus contra arguments. En tinc diversos i molts.
Així que li pregue..., insistisc, al seu conseller del seu partit que m’ha sancionat amb 80
dies, faça el que es puga, perquè un mestre d’eixe tipus no pot venir a aquest poble. I
que netegen les meues condicions com a treballador. A veure si per açò també em
sancionaran. jo, com a alumne d’Alejandro, tot el temps que he estat a la seua classe
guarde molt bons records d’ell perquè la primera vegada que vaig entrar al col·legi
només tenia tres anys, i la meua primera classe va ser amb Alejandro. Jugava tant, diu el
xiquet ara de 5è, que no ens recordàvem de plorar en classe, per ser bebès. Per això ara
volem, senyor instructor, que sàpigues que estem amb Alejandro. Agraïsc enormement
que m’haja deixat parlar, perquè la presidenta del Congrés, l’altre dia no va deixar una
regidora del PSOE i estava en el seu dret. No sabia si em deixarien, així que, pel que li
toca com a president i per haver-me donat la paraula, li ho agraïsc sincerament. Però
faça les gestions perquè jo me’n vaja d’aquest poble.”

El Sr. ALCALDE diu: “Moltes gràcies i quede’s tranquil, que no crec que siga
necessari haver de demanar això. Ha fet vostè uns judicis de valor sobre aquest
president i crec que estan molt lluny de la realitat. Li contestarà el regidor delegat
d’Ensenyament, que és el que fa de president del Consell d’Ensenyament i no aquesta
persona.”

El regidor delegat d’Ensenyament, Sr. ARIÑO, diu: “Bona nit, companys de
consistori i Alejandro, pense que d’alguna manera necessitaves exposar el teu cas però
em sembla que el fòrum no és el lloc més adequat. Un tema que si és de veres un tema
de competència municipal, que és el tema de la neteja amb el qual, evidentment, no
coincidirem. Va haver-hi el tema dels estornells, però tu saps que arribàrem a un acord i
mal que bé es va solucionar. El tema que si estava molt brut o no el centre a principi de
curs, és possible, però, vaja, es fa tots els anys la neteja a fons que es fa a l’estiu, i més o
menys, almenys a mi no m’ha arribat cap queixa formal, que estiguera en males
condicions. També és cert que a conseqüència de la pressió que es fa des de les escoles
hem avançat molt en el tema de la SAG perquè, podem dir-ho, per primera vegada
tenim un protocol de neteja en unes condicions de què s’ha de fer i el que no
reglamentes temporalment. Possiblement algunes demandes o qüestions directament o
indirectament plantejades per tu hagen contribuït en certa manera al fet que això
s’arreglara. Respecte a l’altre tema que has plantejat, que és el de la teua situació
laboral, amb l’expedient fins i tot, trobe que aquest no és el fòrum adequat. Va bé per a
expressar-se però difícilment, jo i menys l’alcalde, podem fer ni a favor ni en contra
perquè la teua situació ni s’agreuge ni es beneficie, perquè són temes en què les
competències de personal estan en mans de l’administració de la Conselleria i
difícilment és impossible intervenir en eixe cas.”
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El Sr. MANUEL MUÑOS GALLEC diu: “Regente el bar del mercat durant 40
anys. Resulta que al 1999 va haver-hi una gran tempesta i s’espatlà un aparell. Bo,
primer volguera saber quines són les competències del conserge del mercat, perquè jo
les sé des de fa 50 anys, les meues i les d’ell. El que passa és que s’han renovat les
normatives i no ens han passat l’ofici als usuaris. Si jo tinc una anomalia al mercat he de
fer un escrit a l’Ajuntament o és prou dir-li-ho al conserge? Si és així i he de fer jo una
petició, el conserge per a què el volem? Ara, al 1999 (açò va per al Sr. Alcalde i per a la
regidora de Mercats) va haver-hi una gran tempesta i se’m va espatlar l’aparell de la
pujada de la porta del bar. Llavors em van dir que presentara la factura i em seria abonat
i no va ser així. A l’any següent una altra tempesta va tornar a espatlar l’aparell. Llavors
el Sr. Alfred Pérez, regidor de Manteniment, va posar interès i es va col·locar, no vaig
haver de pagar res. A l’any següent una altra tempesta, però com que ja l’havien arreglat
no va haver-hi cap anomalia, és a dir, estava arreglada l’anomalia del mercat. A quina
regla de tres, havent fet sol·licituds, fotocòpies, Sr. Alcalde, que vaig estar un dia
esperant-lo a la porta, i no he tingut contestació? Vostès sí que saben carregar-me el
20% si deixe un rebut per pagar i ja porte des de 1999 del 27 d’octubre, per què no se
m’ha refet a mi eixa quantitat de 15.000 pessetes després de sol·licituds i tot? Ara vull
que em conteste el Sr. Alcalde o la regidora, un dels dos.”

El Sr. ALCALDE diu: “Nosaltres podem acceptar una responsabilitat en funció
d’un informe d’un tècnic que siga favorable. Jo no puc donar diners, assumir o pagar en
nom de l’Ajuntament si no correspon. Comprèn? Si vostè creu que els seus interessos
han sigut danyats té un procediment en el cas que l’informe siga desfavorable. Les
peticions estem d’acord que vostè les pot realitzar i eixes peticions les ha d’informar un
tècnic d’aquesta casa. Si són favorables a vostè, a partir d’eixe moment, s’obri el
procediment per a poder-li abonar els diners. Vaig donar l’informe, és negatiu, no se li
poden abonar els diners. Llavors a vostè li queda el recurs de poder-nos portar als
tribunals, però jo no puc, per molt alcalde que siga, atorgar els diners que vulga
qualsevol contribuent. Ara li respondrà la delegada, que coneix millor l’assumpte, però
el procediment no és que jo decidisca. Ja li dic que ha d’haver-hi un informe d’un tècnic
d’aquesta casa, jo estic ací com a polític. Ha intervingut vostè Si li agrada la resposta
tenen un procediment i si no li agrada en tenen un altre.”

La regidora del PP, Sra. DOMÍNGUEZ, diu: “Efectivament sabem que portes
molt de temps amb aquest tema. Però, crec, si no m’equivoque, quan es presente la
segona ocasió et vaig dir directament que quant el tècnic em diga si la conseqüència és
per gotera de l’edifici és la meua responsabilitat, responsabilitat, perdó, de l’equip de
govern, de l’Ajuntament, te’n recordes? I per tant es va fer la reparació i per eixe mateix
motiu avui en dia no et plou. També és cert que et vaig dir: fes la reclamació
corresponent perquè, segons el meu criteri (no sóc tècnic), també havies sigut lesionat
en aquella ocasió pel mateix motiu. Vas presentar una reclamació i jo l’única cosa que
puc al·legar davant d’eixa reclamació és que, tècnicament, per qui correspon en aquest
ajuntament, que és la màxima figura per a dir, va ser qui va dir que no. Jo em vaig
intrigar un poc, no me’n recorde molt bé, però es va informar en contra perquè, tal com
l’havies escrit, no tènia res a veure amb la reparació d’un aparell a conseqüència d’una
gotera. Jo ho lamente. Et promet que torne a buscar eixe informe i te l’entregaré. En
relació al fet que no vaig pel mercat, perdona, sí que hi vaig i molt. El que sí que és cert
és que entre per unes portes o entre per altres; segons el que m’interesse veure d’algunes
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coses del mercat. I se t’ha pagat per part de la delegació de mercats la reparació aquesta,
la primera, torne a dir. La segona reparació que va haver-hi et vaig dir que era
conseqüència, perquè m’han informat els tècnics, de l’avaria de l’edifici i això li
correspon pagar-t’ho a la delegació. La delegació va complir amb la seua obligació i va
pagar. Et vaig dir: fes un escrit i que et done l’informe. Jo no puc fer una altra cosa més
que sol·licitar que eixe informe es pose aclariment del dia i que et diguen si sí o si no,
però jo, quan estava, et vaig dir que això es fa.”

El regidor d’Hisenda, Sr. ZARZOSO, diu: “M’escolta un moment? Mire, aquest
equip de govern, vostè recordarà, la predisposició cap a les parades del mercat ha sigut
immillorable en tots els aspectes perquè, i el que li diré ho recordarà vostè, per ofici, ens
vam adonar que vostès estaven pagant doblement la taula de fem i immediatament que
vaig tenir coneixement, en nom de l’equip de govern, vam actuar d’ofici i se’ls va
tornar. El cas seu, efectivament, si vostè es creu perjudicat, des del registre d’entrada
arribarà a serveis econòmics i si els informes són favorables no tinga cap dubte que se’l
tornarem immediatament.”

La Sra. ISABEL ROSADO diu: “Va respecte a la discapacitat en general.
Aquests dies estem sentint el tema de la dona, la violència de gènere i tots els programes
que estan fent del PIO, però el que no entenc, i ho dic doblement discriminada com a
dona i com a discapacitada, és que no s’aprove la moció del PSOE en l’últim punt. I no
ho entenc perquè estem parlant de col·lectius molt específics, específics en els quals es
necessita, en un moment donat una persona que siga intèrpret de signes. Les persones
amb ceguesa o deficiència visual també és un col·lectiu molt específic. Quant als plans
d’integració laboral, també m’abelleix dir quelcom i és que és veritat que totes les
persones amb discapacitat tenen els mateixos avantatges fiscals per als empresaris però
el que no sé si saben, les persones que fan les polítiques d’integració laboral a
l’Ajuntament, és que les persones amb ceguesa o deficiència visual tenim unes sèrie
d’avantatges que ens cobreix l’organització per la qual cosa crec que haurien d’entendre
una mica aquesta situació. Quant a altres col·lectius, per exemple de persona psíquiques,
el centre especial SCOLTI... Simplement estava fent un poc l’exposició d’una situació
de les discapacitats en aquest poble i la pregunta és: pensen coordinar-se alguna
vegada? Pensen fer un pla integral per a les discapacitats des de tots els àmbits de
l’Ajuntament, des de totes les regidories? Van a posar-se alguna vegada d’acord tots els
grups polítics per a aquest col·lectiu? Res més.”

La regidora del grup PP, Sra. DOMÍNGUEZ, respon: “Si em permets, quan has
censurat la moció en contra del PSOE, volguera fer-te un aclariment: la moció no anava
en contra de la situació de les dones discapacitades, i en aquesta s’anomenaven
exactament sordes i cegues. Jo quan m’he posat en contra d’aquesta situació és perquè
estic convençuda que hi ha hagut un error, que quan van aprovar el Pla d’Igualtat quan
estava el PSOE en el govern, estic totalment convençuda que eixe pla d’igualtat es
referia a tot gènere de dones perquè per a mi el mateix em dóna que una persona siga
alta, siga baixa, siga grossa, siga prima, siga coixa o no, però una dona és sempre una
dona i en defensa d’eixe sexe és pel que estava creat eixe pla municipal i per tant és per
l’única cosa que jo he dit que no. I mire, persone, sí que hi ha una gran sensibilització i
ho sap vostè perfectament. Tal vegada tinga raó en una cosa, que podríem posar-nos
d’acord en moltes coses, perquè la política municipal és magnifica si tinguérem tots,
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tots el gran sentit comú de dir el que volem per al nostre poble? Que hi ha encerts
col·lectius que estan faltats? Anem tots a lluitar, no a pegar-nos. I per tant sí s’està fent
eixa labor i els col·lectius s’estan atenent. Jo li pregue que si té algun problema
determinat, sap que en col·laboració amb l’ONCE, Benestar Social està sempre en
contacte. No tinc cap inconvenient a acudir on vostè em diga o que vostè vinga i veurà
les situacions i les realitats del que estem dient. I lamente molt que vostè haja confós la
moció del que ha presentat el PSOE en la línia que anava en contra de les dones. Ho
lamente molt.”


